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Služba Općinskog načelnika i  
Općinskog vijeća  
 
Broj: 02-04-2-1144/22  
Datum, 30.06.2022. godine 

Z A P I S N I K 
sa 17. redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj 

održane dana 30.06.2022. godine u 8:00 sati u  Sali Općinskog vijeća 
JU Dom kulture «Edhem Mulabdić» Maglaj 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na osnovu člana 59. Poslovnika o radu Općinskog vijeća 
Maglaj, zaključaka Kolegija od  23.06.2022.godine, te Programa rada Općinskog vijeća za 2022. 
godinu, otvaram 17.redovnu sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Na današnju sjednicu pozvani su vijećnici iz parlamentarnih političkih stranaka: SDP, SDA,   
A-SDA, DF, HDZ BIH i samostalni vijećnici Elvir Vehabović i Mustafa Bešić. 
 
Poziv za sjednicu  dostavljeni su OSCE terenskom uredu u Travnik, te sredstvima informisanja 
koji prate rad današnje sjednice Općinskog vijeća. 
 
Pozvan je Načelnik općine, rukovodioci općinskih Službi, Općinska pravobraniteljica, kao i 
predstavnici čiji materijali će biti razmatrani na današnjoj sjednici Općinskog vijeća. 
 
Na sjednicu su pozvani i  zastupnik u Domu naroda gospodin Jasminko Kapić, te ga pozdravljam  
tu je i zastupnica u Skupštini ZDK gospođa Emira Drnda-Čičeklić. 
 
Sve vas srdačno pozdravljam i pozivam da svako na sebi svojstven način, odamo dužnu počast 
onima koji su svoje živote ugradili u zemlju, domovinu nam Bosnu i Hercegovinu i svim žrtvama 
rata. 
 
Zamolila bih predstavnicu Službe Općinskog načelnika i Općinskog vijeća da prozivkom vijećnika 
utvrdimo broj vijećnika na 17. redovnoj sjednici Općinskog vijeća. Konstatujem da na današnjoj 
sjednici Općinskog vijeća prisutvuje svih 25 vijećnika. Općinsko vijeće može punovažno raditi, 
odlučivati i donositi odluke, zaključke i rješenja čime je ispoštovan  član 88. Poslovnika o radu 
Općinskog vijeća. Danas ćemo izvršiti i verifikaciju Zapisnika sa predhodne sjednice Općinskog 
vijeća ima li primjedbi na dostavljeni Zapisnik. Nema. Dajem Zapisnik sa 16.redovne sjednice 
dajem na verifikaciju, ko je za? Protiv ? Uzdržan ? konstatujem da smo jednoglasno verificarali 
Zapisnik. Otvaram raspravu po pitanju Dnevnog reda uz napomenu da je prije samog početka 
sjednice održana kratka sjednica Kolegija na kojoj smo razmotrili dostavljene izmjene Dnevnog 
reda, te se Kolegij složio da to ide na način onako kako vam je preneseno na Klubovima. Ukoliko 
imate nakon ovih sastanaka Klubova nekih stavova molim vas da ih sada iznesete. Imaju li…ma 
nemaju oni ni prednost ali evo izvolite. Gospodin Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, pozdravljam sve prisutne evo želim vam ugodan i uspješan rad 
današnje sjednice Općinskog vijeća da je uradimo brzo, kvalitetno i da dok nije ugrijalo i 
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napustimo ovu salu. Predlažem da se 7.tačka Dnevnog reda skine sa ove današnje sjednice mislio 
sam da ćete vi to već na Kolegiju.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pa to je na prijedlog Kolegija. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, pa ne znam ja 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  pa pitala sam, vas gospodine Fermiću, hoćete li da vam 
prenesem sve. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, ne niste pitali i uvijek je red i uvijek je prioritet da Kolegij ovdje 
iznese ta svoja mišljenja, prijedloge kako se niko nije javio. Evo ja izlazim i tražim da se skine 
ovaj ako ima potrebe da obrazložim ako nema ovaj da se glasa s tim. U rečenici, dakle Odluka je 
nezakonita i nema nikakve potrebe da nam se danas ovaj i u bilo kada ubuduće pojavi ili Nacrt ili 
Prijedlog Odluke sve je regulisano Zakonom o prostornom planiranju, Zakonom o stvarnim 
pravima i Odlukom o legalizaciji bespravnog izgrađenih objekata koje je kanton donio još 2019. A 
isto tako napravio izmjene 2021.godine produžio rok. Mi imamo Komisiju koju smo imenovali 
nekad prije 3 godine koja to radi i mi nemamo šta biti pametni, nemojte da se igramo sa ovakvim 
Odlukama da ih postavljamo na Dnevni red.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo evo i zbog javnosti ali i zbog ostalih koji 
možda nisu informisani o Zaključcima Kolegija da vas informišem da je na prijedlog Kluba SDP-a 
na samom Kolegiju dakle bio je prijedlog da se ova tačka skine sa Dnevnog reda i Kolegij se i 
usaglasio sa takvim prijedlogom. Evo pošto očito treba ponoviti i sve prijedloge Kolegija, znači 
osim toga došao je dopis iz CIK-a koja nam nalaže da u roku od 7 dana imenujemo dva zamjneska 
člana OIK-a što u stavovima Kolegija znači da danas to trebamo uraditi, dostaviti prijedlog dva 
člana ukoliko mi to ne uradimo to će uraditi CIK tako da se ta tačka ne bi ni mijenjala u svom ne 
znam položaju u odnosu na Dnevni red samo bismo promijenili naziv tačke Dnevnog reda. Tačka 
7. je predložena za skidanje i to sam već rekla, Kolegij se usaglasio i imamo na prijedlog vijećnika 
Jasmina Đuhere imamo prijedlog da se donese privremena Odluka o radnom vremenu 
ugostiteljskih objekata. To smo radili i prošle godine i pokrili ovaj ljetni period znači postojala je 
Odluka, materijal ste dobili. Mogli ste ga sagledati znači to bi omogučilo rad ugositeljskih objekata 
u ovom ljetnom periodu. Eto toliko. Jasmin Begić se prvi javio. 
Vijećnik Jasmin Begić, ja vas sve selamim i pozdravljam i također želim nam ugodan i efiksan 
rad danas. Vezano za Dnevni red, izmjene i prijedlog Dnevnog reda. Shodno Poslovniku o radu 
Općinskog vijeća Maglaj članu 64. U svoje ime i u ime Kluba vijećnika SDA predlažem dopunu 
Dnevnog reda sa jednom tačkom a to je smjena ili opoziv predsjedavajuće Općinskog vijeća 
Maglaj, shodno članu 152. i 153. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj jer ista ne obavlja 
svoju dužnost svjesno, odgovorno i dovoljno uspješno. Za navedenu smjenu ispunjeni su svi 
zakonski uvijeti kao što su stalno kršenje Poslovnika o radu Općinskog vijeća koje se odnosi na 
prekidanje u izlaganje, onemogućavanje izlaganja vijećnika što je bio uzrok napuštanja sjednice 
vijećnika SDA, neblagovremeno dostavljanje materijala na sjednice vijeća. Evo i danas smo vidjeli 
znači stalne dopune dnevnog reda prije početka sjednice su postale praksa a što treba biti samo u 
iznimnim slučajevima koji bi se trebali obrazložiti vijećnicima. Također imamo još niz primjedbi 
koje bi svakako individualno iznosili svi vijećnici ukoliko se prihvati ova izmjena. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Dalje gospodin Fermić se javio za riječ. 
Aham, dobro hvala. Neko još? Nema, dakle imamo ovaj prijedlog Kolegija znači prijedlog je 
usvojen na Kolegiju te ću ja predložiti takav Dnevni red a prije toga pošto ima proširenje Dnevnog 
reda na prijedlog Kluba SDA, moramo se izjasniti. Ne znam zašto niste rekli, zašto niste iznijeli taj 
prijedlog na samom Kolegiju mogli smo i to uvrstiti u diskusiju kao predsjednik Kluba. Ok dakle 
mogu li Jasmine samo vidjeti naslov tačke Kluba SDA dakle predlaže proširenje Dnevnog reda 
tačkom dnevnog reda Smjena ili opoziv predsjedavajuće Općinskog vijeća Maglaj shodno članu 
153. i 153. Poslovnika o radu. Izvolite Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić,nisam da se odbija ili prihvata ovaj prijedlog bez neke rasprave ovaj 
prijedlog Kluba SDA i sasvim sigurno da ima potrebe da se govori ne samo o radu funkcionisanju 
predsjedavajuće Općinskog vijeća u ovom predhodnom periodu nego i Kolegija pa i kompletnog 
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vijeća i odnosa službi prema ovom Općinskom vijeću i zato ja i jesam da se ovaj njihov prijedlog 
uvrsti kao inicijativa o kojoj bi se raspravljalo na narednoj sjednici Općinskog vijeća. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam lijepo. Na zahtjev Kluba SDP-a kratka pauza. 
Nastavljamo s radom. Gospođice Tumbić nastavljamo s radom hvala. Evo nakon ove pauze koja je 
tražena od strane Kluba SDP-a nastavljamo s radom. Dakle imali smo još ću jednom ponoviti imali 
smo prijedlog iz Kluba SDA o opozivu odnosno pokretanju procedure za opoziv predsjedavajuće 
to je bio jedan prijedlog. Drugi prijedlog je bio od strane gospodina Fermića da se pokrene 
inicijativa vezana za ovakav prijedlog i proširena na još evo da ne ponavljam ne bih da citiram pa 
da ispadne pogrešno. Dakle izjasnit ćemo se i o jednom i o drugom prijedlogu a onda ćemo se 
izjašnjavti o prijedlogu Kolegija vezano za Dnevni red. Dakle prvi prijedlog je iz Kluba SDA, ko 
je za opoziv predsjedavajuće ? 
Glasalo za ; Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović ( SDA), 
Glasalo protiv; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin 
Đuhera, Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad 
Šehić( SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Uzdržani; Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF). 
Sljedeći je bio prijedlog koji je iznio gospodin Fermić ko je za takav prijedlog da se pokrene ta 
inicijativa.   
Glasalo za ; Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović ( SDA), Elvir Vehabović (samostalni 
vijećnik), Hajrudin Fermić(DF). 
Glasalo protiv; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin 
Đuhera, Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad 
Šehić( SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Uzdržani; nema. 
Sada ćemo pročitati prijedlog Kolegija dakle kao što sam rekla stavovi su na Kolegiju bili 
usaglašeni. Na osnovu toga predlažem sljedeći Dnevni red. 
 

DNEVNI RED 
1.a) Odluka o davanju prethodne saglasnosti na prijedlog Rješenja o razrješenju člana Nadzornog 
odbora  JP „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj; 

  b) Odluka o davanju prethodne saglasnosti na imenovanje člana Nadzornog odbora JP 
„Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj; 
 c)Rješenje o imenovanju Komisije za izbor na upražnjenu poziciju jednog člana Nadzornog 
odbora JP „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj; 

2.a)Rješenje o razrješenju člana Upravnog odbora JU „Narodna apoteka“Maglaj; 
   b)Rješenje o imenovanju člana Upravnog odbora“Narodna apoteka“ Maglaj na kraći period  
3.Prijedlog Rješenja o imenovanju dva zamjenska člana Općinske izborne komisije Maglaj; 
4. Izvještaj o radu JU „Dom zdravlja“Maglaj; 
5.Izvještaj o radu Komisija Općinskog vijeća Maglaj od imenovanja; 
6. Prijedlog Odluke o obilježavanju ulica i trgova imenom i zgrada brojevima; 
7.Prijedlog Odluke o privremenoj izmjeni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata na 
području općine Maglaj broj :02-04-1-1848/21 od 28.10.2021.godine; 
8.Prijedlog Odluke o utvrđivaju javnog interesa; 
9.Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina(Ćibrić Ćazim i Općina Maglaj); 
10.Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodbom radi oblikovanja  građevinske 
parcele po zahtjevu Vuković Hasib ; 
11. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina neposrednom pogodbom radi oblikovanja  građevinske 
parcele po zahtjevu Hasić Anita ; 
12.Prijedlog Odluke o isknjižavanju stalnih sredstava u Općini Maglaj; 
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13.Informacija po Zaključku sa 16.redovne sjednice OV Maglaj od 30.05.2022.godine a u vezi sa 
strukturom zaposlenih  u javnim ustanovama  i javnim preduzećima, njihovim uslovima  za 
sticanje penzije, odnosno obavezama poslodavaca prema uposlenicima; 
14.Prijedlog Kriterija za dodjelu studentskih stipendija za studente općine Maglaj u 2022.godinu 
za studentsku 2021/2022 godinu; 
15.Izvještaj o realizaciji aktivnosti iz Lokalnog akcionog plana  za 2021.godinu; 
16.Izvještaj o realizaciji Zaključka OV Maglaj broj:02-04-1-2302-13/21 od 28.12.2021.godine- 
Metodologija  MZ-a; 
17.Prijedlog Vizije razvoja MZ-a na području općine Maglaj; 
18.Informacije o stanju zaštite od požara u općini Maglaj u 2021.godine; 
19.Informacija po provedenoj obaveznoj preventivnoj sistemskoj deratizaciji na području općine 
Maglaj –proljetna faza 2022.godine  
 Vijećnička pitanja i vijećničke inicijative.  
Ko je za predloženi Dnevni red? 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Elvir 
Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF). 
Glasalo protiv; Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović ( SDA),  
Uzdržani; nema. 
 
AD 1.a) Odluka o davanju prethodne saglasnosti na prijedlog Rješenja o razrješenju člana    
Nadzornog odbora  JP „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj; 

  b) Odluka o davanju prethodne saglasnosti na imenovanje člana Nadzornog odbora JP 
„Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj; 

 c)Rješenje o imenovanju Komisije za izbor na upražnjenu poziciju jednog člana Nadzornog 
odbora JP „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj;  
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na prvu tačku dnevnog reda. Izvolite  
Vijećnik Hajrudin Fermić, ja ću iskoristiti priliku pa ću govoriti po obe tačke Dnevnog reda i 1 a 
i 1 b i reći ću nešto ovako što se može činiti kao politička ocjena  to je da po ovim tačkama 
dnevnog reda, po ovome što ćemo danas razmatrati došla na naplatu politika koja se vodi u zadnjih 
godinu dana kada su u pitanju poslovi javnih preduzeća i ustanova. Tek će se govoriti u narednom 
periodu o posljedicama i rezultatima te politike. Nažalost koja sigurno nije ništa dobro donijela ni 
tim ustanovama ni tim preduzećima a ni ovoj lokalnoj zajednici. Dakle mi ovdje na dnevnom redu 
imamo Odluku o davanju predhodne saglasnosti na razrjašenje člana Nadzornog odbora KJD 
Maglaj. Kome dajemo predhodnu saglasnost? Zašto nismo u materijalu dobili tekst ostavke 
gospođe Alme Mešić kako bi mi mogli ovdje kao vijećnici i vijeće valjano i objektivno da 
procijenimo kakav je stepen i koji su rezultati i argumenti ove ostavke. Ja koliko sam pročitao u 
tekstu uprava je dostavila istu tu ostavku, tekst Općinskom vijeću još kad je podnijela u aprilu 
mjesecu, do tada smo imali dvije sjednice….tako piše dostavljena..uprava dostavila Općinskom 
vijeću. Moramo znati koji su razlozi njene ostavke. Da li su to privatni, da li su poslovne prirode, 
da li su pitanju određeni pritisci i da li su u pitanju određeni poremaćaji u poslovanju itd.itd. mi 
svašta ovdje možemo misliti, svašta ovde možemo nagađati a imamo i svakakvih iskustava. Zašto 
da se imenuje v.d.član evo pitanje također na koje nemam odgovara. Zašto se imenuje na kraći 
period najduže do 3 mjeseca. Koje je obrazloženje? Jeli to treba nekog uhljebiti? Zašto se ovo nije 
prije pripremilo da se može na vrijeme raspisati konkurs i da se može izvršiti konkursna procedura 
kojoj realno treba mjesec i po ili dva. Imali smo mi dvije sjedice Općinskog vijeća od tada do sada. 
Napominjem da je Nadzorni odbor KJD u predhodnom sazivu dakle 2016-2020.godine cijeli 
mandat funkcionisao sa dva člana. Aposlutno niko to nije znao i niko nije reagovao i nikom to nije 
ni smetalo i funkcionisalo je. Dakle ne vidim razloga zašto bi se sada ovdje imenovao zamjenski 
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član na dva mjeseca kad će nakon dva mjeseca već biti provedena procedura i bit imenovan treći 
član. Također kako sam rekao da ću govoriti i ovoj drugoj tački ako se ne varam druga tačka kad je 
u pitanju Upravni odbor apoteke. Evo mi imamo između ove prve tačke. Znači razrješenje i 
pokretanje postupka za imenovanje zamjenskog člana imamo Odluku o imenovanju Komisije koja 
će provesti izbor i imenovanje, pa piše članova Upravnog odbora Apoteke i ovog. Kako ćemo 
donijeti odluku ovaj da formiramo Komsiju a nismo još ni razrješili ovog čovjeka. Valjda je bilo 
logično da se ide hronološkim redom i da se prvo neke stvari  poredaju koje moraju. Možda će ovo 
Općinsko vijeće reći nećemo da razrješimo a mi predhodno donijeli Odluku da formiramo 
komisiju koja će to uraditi. Zašto nema kod razrješenja gospodina Grahića nikakvog obrazloženja, 
kad je dao ostavku kako je dao ostavku, zašto je dao.. zašto nema mišljenja  nadležne službe koje 
moraju da imaju i kad je u pitanju KJD i kad je u pitanju Apoteka. Oni iz službe koji su nadležne 
za nadzor rada praćenje itd ovih ustanova i preduzeća. Mi apsolutno imamo na kašikice 
informacije šta se dešava u Apoteci imamo informacije koje dobijamo kontaktirajući sa ljudima i 
znamo za dugotrajne sudske procese koji su već završeni, koji su već i pravosnažni koji su ..itd. 
nemamo apsolutno pojma šta je to i zbog čega je to i valjda ovo vijeće koje je osnivač Apoteke ima 
pravo da zna šta se dešava ovdje i u svim drugim ustanovama i preduzećima. Ove dvije rečenice 
ostavke zaista su šokantne i ko može na osnovu  njih da bilo šta razmatra. Dakle ja mislim da mi 
ovo trebamo lijepo ostaviti , da trebamo skinuti sa dnevnog reda i da trebamo na sljedećoj sjednici 
Općinskog vijeća da imamo jednu informaciju o tome šta se dešava i zbog čega su podnesene 
ostavke i u KJD i u Apoteci. Dakle treba nam informacija o stanju i razlozima podnošenja ostavki 
da bismo mogli realno objektivno i da procijenimo da li da glasamo za ova razrjašenja i pokretanje 
postupka za izbor novih. Puno je nepoznanica, puno je priča i argumenata koje govore u prilog 
tome da stanje nije dobro i da ovo nisu tek lični razlozi privatne ili porodične da su date ostavke 
nego da je u pitanju nešto puno krupnije.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, podsjećanja radi ja ću samo napomenuti da 
smo na prošloj sjednici Općinskog vijeća usvajali Izvještaje i Programe rada ustanova gdje smo 
mogli raspravljati a ukoliko smatramo da je neka problematika izvolite tako da imali smo priliku 
pitati i iznijeti svoja mišljenja.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, imali smo priliku raspravljati i glasati o Izvještajima o radu koji su se 
odnosili za 2021.godinu i kroz te Izvještaje moglo se dakle govorim o 2021.godini sad je 
2022.godina, sad je šest mjeseci još malo pa se može i o šestomjesečnim poslovnim i finansijskim 
izvještajima raspravljati. Puno se toga dešavalo i nije vam to nikakav argument. Eto toliko . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ne iznosim argumente ja sam samo podsjetila vijeće.  Ja 
sam kao predsjedavajuća samo napomenula ovo vijeće da smo  na prošloj sjednici razmatrali 
Izvještaje i Programe rada javnih ustanova i javnih preduzeća ništa ni više ni manje. Dalje. Izvolite 
Abdurahmanović pa Begić. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, selamim i pozdravljam i želim nam danas brz i efiksan rad. što 
se tiče prve tačke dnevnog reda Klub vijećnika SDA neće podržati iz razloga što smatramo da u 
najmanju ruku ovo vijeće je zaslužilo za ovaj materijal da imamo i pisanu ostavku jel ovo vijeće je 
koliko se sjećam i imenovalo ove koji daju ostavku. Znači to je samo jedan od razloga znači. 
Infomarcije koje mi dobivamo na ovom vijeću o ovakvim stvarima su površne i ovaj rad i ovakav 
rad je proizveo ono što smo mi tražili da se nađe na tački dnevnog reda a nije  prošlo ali insistirat 
ćemo. Hvala . 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala lijepo, gospodine Begiću izvolite.  
Vijećnik Jasmin Begić, ja ću se također osvrnuti na obadvije tačke dnevog reda pošto se radi o 
javnim ustanovama. Iz ovog materijala se vidi da aktuelna vlast na čelu sa SDP-om je dovela u 
katastrofalno stanje ne samo ove dvije ustanove KJD i Narodnu apoteku nego i sve ostale javne 
ustanove u Maglaju gdje ni jedna ne funkcioniše onako kako bi trebalo. Što se tiče Izvještaja 
Narodne apoteke mi evo ovdje smo ja mislim skoro dvije godine i nismo nikad imali direktoricu 
JU Narodna apoteka da nam ona dođe i odgovara na pitanja a imali smo je dosta toga pitati o 
svemu tome. Što se tiče KJD takođe sam mišljenja tog i znam da su obadva člana Nadzornog 
odbora ne radi se o običnim članovima nego se radi i predsjednicima. To je velika razlika znači 
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ljudi su dali pisane ostavke koje mi nismo dobili u materijalu. Oni su naveli stvarne razloge koje 
mi ne znamo šta su a također su i naznačili da se dostave Općinskom vijeću. Stoga predlažem da 
ove dvije tačke skinemo i da dobijemo ostavke u pisanoj formi a da sad imenujemo Komisiju koja 
bi na sljedećoj sjedici imenovala nove članove.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Izvolite gospodin Mešić a i zamolit ću nakon 
vašeg izlaganja zamolit ću gospođu Eminu da izađe pa da pročita dostavljene ostavke i da još nešto 
vezano za suglasnost jel tako? 
Vijećnik Mirza Mešić, pozdravit ću vas prvo sve. Evo ja ću biti kratak vezano sad vidim i da je 
gospodin Fermić i gospodin Begić su pitali zašto. Evo ja sam konkretno provjerio sa oba 
predsjednika, u suštini ono što sam ja njih kontaktirao oni su rekli i naveli svoje privatne razloge, 
obaveze i ne mogu da stižu a sad ako neko ima potrebu da može slobodno da pita da traži od njih 
pismeno. Nije to nikakav problem dobit ćete odgovor. Ja ću biti konkretan, ja ću ovdje izaći samo 
da ispred našeg Kluba dam te prijedloge i mogu dati oba istovremeno? 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo i gospodin Fermić je diskutovao pa možete i vi po obje 
tačke. 
Vijećnik Mirza Mešić, ja ću za KJD da dam prijedlog Dženana Gračić, diplomirani ekonomista 
koja je zaposlena u struci. Trenutno radu u knjigovodstvenom servisu, manje-više poznata je 
sposobna je itd. Drugi član je za Apoteku je Amar Mehinagić također diplomirani ekonomista, 9 
godina iskustva radio je u banci, trenutno radi u Natron Hayatu, isto tako mlad perspektivan 
momak, tako da.. to su naši prijedlozi koje ćemo mi podržati. To je to, prijatno.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li je bilo još vijećnika koji su se javili za 
diskusiju? Nije. Izvolite Emina i naravno uobzirite i izlaganje gospodina Fermića vezano za 
formiranje Komisije jer bi trebale biti odvojene za svaku, odnosno preduzeće i ustanovu. 
Emina Hasanić, prije svega da vas pozdravim, obzirom da izlazim prvi put. Ostavka člana 
Nadzornog odbora gospođice Mešić Alme je na adresu odnosno na protokol Općine Maglaj došla 
31.05. a vjerovatno je Alma mislim kako u ovoj njenoj ostavci ona je dostavila Skupštini KJD 
18.04. svoju ostavku a ostavka glasi: Obavještavam vas da je član Nadzornog odbora KJD d.o.o. 
Maglaj Mešić Alma imenonvana rješenjem Skupštine KJD d.o.o. Maglaj broj taj i taj…a evo ako 
želite ostavku.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, naravno ostavku sam vas i zamolila da pročitate.  
Emina Hasanić, kao član Nadzornog odbora KJD d.o.o. Maglaj u koji sam imenovana rješenjem 
Skupštine KJD d.o.o. Maglaj broj :01-69315/21 od 12.08.2021.godine Službene novine Općine 
Maglaj broj 8/21 podnosim pismenu ostavku, imajući u vidu da su pred KJD d.o.o. Maglaj veliki 
izazovi i obaveze koji traže angažovanje svakog člana organa društva u punom kapacitetu zbog 
veoma obimnih i zahtjevnih profesionalnih obaveza te objektivne spriječenosti da se radu na tako 
odgovornoj funkciji posvetim u mjeri za koju smatram da je neophodna za kvalitetno 
funkcionisanje društva primorana sam da podnesem neopozivu ostavku. Obzirom da ovu pismenu 
ostavku podnosim Skupštini i putem direktora društva molim ovaj organ da moju pismenu ostavku 
službeno proslijedi i organu društva koji me je imenovao na ovu dužnost kako bi me na svojoj 
prvoj narednoj sjednici Skupština razriješila ove dužnosti sa danom podnošenja ostavke, a ostalim 
organima društva želim sretan i uspještan rad. Što se tiče Narodne apoteke na adresu Općinskog 
vijeća Maglaj ostavka je dostavljena 21.06., ostavka od strane Harisa Grahića, poštovani ja Haris 
Grahić ovim putem podnosim neopozivu pismenu ostavku na članstvo u Upravnom odboru JU 
Narodna apoteka Maglaj kao i na mjesto predsjednika u istom imenovanom od strane Općinskog 
vijeća rješenjem broj:02-04-1104/21 od 17.06.2021.godine Službene novine Općine Maglaj 06/21, 
moja odluka je konačna.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika izvolite. Niste obrazložili Emina vezano za 
saglasnost. 
Vijećnik Hajrudin Fermić (replika), replika i gospodinu Mešiću i replika gospođi Hasanić. 
Mešiću prije svega mi ovdje na Općinskom vijeću zaista ne bi trebali da te neke privatne relacije 
koristimo i da čujemo i slušamo…ne ne nemam apsolutno ništa protiv i razumijemo se mi ali mi 
smo ovdje Općinsko vijeće, mi smo ovdje organ, vrhovni,glavni, zakonodavni i predstavničko 
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tijelo općine Maglaj i mi ovdje zaista moramo imati sve relevantne činjenice na stolu na vrijeme 
kako to stoji i po Poslovniku da bi mi mogli da sve moguće argumente činjenice uzmemo u obzir i 
na odgovarajući način glasamo. Dakle iz tog razloga pouka nismo imali blagovremeno tekst njene 
ostavke to je broj jedan. Broj dva ovo dostavljeno je Skupštini naravno da je dostavljeno Skupštini 
jer smo mi kao Općinsko vijeće praktično Skupština KJD prema tome kako piše dostavljeno 
Skupštini dostavljeno je nama da bi se moglo dati punomoć punomoćeniku koji će na njihovoj 
Skupštini da glasa. Dakle ništa ne može bez predhodne ovamo rasprave i saglasnosti. Mi smo ovo 
dobili, nismo znali i još uvijek ne znam koji su pravi argumenti osim evo sad ove rečenice što je 
gospodin Grahić rekao to su privatni i neopoziva je ostavka. Ja mislim da tu ima nešto više, mislim 
da ima  nekih razloga mislim da postoje određene sudske presude koje se tiču Apoteke i neću ja 
ovdje kao neki laici koji kažu znate čuo sam, znate vidio sam tražimo kao Općinsko vijeće kao 
organ koji ne samo da ima pravo nego mora da bude informisan, mora o svim tim stavrima jer to 
samo po sebi pokazuje poremećaj u toj firmi. Također nije slučajno da je Dom zdravlja svjesno 
došao do situacije da se krajem juna raspravlja o njegovom izvještaju zato što mi svi znamo da 
tamo postojali su ili postoje određeni poremećaji u funkcionisanju i poslovanju tog društva. Mi to 
sve znamo po čaršiji rekli nam ljudi, društvene mreže privatni razgovori. To je poniženje ovog 
Općinskog vijeća a samim tim poniženje naših građana. Još samo ova rečenica nemojte zaista 
nemojte tako da vodite politiku vi koji ste u većini prema zvaničnoj analizi izvještaji,socio-
ekonomskih pokazatelja opština u FBiH Maglaj pada katastrofalno nisko dole, pada mjesta i 
mjesta sa najgorim socio-ekonomskim pokazateljima u zadnjih ne znam koliko godina to je 
rezultat ove politike koja se vodi na Općinskom vijeću i prema Općinskom vijeću.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika gospodin Mešić. 
Vijećnik Mirza Mešić(replika),gospodine Fermiću ja ne znam da sam rekao da sam ja nešto 
privatno ovdje, ja sam samo rekao tražio svoju informaciju ja sam kontaktirao svoje vijećnike, 
obavijestio, ja nisam rekao ništa da sam privatno što vi insinuirate ovdje da to ima neke veze,znači 
nema sa privatnim veze ovo je bio interes svih nas i iz tog razloga me zanimalo i jednog i drugog 
člana odnosno predsjednika Nadzornog i Upravnog odbora, ja sam kontaktirao i dobio informaciju. 
Ovo što kažete da postoji odnosno što iznosite to je vaše mišljenje ako nemate činjenice za nešto 
dokaze evo gospodin Begić vas je pozvao izneste ovdje ako imate nešto. Nije bitno šta je u pitanju. 
Svi mi ovdje imamo svoje mišljenje, mišljenje je jedno a dokazi i činjenice su drugo. Toliko . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Replika gospodin Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić(replika), nema potrebe zaista i neću više da raspravljamo ovo rekla 
kazala. Mi dobijemo  nakon godinu dana, nakon dvije godine Izvještaj o radu Doma kulture i 
saznamo post festum o nekih 40 ili 50 hiljada duga koji se u nekom predhodnom periodu našao pa 
je bila tužba i nikad nismo imali ovdje nikakvih informacija pogovoto što je nekako svjesno ili 
nesvjesno preskočen Izvještaj i Program rada Doma kulture za 2020.godinu onaj kao bila korona. 
Prema tome znam kako funkcioniše ovo sve ovdje i znam da postoje i određene informacije koje 
daju povoda da kažemo da nešto ne funkcioniše. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite gospodin Mešić, pa onda ću morati ja napraviti 
tehničku pauzu jer se s Eminom ne razumijem više ništa. 
Vijećnik Mirza Mešić,  evo ja ću kratko, ja nisam bio prisutan na predhodnom Kolegiju zbog 
privatnih obaveza ali kolega Šehić me je mijenjao i rekao mi je da je jedna od tema bilo to evo i 
Svjetlana je bila prisutna vezano za Dom kulture da se raspravljalo i tako ja nisam bio.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ali ne na ovu temu.  
Vijećnik Mirza Mešić, ne na ovu nego je bilo vezano ta tačka da se stavlja na dnevni red Dom 
kulture odnosno raspravljano je tako da…evo može možda bolje Svjetlana objasniti ja nisam bio 
prisutan.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja ne znam hoćete sada da mi izađemo iz tačke dnevnog 
reda govorimo znači o Nadzornom i Upravnom odboru gospodin Jašić, da se vratimo na tačku 
dnevnog reda a otišli smo na potpuno druge teme koje nemaju veze sa tačkom dnevnog reda.  
Vijećnik Safet Jašić, selamim i pozdravljam evo sve pristune i ova tačka je zaista interesantna i 
imam potrebu da i ja nešto kažem po ovom pitanju. Veličina pozicije je ta da ona ponekad uvaži i 
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prijedloge i sugestije opozicije. Veoma široka ova pozicija je bila u ovom sazivu i još uvijek je 
takva gdje je apsolutna većina i da nema šanse da bilo šta prođe od strane opozicije bilo kakav 
prijedlog. Rezultat svega toga je ovo što imamo danas ovdje. Najbolji su primjeri se ranije 
događali i prije dvije godine kad je postavljana direktorica Dječijeg vrtića pa nakon tri mjeseca 
mijenjana itd. mi bar iz opozicije nismo u toku ništa ovih događanja i bar zaslužujemo da imamo te 
ostavke predsjednika Nadzornih ili članova već ne znam da li su oba predsjednici  da imamo pred 
sobom ovdje, bar toliko jer zaista  nemamo informacija. Ne snosi vlast samo onaj SDP ja sam 
rekao malo ko je slušao široka vlast jedini Klub odnosno stranka SDA koja nije učestvovala u 
svemu ovome i svi ste odgovorni. Svi ste odgovorni ko god je u poziciji svi su otišli za neke ne 
znam ni ja svoje računice SDA je jedina eliminisana iz svega i čak iz običnih informacija koje bi o 
propozicijama svim i Statutima trebali da imamo. Zato nioje dobra situacija ni u jednoj javnoj 
ustanovi a ovo je kulminiralo kad dva predsjednika daju ostavke i da ne nadovezujem se na Dom 
kulture koji tolika sredstva treba da isplati, bit će još takvih ja se nadam, mislim da će biti. Toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Ima li još diskutanata. Ja sam tražila tehničku 
pauzu da se ja s Eminom samo usaglasim a onda će i ona morati još jedno pojašnjenje zaboravila 
je u toku izlaganja. Minut dva. Nastavljamo s radom zamolila bih i vijećnike koji se nalaze izvan 
sale. Jasmiko mogu vas zamoliti molim Vas da pozovete vijećnike da uđu u salu.  Evo nakon ove 
kratke stanke zamolila bih samo gospođu Hasanić da neke tehničke stvari ovdje iznese i za vas.  
Emina Hasanić,obzirom ovaj da je ova Odluka trebala da dođe o davanju predhodne saglasnosti 
za razrješenje člana Nadzornog odbora i za imenovanje člana Nadzornog odbora Rješenje o 
imenovanju Komisije za izbor upražnjene pozicije u reguliranim organima Općine Maglaj, 
Rješenje o razrjrešenje člana Upravnog odbora JU Narodna apoteka, Rješenje o davanju 
saglasnosti na imenovanje člana Upravog odbora JU Nardona apoteka na kraći period od Službe 
Općinskog načelnika i Općinskog vijeća. Obzirom da sam ja u tom periodu bila na godišnjem i na 
bolovanju kao što je Kolegij i upoznat pravnici koji su bili također na godišnjem nisu mogli da 
učestvuju prilikom davanja prijedloga u obradi, odnosno ovih Odluka i Rješenja pa ću vam ja 
samo ukoliko budete usvojili ove Odluke i ova Rješenja samo da vam ukažem na neke stvari znači 
vi to možete a i ne morate usvojiti ali ja vam kažem sa svoje stručne pravne strane. U preambuli 
Odluke o davanju predhodne saglasnosti za razrješenje člana Nadzornog odbora KJD d.o.o Maglaj 
da se izvrši samo permutacija u odnosu zakon ide prvi pa onda Statut. Član 1.ostaje isti, član 2. ne 
može se u Odluci ovlastiti punomoćnik ispred državnog kapitala znači član 2. se izbacuje i član 3. 
postaje član 2. S tim da kod zaključka ovlašćuje se predsedavajuća Općinskog vijeća da da 
saglasnost punomoćniku ispred državnog kapitala  da na Skuptšini KJD d.o.o. Maglaj glasa za 
donošenje Rješenja o razrješenju člana Nadzornog odbora KJD d.o.o. Maglaj. Isto tako u Odluci o 
davanju predhodne saglasnosti za imenovanje člana Nadzornog odbora preambula je uredu, član 
1.je uredu, član 1 . se isto izbacuje i član 3.postaje član 2. Isto se daje zaključkom saglasnost da se 
ovlašćuje predsjedavajuća da da saglasnost punomoćniku ispred državnog kapitala da na Skupštini 
KJD glasa za donošenje Odluke o davanju predhodne saglasnosti za imenovanje člana Nadzornog 
odbora KJD d.o.o. Maglaj na kraći period. S tim da kod  KJD kod člana Nadzornog odbora  
Općinsko vijeće daje samo suglasnost znači a Skupština KJD razjrešavnja odnosno imenuje. Dok 
kod Narodne apoteke donosi se Rješenje o razrješenju i ono je uredu i Rješenje o imenovanju 
mislim vi ćete dati prijedlog ukoliko ga budete usvajali, s tim da Rješenje o imenovanju Komisije 
na upražnjene pozicije u reguliranim organima Općine Maglaj ide tek nakon što Rješenje doneste 
odnosno ne donesete, ukoliko ussvojite Rješenje o razrješenju člana Upravnog odbora i o davanju 
saglasnosti na imenovanje člana Upravnog odbora na kraći period tek tad da donesete Rješenje o 
imenovanju Komisije za izbor na upražnjene pozicije u reguliranim organima Općine Maglaj koji 
će obuhvatiti i člana Nadzornog odbora i člana Upravnog odbora. Nadam se da ste me 
razumjeli,malo sam ubrzala, malo je previše informacija.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, samo je znači ovo Rješenje o formiranju Komisije poslije 
ovih odluka ukoliko se usvoje da mogu provesti proceduru i za jedno i za drugo kako je i 
sugerisano, dakle prejudiciranje je da prije rasprave o Upravnom odboru Apoteke donosimo 
Rješenje o formiranju Komisije i ovo što..uvijek smo zaključkom zaista davali gdje ste vi davali 
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meni saglasnost za opunomoćenika ispred državnog kapitala kako će se izjašnjavati na sjednicama 
Skupštine KJD. 
Emina Hasanić, jer Skupština KJD obično se sastaje jednom u toku godine i dostavi se dnevni red 
Općinskom vijeću s tim da u toku godine imamo sve tačke kojima isto tako zaključka. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to govorite o redovnim sjednicama oni imaju i vanredne 
sjednice tako da, hvala lijepo Emina, evo ako ima nekih i tehničkih pitanja ili bilo kojih izvolite.  
Vijećnik  Eldis Kusur, ja vas sve selamim i pozdravljam i želim nam svima danas ugodan rad i da 
akobogda uspješno završimo i ovu sjednicu Općinskog vijeća. Meni je stvarno ovaj moram kritika 
je zaista ove dvije tačke prva i druga zaista evo po ne znam koji put molim Službu Općinskog 
vijeća molim Kolegij da ovakav materijal nama vijećnicima  ne šaljete ako nije spreman. Znači 
ovdje ja se slažem sa kolegicom Eminom , zaista dvije Odluke o istom pitanju a napravljene 
različito. Znači, preambula Odluka je različita znači, jednostavno ja predlažem i složit ću se sa 
kolegom Fermićem da se ove dvije tačke trebaju povući i da se one pripreme za sljedeću sjednicu a 
vidjet ćete treća tačka što ovo govorim i zašto vam ovo danas govorim i šaljete nam materijal koji 
nije uredu i molim vas da se prestane s takvim radom, eto.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Kusur.  Gospodin Jašić. 
Vijećnik Safet Jašić, ja rekoh maloprije da mi nemamo nikakvih informacija i u materijalima se to 
nije dogodilo a ovdje izbaciste imena i jedno pitanje znači sve uradite i onda donesete ovdje 
gotovu stvar. Da li je ova gospođa ili gospođica Gračićka još negdje u nekom Upravnom odboru, 
samo to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo ako dozvoljavate ja ću odgovoriti. Gospođa Dženana 
Gračić nije članica ni jednog Upravnog i Nadzornog odbora, možda mislite na gospođu Dženanu 
Bočić što je druga osoba.  Komisija to ništa to, nije član Upravnog ili Nadzornog odbora ako ste 
me to pitali. Mada evo ako dozvolite ja sam i za to tražila određena tumačenja ako bi se iz nekog 
Kluba izađe takav prijedlog tražila sam da li jedna osoba moće biti član i Upravnog i Nadzornog 
odbora dakle može i to proći, može tako su napisali, pa sad nećemo o tome ni raspravljati tako je 
dozvoljeno zakonom a naše je da postupamo po njemu. Evo dakle imali smo…ima li još vijećnika 
koji bi raspravljali po ovoj tački, po ove dvije tačke da tako kažem. Zaključujem raspravu prije 
svega dakle moram tehnički ovo da Emina što je iznijela prije nego stavim sam prijedlog na 
glasanje dakle predlažem da uvažimo ove tehničke ispravke u materijalu na koje je aludirala 
Emina uz  obrazloženje koje je dala dakle radi se o sadržaju samih odluka, govorimo sada o prvoj 
tački i dakle da se zaključkom samo još jednom dodaj mi ovamo Emina šta smo zapisali da se 
ovlašćuje predsjedavajuća Općinskog vijeća dakle da da suglasnost punomoćniku ispred državnog 
kapitala, da glasa tako i tako po našim zaključcima. Evo konkretan prijedlog dakle ovdje smo imali 
po pitanju imena za ovog privremenog člana rekla bih Nadzornog odbora također idemo jedno po 
jedno. Prvo idemo na ovu predhodnu  suglasnost, Odluka o davanju predhodne saglasnosti na 
prijedlog Rješenja o razrješenjeu člana Nadzornog odbora JP KJD d.o.o. Maglaj uz …jeste vi bili 
prvi vjerujte da sam zaboravila redoslijed, stvarno jesam. Prvi ne morate izlaziti gospodine 
Fermiću. Prijedlog gospodina Fermića je bio da skinemo ovo sa dnevnog reda ko je za takav 
prijedlog? 
Glasalo za ; nema  
Glasalo protiv; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin 
Đuhera, Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad 
Šehić( SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Uzdržani; Adis Abdurahmanović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin 
Osmić, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA),Elvir Vehabović (samostalni 
vijećnik) 
U Sali nije prisutan vijećnik Fermić. Evo dakle izjasnili smo se o njegovom prijedlogu. Sljedeće je 
ovaj prijedlog dakle da govorimo sada o Odluci o davanju predhodne saglasnosti na prijedlog 
rješenja o razrješenju člana Nadzornog odbora JP KJD d.o.o. Maglaj uz uvažavanje tehničke ove 
ispravke o kojoj je govorila Emina, dakle i prijedlog da se ovlašćuje ovaj predsjedavajuća da da 
saglasnost na glasanje, eto ko je za donošenje ovakve odluke? 
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Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Glasalo protiv; Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), 
Uzdržani; Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Vijećnik Hajrudin Fermić i Adis Abdurahmanović nisu prisutni u Sali. 
 Prelazimo na b Odluka o davanju predhodne saglasnosti na imenovanje člana Nadzornog odbora 
JP KJD d.o.o. Maglaj, u prijedlogu je bila gospođica Dženana Gračić uvažavajući opet tehničke 
ove stvari o kojima je govorila Emina i zaključak dakle da se donese da se opet ovlašćuje 
predsjedavajuća da da upustva za glasanje o punomoćeniku. Ko je za donošenje ovakve Odluke? 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Glasalo protiv; Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Hajrudin Fermić (DF) 
Uzdržani; Elvir Vehabović (samostalni vijećnik)  
Rekli smo vezano za komisiju da ćemo će izjašnjavati kasnije na Emininu sugestiju.   
 Adis Abdurahmanović nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. 
 

Z A K L J U Č A K 
1.1.a) Donosi se Odluka o davanju prethodne saglasnosti na prijedlog Rješenja o razrješenju člana 
Nadzornog odbora   „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj; 
1.2.a) Da se u preambuli izvrši permutacija Zakona o privrednim društvima i Statuta Općine 
Maglaj; 
1.3.a)Briše se član 2. Odlukeo davanju prethodne saglasnosti na prijedlog Rješenja o razrješenju 
člana Nadzornog odbora „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaji član 3. automatski postaje 
član 2.; 
1.4.a) Ovlašćuje se predsjedavajuća Općinskog vijeća Maglaj da da saglasnost punomoćniku 
ispred državnog kapitala, da na Skupštini „KJD“ doo Maglaj glasa za donošenje Rješenja o 
razrješenju člana Nadzornog odbora „KJD“ doo Maglaj, imenovanog ispred državnog kapitala, 
Mešić Alme; 
1.1.b)Donosi se Odlukao davanju prethodne saglasnosti za imenovanje člana Nadzornog odbora  
„Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj na kraći period; 
1.2.b) Briše se član 2. Odlukeo davanju prethodne saglasnosti za imenovanje člana Nadzornog 
odbora  „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj na kraći period i član 3. automatski postaje član 
2.; 
1.3.b) Daje se prethodna saglasnost na prijedlog za imenovanje člana Nadzornog odbora „KJD“ 
doo Maglaj ispred državnog kapitala Dženana Gračić, na kraći period, odnosno do okončanja 
konkursne procedure; 
1.4.b) Ovlašćuje se predsjedavajuća Općinskog vijeća Maglaj da da saglasnost punomoćniku 
ispred državnog kapitala, da na Skupštini „KJD“ doo Maglaj glasa zaimenovanje člana Nadzornog 
odbora  „Komunalno javno društvo“ d.o.o. Maglaj, Dženane Gračić na kraći period; 
 
AD – 2 a)Rješenje o razrješenju člana Upravnog odbora JU „Narodna apoteka“Maglaj; 
             b)Rješenje o imenovanju člana Upravnog odbora JU “Narodna apoteka“ Maglaj na    
kraći period; 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku odnosno izjašnjavanje po 
drugoj tački dnevnog reda a to je a)Rješenje o razrješenju člana Upravnog odbora JU „Narodna 
apoteka“Maglaj ko je za ? 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Glasalo protiv; Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA),  
Uzdržani; Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić (DF) 
Adis Abdurahmanović nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. 
Pod  b)Rješenje o imenovanju člana Upravnog odbora JU “Narodna apoteka“ Maglaj na kraći 
period, radi se dakle o gospodinu Amaru Mehinagiću, ko je za ? 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Glasalo protiv; Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA),  
Uzdržani; Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić (DF) 
Adis Abdurahmanović nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. 
I konačno idemo na Rješenje o imenovanju Komisije za izbor na upražnjenu poziciju jednog člana 
Nadzornog odbora JP KJD d.o.o. Maglaj i JU Narodna apoteka Maglaj. Ko je za predloženi sastav 
Komisije koja će provesti proceduru? 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Glasalo protiv; Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Edin Osmić, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Hajrudin Fermić (DF) 
Uzdržani; Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Adis Abdurahmanović nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. 
 

Z A K L J U Č A K 
2.1.a)Donosi se Rješenje o razrješenju člana Upravnog odbora JU „Narodna apoteka“Maglaj; 
2.1.b) Donosi se Rješenje o imenovanju člana Upravnog odbora“Narodna apoteka“ Maglaj, na 
kraći period; 
2.2.b) Amar Mehinagić se imenuje za člana Upravnog JU „Narodna apoteka“ Maglaj ispred 
osnivača Općine Maglaj, na kraći period; 
2.1.c) Donosi se Rješenje o imenovanju Komisije za izbor na upražnjene pozicije u reguliranim 
organima Općine Maglaj – „Komunalno javno društvo“ doo Maglaj i JU „Narodna apoteka“ 
Maglaj. 
 

AD – 3 Prijedlog Odluke o imenovanju dva zamjenska člana Općinske izborne komisije 
Maglaj 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na treću tačku a to je Prijedlog Odluke o 
imenovanju dva zamjenska člana Općinske izborne komisije Maglaj u samom uvodu dakle prije 
izjašanjavanja o dnevnom redu rečeno je o čemu se radi. Radi se o dopisu CIK-a dobili ste dakle 
taj materijal na uvid kao i prijedlog Odluke. Otvaram raspravu. Izvolite gospodine Kusur, 
gospodin Abdurahmanović se vratio.  

Vijećnik Eldis Kusur, ja vas ponovo sve selamim i pozdravljam kao na predhodnom izlaganju 
sam kazao da ću jednu hronolgiju napraviti mislim ovo danas predsjedavajuća što smo dobili, što 
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nam je Kolegij dostavio, znači Imenovanje dva zamjenska člana OIK-a Maglaj. Vi znate svi dobro 
da smo mi svi 31.03.2022.godine ovo vijeće je donijelo Odluku o raspisivanju Konkursa za 
upražnjena mjesta u OIK-u to jeste izboru nova dva člana OIK-a. Na taj konkurs prijavilo se tri 
koliko imam informaciju tri su se osobe prijavile koje su ispunile uvjete. 10.05.je to komisija koju 
smo mi ovdje imenovali završila, utvrdila da su oni svi ispunili kriterije po konkursu  tačno u 14h 
kao što piše u zapisniku koji smo dobili od komisije. 20.05.2022.godine ista ta komisija kojoj ja 
ovim putem čestitam i ovo sve što su oni radili u predhodnom periodu baca se pod noge s ovim 
danas. Tako radimo mi ovdje tako radi ja moram tako reći aktuelna vlast u Maglaju s ovim što se 
dešava. Vidite ovo, slušajte ovo znači 20.05.2022.godine komisija završava svoj posao kvalitetno, 
imao sam priliku da iščitam materijal i ja im čestitam ovim putem, zaista su uradili profesionalno 
svoj posao. 31.05.u materijalu za Općinsko vijeće za 16.redovnu sjednicu dobili smo kao vijećnici 
za saziv 16.redovne sjednice materijal to jeste Rješenje o imenovanju članova OIK-a i šta se radi 
skida se sa dnevnog reda ta tačka, ne znam iz kojeg razloga ali se skinula ta tačka. Da bi od Službe 
kao član Komisije za izbor i imenovanje dobio poziv da imamo sjednicu 22.06.na kojoj mi kao ta 
komisija trebamo da razmtramo nešto što je neka komisija kvalitetno uradila. Meni je drago što 
smo mi imali jedinstven stav, primili smo to k znanju i dali smo da ide u dalju proceduru. Šta se 
dešava danas na sjednici Općinskog vijeća, to jeste prije održavanja sjednice dobijamo predmet to 
jeste imenovanje dva zamjenska člana OIK-a Maglaj i da u roku od sedam dana mi CIK-u 
pošaljemo ta dva nova imena. Ljudi jel se neko s nama ovdje igra? Ja sam davno rekao da se od 
ovog vijeća pravi cirkus Koloardo i zaista jeste tako. Znači komisija je provela proceduru, završila 
ovo vijeće danas je moglo donijeti Odluku, mi opet imenujemo dva zamjenska člana čiji će biti 
mandat do provedbe izbora i čim se izbori završe opet isto ovo Općinsko vijeće će morati raspisati 
Javni poziv, pa opet ta komisija neka će morati sjediti, pa će se opet morati Konkurs raspisivati 
itd.itd. mislim zaista je neozbiljno. Ja vas pozivam znači da se uozbiljimo i ovo po materijalima 
ovo je stvarno smiješno. Znači, sve je završeno 20.05.je komisija završila, dostavila informaciju 
31.06.vijeću, skinula se tačka, dobili smo materijal evo kvalitetan zaista svaka čast ja im čestitam 
proveli su profesionalno, po zakonu su proveli svu proceduru i danas mi ovdje pokušavamo da 
izigravamo se i jednostavno se mašemo ovim od CIK-a. Evo ja vas pozivam znači da bez obzira 
što je CIK poslao ovaj predmet imenovanja dva zamjenska člana da prijedlozi koji su rangirani 
znači prvoranigrani i drugorangirani da budu predloženi kao dva zamjenska člana jeste da se mi ne 
slažemo s ovim. Trebalo je danas ovu Odluku usvojiti i CIK-u poslati mandati će ljudi dobiti na 
četiri godine , ispravka na 7 godina i to je to. Opet za par mjeseci morat ćemo ponovo provoditi 
proceduru. Zaista je smiješno i ovo šta se radi mislim ne mogu razumjeti jer zaista ozbiljno 
shvatam ovo vijeće. Svaki put materijal imam kompletan, isprintan bez obzira što ga dobijamo 
elektronski. Iščitavam materijal a ovo što doživljavamo stalno mislim nije korektno i mi ostajemo 
pri stavu da se trebaju imenovati članovi na mandat od 7 godina i da ne budu nikakvi privremeni 
jer imamo prostora evo sedam dana. Vi danas kad mi usvojimo danas po rang listi ovu Odluku o 
imenovanju dva člana OIKa- vi možee odmah danas ili eventualno sutra dostaviti CIK-u da smo 
završili proceduru u skladu sa zakonom i to je i nemojte da si izigravamo. Eto . 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,izvolite gospodine Fermić.  

Vijećnik Hajrudin Fermić,dosta toga je kolega Kusur rekao u svom izlaganju i ja ću također 
samo da apostrofiram nekoliko bitnih stvari. Prvo valjda smo mi ovdje na ovoj sjednici Općinskog 
vijeća trebali da prvo donesemo Odluku o poništenju Odluke o izboru i imenovanju dva člana i da 
poništimo konkurs, dakle uporno i stalno se radi i vrši pravno nasilje i nezakonite radnje. Ja zaista 
gledam ovdje u oči svu ovu većinu i kontam jel moguće na što oni sve pristaju. Zaista mi nije 
jasno. Dalje zašto ni jedne jedine rečenice pismeno nije otišlo CIK-u u cilju informacije da je 
pokrenut postupak ako jeste neka mi neko kaže da jeste , da je pokrenut postupak za imenovanje 
dva člana  OIK-a u martu mjesecu. oni to gore ne znaju, rokovi ih vežu postoji naša Odluka da 
hoćemo imati dva dodatna člana i vide nema nema ništa i onda nas upozoravaju dajte ako to ne 
uradite do tog i tog roka mi ćemo imenovati dva zamjenska člana. Dakle postavljam pitanje koje 
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pravne konsekvence će sada prema onim ljudima koji su kandidovani koji su prvo i drugo 
rangirani na ovom konkursu ovaj ako mi donesemo ovu odluku ovako naprečac da šaljemo gore 
dva zamjenska člana. Manite toga, još jedanput ponavljam ovo kako nam je pripremljeno i 
servirano ovo je sramota i ovo je uvlačenje u samo veće glibove gdje god se okrenemo. Maloprije 
one tačke prva tačka sad će biti naredne tačke također takve. Nemojte to da radimo i nemojte i 
razumijem ja zaista evo ne mogu gledam u vas i ne mogu da vjerujem da će i to biti nekakvi 
prećutne saglasnosti ljudi koji ovo sve razumije o čemu mi govorimo ili barem ja. Dakle dajte da 
završimo konkurs da završimo konkursnu proceduru onako kako nam je u materijalima došlo da 
im pošaljemo gore, da ih obavijestimo da smo mi pokrenuli to prije izbornog perioda. Zašto smo 
prije izbornog perioda u martu mjesecu a izbroni period se tretira od četvrog maja. Nemojte da to 
zaboravimo dakle i od četvrog maja smo mi to sve zakasnili iako sam i tada upozoravao i govorio 
ne treba nam pet tada je bilo treba nam pet. Predsjednik OIK-a rekao ne treba nam pet, treba nam 
pet eto pet i ne uradimo to na vrijeme nego sada idemo na zamjenski. Opet da kažem to su tako 
prividne ustvari motivi zašto se išlo na ovo, eto ne sviđa nam se ta lista ljudi koji su prijavljeni i 
koji su tako rangirani. Mislim da dobro trebamo da razmislimo ako treba uzmite pauzu za Kolegij, 
posavjetujte se i dajte da izvućemo ono što je u pravnom smislu zakonskom smislu najbitnije i 
najopravdanije kada je u pitanju Opština Maglaj.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li ima još diskutanata? Nema evo na 
zahtjev Kluba SDP-a pauza. Nastavljamo s radom. Izvolite gospodin Mešić nakon pauze Kluba.  

Vijećnik Mirza Mešić, evo nakon pauze koju sam tražio za Klub. Usaglasili smo znači tačka je 
Odluka o imenovanju dva zamjenska člana OIK-a Maglaj na zahtjev CIK-a ja ću predložiti dva 
imena a to su Mubera Havić i Dijana Valjevac jer mi već tamo u toj komisiji koliko ja znam 
imamo sve muškarce nemamo ni jednu ženu i to je prednost bit ćemo jedini. Koliko ja znam opet 
ispravite me znači ja neću ako neko nešto ima dalje neka traži. Ovo je tačka dnevnog reda i mi se 
držimo tačke.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite.  

Vijećnik Eldis Kusur (replika), samo kolegi znači kolega dobro znamo da je tačka ta međutim ja 
sam ukazao na nepravilnosti koje se rade. Neću hronološki ponovo. Što se tiče ravnopravnosti 
spolova Zakon o ravnopravnosti spolova BiH član 20.stav 2.piše ukoliko u nekom organu uprave 
nema više od znači 40 % zastupljenosti jednog spola, muškog ili ženskog može se smatrati da je to 
nije znači ako je 39, 35 u nekom Upravnom odboru muškaraca ili žena smatra se da nije 
ispoštovan Zakon o ravnopravnosti spolova i ovo što se vi kazali znači ne stoji kad se imenuje i 
treći član muškarac  opet tri muškarca dvije žene to je tačno 40 %. Drugo mi smo, zapravo ja sam 
kazao da je konkurs proveden u skladu sa zakonom. Vi nastavite tako, naš prijedlog je sljedeći da 
se poštuje zakon, da bude prvorangirani kao što jeste tamo u materijalu Elmir Mustabašić i druga 
Mubera Havić, to je prijedlog Kluba SDA. Vi nastavite tako, član 189. Zakona o obligacionim 
odnosima izmakla šteta, izmakla dobit neko ko se prijavio na neki konkurs sedam godina puta 200 
KM ili 300 KM za nekog člana koji je mogao da ima dobit svoju ličnu za tih sedam godina vi 
danas kršite zakon i ja vas pozivam da poštujete zakon i ovo nije prva odluka dase donosi na 
ovakav način. Iskren da budem znamo mi što je došlo do ovoga, što je opstruisano, zato što je 
jedan član koji je prvorangirani član stranke SDA i zbog toga na svakakav način pokušava se da se 
izvrši. …mislim simpatizer stranke  tako da u ovoj situaciji vi kršite zakon nastavite dalje i to je to. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, kažite gospodine Begić ako ima nekih nejasnoća ako mene 
spomene ja vrlo rado pojasnim sve. Dobro evo imali smo znači, ja još jednom samo da 
napomenem ovaj Kolegij da razmtramo Prijedlog Odluke o imenovanju dva zamjenska člana OIK-
a dakle tačka dnevnog reda koju je Kolegij usvojio nije bilo nikakvih primjedbi jednoglasno je 
prošla i kao takva je došla na dnevni red danas. Ko se javio za riječ. Izvlite gospodine Jašić. 
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Vijećnik Safet Jašić, ja mislim da ako imamo tijela Općinskog vijeća a to su Komisije mislim da 
bi trebali bar malo mi smo u proteklom mandatu nismo uopšte učestvovali u radu komisija 
Općinskog vijeća iz ovih razloga. Ako je komisija donijela poslije intervjua sabrala broj bodova 
svih kandidata i ako je komisija izbacila takvu rang listu, ja ne znam… komisije  ste vi formirali da 
ne poštujete bar onaj rad komisija i da to stvarno nije korektno onaj prema čovjeku koji ima 
ogromno iskustvo u izbornim procesima, čak je bio predsjednik OIK-a, što nema ni jedan od ovih 
kandidata. Znači ne trebaju nam ni komisije, ne treba nam ništa i zato sam u prvoj tački diskutovao 
na ovu temu. Evo šta nam se dešava sa apsolutne većine. Ovo je opet rezultat svega ovoga o čemu 
sam ja govorio. Ne valja, nije dobro. Evo sami pobijamo svoje komisije da bi iznudili kandidate 
možda podobne za ove stvari. toliko, hvala .  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,hvala lijepo i još upravo hoću još jednom evo samo dakle 
da pročitam tačka dnevnog reda je Prijedlog Odluke o imenovanju dva zamjenska člana OIK-a 
Maglaj u preambuli stoji na osnovu člana 215,stav 2 Izbornog zakona BiH, Službeni glasnik da ne 
čitam sve brojeve , člana 11.stav 2.Upustva o utvrđivanju kvalifikacije broja i imenovanja na obuci 
i razrješenju članova Izborne komisije osnovne izborne jedinice u BiH, člana 18.Statuta Općine 
Maglaj prečišćen tekst i zahtjeva CIK-a za imenovanje dva zamjenska člana OIK Maglaj broj: 06-
1071919/16/22 od 20.06.Općinsko vijeće Maglaj na sjednici održanoj danas donosi Odluku o 
imenovanju dva zamjenska člana OIK-a. Jel replika ili kome upućujete gospodine Kusur repliku. 
Safetu, Safete imate repliku od člana Kluba. 

Vijećnik Eldis Kusur(replika), evo samo jedno pitanje, šta je sa konkursom? Zašto ga nismo 
danas poništili, ništa drugo. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, nemamo tu tačku dnevnog reda , ne raspravljamo o 
konkursu, raspravljamo o imenovanju dva..dakle prvi prijedlog za imenovanje dva zamjenska 
člana OIK Maglaj bio je iznesen od strane Kluba SDP-a , gospodin Mešić je predložio gospođu 
Berku Havić, Muberu Havić pardon i gospođu Dijanu Valjevac jel tako. To je bio prvi prijedlog, te 
se izjašnjavamo o prvom prijedlogu za dva zamjneska člana ko je za ? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) 
Glasalo protiv; Adis Abdurahamnović, Jasmin Begić, Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, 
Edin Osmić, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Elvir Vehabović (samostalni 
vijećnik), Hajrudin Fermić (DF) 
Uzdržani: nema 

Z A K LJ U Č A K 
3.1.Donosi se Odluka o imenovanju dva zamjenska člana Općinske izborne komisije Maglaj; 
3.2. Mubera Havić i Dijana Valjevac imenuju se za zamjenske članove Općinske izborne komisije. 

AD – 4 Izvještaj o radu JU „Dom zdravlja“Maglaj za 2021.godinu 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je Izvještaj 
o radu JU „Dom zdravlja“Maglaj za 2021.godinu, podsjećanja radi dakle sa prošle sjednice skinuli 
smo ovu tačku na zahtjev predsjednice Upravnog odbora Doma zdravlja jer nije mogla 
prisustvovati toj sjednici te je zamolila da to odložimo za ovu sjednicu. Evo gospođa Nermina je 
tu, doktorica Nermina je tu. Ona je izvjestilac dakle po ovom Izvještaju pa bih je zamolila evo i 
hvala vam na strpljenju Nermina, znam da ste…naravno tu je i …neka prvo gospođa Nermina da 
uvodnu riječ neka nas malo uputi vezano za ovaj Izvještaj a onda će…ja bih zamolila vijećnike za 
malo pažnje i vama predstavnicima ustanove zahvaljujem se što ste strpljivo čekali ovu tačku 
dnevnog reda. Izvolite Nermina.  
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Nermina Krzić, ne mogu reći da je dobro jutro, nego eto dobar dan svim članovima ovdje 
prisutnim. Ja sam zamolila predsjedavajuću da stavi Dom zdravlja kao posebnu tačku jer 
jednostavno kod nas ima toliko problema i dobrih a ima i loših. Ja sam u Upravnom odboru već 
šesta godina, druga godina kao predsjednik pa otprilike znam problematiku Doma zdravlja i ovaj 
Izvještaj je Izvještaj iz predhodne godine. U predhodnom mandatu doktora Vehabovića to je takav 
Izvještaj jer ovo upravo što ste rekli mogli smo dati i šestomječni izvještaj za ovu godinu ali ne ide 
ta procedura. Ja mislim da ste vi dobili taj izvještaj da ste ga pročitali ovaj…po meni je on ovdje 
tehnički temetljit, može se vidjeti ali najvažnija stavka je ovo poslovanje. Znači svugdje u kući kad 
dođete sve je lijepo ali kad su pare u pitanju to je najvažnije. Ja mogu reći da dok sam ja u 
Upravnom odboru Dom zdravlja je uvijek bio u minusu. Dok sam sada kao predsjedavajuća i u 
ovom mandatu Dom zdravlja je u minusu. U minusu je 30 godina sve dok je došao ja to tako 
nazivam prijelaz socijalizma u kapitalizam dok naš narod ne bude shvatio da Dom zdravlja nije 
socijalna ustanova, da je to  zdravstvena ustanova. Da svaka usluga bi trebala da se naplati da ima 
svoju cijenu. Došla sam da kažem da poslovanje koje je negativno normalno da nije mi prijatno to 
reći, ja sam volila da kažem da je pozitivno ali jednostavno da nam pomognu članovi Općinskog 
vijeća i Općina Maglaj kao osnivač Doma zdravlja, da prevaziđemo ovo zato što 15 godina nisu 
mijenjale cijene zdravstvenih usluga. Negativni pokazatelj je i to vi kad odete kod ljekara cijena 
pregleda 15 godina je 4, 80 KM a uzmite koliko košta danas kutija cigareta, koliko taj mobitel 
platite koji troši, djeca u školi nose mobitele a kad dođu traži se besplatna zdravstvena zaštita z 
djecu, dovodi se..ne kažem ja ja sam spremna da mi sve te usluge dajemo ali ima i cijena. Znači 
sve dok mi budemo radili socijalistički a naplaćivali socijalistički a pružali vrhunske usluge mi 
ćemo uvijek biti u minusu. Koja god vlast dođe, ko god bude došao na moje mjesto, na mjesto 
direktorice ili bilo koga. Tražila sam još prije kad sam bila da se Maglaj Dom zdravlja proširi da 
napravimo hiruški trakt, zaratit će kaže hajde bogati ti vazda nešto. Zareati pa naš narod preko brda 
u Tešanj. Je li ikad iko povukao inicijativu da se u Maglaju napravi nešto da se pomogne da se 
napravi nešto od sekundarne zdravstvene zaštite, da naš narod ne mora hodati Zenica-Tešanj ja ne 
vidim. Kad pokrenemo nema se para, pa hoću samo da vam to kažem da li se ovdje iko naziva 
Maglajlijom kad sam tražila da napravimo ako ništa akušerski trakt, porođajni jedino je Maglajlija 
onaj što se rodi kod kuće i tu bulazniš pa tu su pare treba hirurg, treba anestetičar, treba ovo treba 
ono. Treba naravno da treba ali hajmo da to napravimo. Gužva se Ukrajina rat ja opet kažem ljudi 
mi nemamo hiruške sale a imamo sve. Prehodna direktorica svaka joj čast jer ja navijam naravno 
da znate za žene na funkciji je uradila što je uradila. Krasan objekat je osposobila, napravila sad te 
prostorije treba iskorisiti. Kažem hajde da napravimo donaciju da napravimo da ide dijaliza u nas, 
dijaliza za Žepče. Sramota. Hajde akušerski ide za Tešanj, Zenicu, ni jedan nije ovdje više 
maglajlija i neka mi niko ne kaže da je Maglajlija. Ljudi moji zdravstvo traži ulaganje da bi vi 
imali. Nemamo specijalista, znate li vi koliko košta jedan specijalista 150.000,00 KM dođe 
edukacija specijaliste da li je 3,4, ili 5 godina. Odakle? Nema se para. Narod naviko da dolazi i ja 
sam rekla mi ćemo uvijek pružati usluge znači u svaka doba kad pacijent dođe a navikli su se u 
hitnu da ćemo pružati usluge zašto ali sam lijepo rekla sad ćete pozvati doktore, nikog vratit nećete 
svi će dobiti uslugu ali će se znati po dijagnozi da li je hitno ako je hitno besplatno ako nije uručite 
mu paragon blok pa se ja neću onda ovdje crveniti ni direktori nego uradili smo što treba da se 
uradi. Dobit će uslugu ali će platiti. Odete u trgovinu isto tako cijena sad hljeb 0,70 pfeninga za 
dva dana je marka sad je marka i po. Mi smo pokrenuli inicijativu mijenjanja cijena da uskladimo 
sa cijenama Federalnog ministarstva zdravstva u koje se možemo uklopiti po finansijama ovdje pa 
smo napravili novi sad cjenovnik jer taj cjenovnik nije bio 15 godina. Evo sad radimo na tome. 
Ima mislim direktorica koja je tu, došla je ona je v.d. je bolje upućena sad što se tiče zdravstva 
općenito će vam izložiti i mi smo svi ovdje došli koji smo iz Upravvnog jednostavno da vam 
budemo na raspolaganju, da nas pitate da vam mi odgovorimo a ujedno i da zamolimo da nam 
pomognete. Ne može se hitna koristiti zato što je neko zaboravio andol pa ne može popiti i 
normalno da on kaže ja umirem, ha hitna. Ljudi moji, ja evo otiđite ja evo čitam na internetu 
čovjek sa infraktom 300 km u pet bolnica je bio vraćen jer su bolnice bile pune pa je to strašno. 
Prema tome sve dok ne zatreba vama, meni nećete znati koliko vrijedi zdravstvo. Zdravstvo svi 
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treba da unaprijeđujemo, nema veze ko dođe tamo. Znači da imamo i sekundarnu i primarnu 
zaštitu. Ljudi moji, mislim uzmite samo koliko koštaju evo tu je doktor on je iz biohemije neka 
vam sam kaže danas je kupio reagense za marku sutra su marka i dvadeset prekosutra dvije marke 
a pacijenti uvijek isti. Znači 150 hiljada u prosjeku pacijenata bude za godinu dana. Znate vi koje 
su to pare. Ne možeš nikoga vratiti. Evo korona ja ne kažem korona je bila pa su napravili i što 
treba i što ne treba. Ta korona natjera te da uradiš test i kome treba i kome ne treba bez obzira što 
su bile donacije neko i reče bilo je 45.0000,00 sredstava uplaćeno zbog korone ali to nije ništa ljudi 
moji, šta je to? Evo uzmite hitnu sad gorivo 4 marke. Ako je ljudima stalo do zdravstva zašto ta 
država ako kaže pacijent pa urgira da samo pravo ima pacijent što nije oslobodilo domove zdravlja 
da ne plaćaju onaj državnu taksu  na gorivo pa neka nama gorivo bude tri. Kad njima nije stalo a 
onda dođe, mislim općenito radimo s tim normalno da ćemo ići u minus. Ne možemo zavrtati mi 
sada vodu pacijenti oprati ruke normalno ode voda, struja mi još nemamo ni klime. Otiđite u Dom 
zdravlja žene i ona djeca to je sve mokro, znači uslovi nisu nikakvi. Još kad bi kupili vozni park. Ja 
imam toliko u glavi da vam iznesem ne znam kud bi vam i šta usmjerila gdje je važno.  Sve je 
važno, od prvih ulaznih vrata pa do smjera da li ćete na dječije da li ćete na medicinu rada ili bilo 
gdje. Sve je skupo. Kad saberete kolilo nam zavod daje a ja sam bila predsjednik Upravnog odbora 
kantonalnog zavoda i dobro znam koja se sredstva dobiju. Ne možete vi računati ja dajem za 
zdravstvo. Upravo to kažem porodice gdje ima  pet članova oni imaju evo uzmite mene koja sam 
sama. Znači moje izdvajanje i tog je isto, ista cijena on ima pet usluga ja jednu.  Specijaliste da ne 
budu omalovažane, ljekari, srredsnja stručna sprema sa platama sa uslugama sa cijenama isto tako. 
4.8 pregled mislim to je stvarno sjesti pa plakati.prema tome kaže bilo je hitna, bio je vozni park 
odličan. Jel nama treba ponovo poplava ili zemljotres pa da nam humanitarna dođe i da pa eto ja 
nema ovdje doktorice Drnde mislim stvarno što se tiče u mojim očima jako dobra pa ovaj smo 
nabavili taj vozni park ali i to ima svoje vrijeme trajanja. To ode, dok date za jedno razhodovano 
auto da ga popravite vi opet donji. Hoću da vam kažem evo bili japanci isto tako pitaju kakve 
imate projekte. Ljudi  moji mi koji god projekat predložimo neće ni da nas slušaju. Eno gornji 
sprat direktorica Drnda je napravila gornji sprat i lift i sve tražili smo da makar bude edukacija 
nema je, tražila makar nešto sve to starački. Ljudi moji, evo idemo svi u godine ja ne znam ko će 
mene mislim kako god pogledate. Valja misliti i za budućnost. Ovdje je sve lako ćemo, najvažnije 
je hajdi nije meni dok ne dođe pop popadija kad je umrla onda umre vas svijet. Hajte da mi svi 
zajedno radimo da zdravstvo u Maglaju ko god bio na vlasti bude jedna dobra ustanova, da se o 
njoj misli. Mi nemamo para kupiti auto. Doktor Vehabović bili smo zajedno u Upravnom on kao 
direktor htjeli smo neko razhodovano ja njemu kažem dragi doktore ne možemo kupiti to hoće nas 
neko tužiti, reći će da manipulišemo sa sredstvima jer sam jednom i Sipi bila zbog takvih stvari. 
Hoću da vam kažem jako je delikatno najlakše je napadati a rezultati pokazuju ono kako jeste 
stvarno stanje ko god da dođe. Kad pitaš ekonomista ti neznalica i ja isto ko kad bi me postavili za 
direktora fabrike veze nemaš. Znači imaš savjetnike, pravnike, ekonomiste iskreno da vam kažem 
ne omalovažavam nikoga ali da kažem da su svjetske klase nisu, da bi mi mogli dati meni kao 
laiku neki dobar prijedlog šta da radim. Ja mogu iz zdravstzva reći hajmo ali dalje ne mogu. Vidjet 
ćete ovdje ovaj Izvještaj kazuje da je 108 uposlenih da je 2/3 su od toga zdravstveni radnici po 
zakonu,1/4 su ostali. Toga što se tiče ja sam za to da naš dom zdravlja  ne bude dom zdravlja nego 
da i mi budemo specijalisti u nećemu. Da i mi imamo specijalističke usluge, da nam narod ne ide 
Tešanj, Zenica. Da osposobimo neku sekundarnu zaštitu, da odškolujmeo ljude u tom smjeru, da 
osposobimo ljude u tom smjeru. Mi nemamo hiruškog trakta rat u Ukrajini svašta nešto a vi 
vjerujte nemamo gdje bradavice ukloniti. Zašto? Kažu tu su sredstva i to košta. Mi smo nemoćni, 
od onih para koje mi dobijemo. Znate kako ćemo biti moćni, ja dajem prijedlog hajmo da mi ne 
dajemo za zdravstvenu zaštitu od plate to je moj prijedlog. Znači hajmo nećemo dati evo privatna 
ASA otvara privatnu bolnicu u Sarajevu pa će neko reći ja otišao privatno sve se ima. Hajte da i mi 
sve imamo u Maglaju i mi ćemo vama komercijalno davati, uštedit ćemo vam odlazak. Hajte fino 
nećemo davati za zdravstvo nego ćemo lijepo mi krenuti sve komercijalno pa ćemo onda vidjeti u 
ovom Izvještaju da li je on plus ili minus. Toliko od mene. Tu smo svi odje, direktorica možda i 
ona ima nešto da kaže imamo i drugo člana Upravnog odbora, svi smo tu i spremni smo što se 
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mene lično tiče da ja lično bi voljela da Dom zdravlja Maglaj i da Maglaj kao grad bude 
ekonomski dobro jak da ima dosta  ljudi zaposlenih jer znate kad ljudi rade i imaju i platu, on 
može i platiti. Uopće neće imati potrebe da razmišlja. Izvadit će iz džepa da li će otići privatno nije 
ni bitno ali će biti ekonomski jak, pojedinac pa tako isto.hajte da omogućimo Domu zdravlja. Ja 
sam razgovarala i sa direktorom kantonalnog zavoda ja sam rekla svaka inicijativa koja bude sad 
došla iz Maglaja nemoj mi je osporavati. Ja ne mogu uticati kao jedinka ali politički se može. Ne 
mogu oni sva sredstva uputiti u Tešanj. Čitavo vrijeme se upućuje u Tešanj, Zenica hajte nešto da 
mi tražimo da se neka sredstva upute i u razvoj doma…mi imamo zgradu kažem, evo sad je 
osposobljeno. Hajte da iskoristimo taj prostor. Kaže invalidi evo imamo i lift, imamo sve ali šta 
nam vrijedi. Jel me razumijete. Eto znači to je jednostavno uzmite grijanje, pelet vjerujte da sam 
prešla na loženje. Oporavim ruke pa kasnije ponovo ih.hoćeš biti dama ne možeš biti dama u 
ovakvim uslovima. Evo tražili smo pelet ne možeš ga dobiti, neće ni da prodaju i sad hajte vi nama 
u zimskom periodu dođite da vam pružimo zdravstvenu uslugu a hladne prostorije i bit će tako. 
Doći će neko reći nemate pa naravno. Moj je prijedlog mislim glupo hajte onda mi fino sve 
komercijalizujemo pa izvolite pa ćemo vidjeti ko plus ko minus. Mi smo zdravstvena ustanova, 
nismo socijalna. Ljudi kad dođu i to sam rekla da znate možda će se pričati u hitnu sada ko god 
bude došao zato što mu je mrsko doći prije podne, naručit se. Mrsko mu doći bilo šta pa u hitnu 
kaže znam da me mora primiti. Bit će naplaćeno.- hitna se neće uključiti niti će ići evo okolni naši 
dispanzeri jer treba da radi dispanzer za pet pacijenata u mjesec dana, ne treba. Isključit ćemo i to 
pa ćemo onda pokazati na godini rezultate. Sve to vodi troškovima. Troškovi održavanja, slanja 
stručnjaka, vozanje hitne sve. Mi ćemo jedno po jedno isključivati jednostavno zatvoriti ih pa 
ćemo sve svesti na jednu centralu. Isto bi i mi volili da to bude extra da se možemo ovdje svjetla 
obraza pokazati i reći eh ljudi kod nas je dobro. Ovo kadra što imamo vidim da je omladina, 
edukovana, ljekari jako dobri koje sma ja vidjela i znači hajmo ih iskoristiti ali hajmo i uplatiti 
ljudi 150.000 je edukacija novih specijalista, odakle te pare izvući. Hajte pomozite da vidimo, pa 
da nam svijet ne hoda, ne vozi… nekada u ono doba ja ću opet o socijalizmu je karta se plaćala, mi 
da bi spasili osiguranike Maglaja hajmo im pružiti ovdje u Domu zdravlja da ne plaćaju iz svog 
džepa. Nešto što možemo ne kažem ja sad da mi trebamo, ne možemo mi sve …ima Tešanj…ali 
možemo nešto od sekundarnog naći i pronaći svi mi i da napravimo nešto što će nama davati paru 
ovdje u našu ustanovu. Ona je sada faktički jede iz tog kolača, troši ostalo slabo. Toliko do mene a 
Izvještaj čitajte ako niste pročitali ponovo ga pročitajte.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam doktorice Nermina, vjerujem da će biti pitanja 
od strane vijećnika pa eto neko će odgovarati. Gospodin Begić prvi pa Smailović pa Vehabović 

Vijećnik Jasmin Begić, evo ovako ja bih prije svega pohvalio menandžment Doma zdravlja 
Maglaj i ovo iscrpno izlaganje predsjednice Upravnog odbora jer svjedoci smo da većina javnih 
ustanova ne dođe čak ni dirktor da nam odgovori na pitanja koja imamo a Dom zdravlja došao 
čitav saziv tu je bivši direktor, tu je v.d.direktorica i predsjednica Upravnog odbora. Samo bih 
obavijestio doktoricu Nerminu i članove Upravnog odbora da sam ja u viziji razvoja Maglaja 
2022-2025 decidno iznio stav i prijedlog u koje sam se mislio uključiti vezano za Dom zdravlja a 
to je da se gornji sprat zadnji sprat gdje sam se informisao i o kvadraturi i prostorijama da se 
napravi javno privatno partnerstvo tako da bi se neka privatna klinika dovela u taj prostor gore sa 
određenim aparatima gdje sam već imao neke kontakte s ljudima. Međutim u strategiji razvoja 
akutuelna vlasta sa SDP-om to nije ubacila i nije ubacila ništa aposlutno što je bilo vezano za Dom 
zdravlja. Znači nije tačno da niko od Maglajlija od nas u vijeću nije potenicoro ništa i nije bio za to 
da se Dom zdravlja razvija onako kako se treba razvijati. Javno privatno parterstvo je nešto što 
preferiraju većina opština, u toj strategiji na dva mjesta koja broje nešto ne znam koliko 300 ili 400 
stranica na dva mjesta je to samo spomenuto. Znači u tom pogledu niko nije od vlasti uradio tu 
ništa. Na snazi je to da sada sve je usmjereno na menadžment i on bi morao po meni sada da 
povede inicijativu za usavršavanje Doma zdravlja a samim tim i obilazak javnih i privatnih klinika 
i traženje adekvatnih ugovora i prijedloga za stavljanje trećeg sprata u funkciju gdje bi građani 
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Maglaja mogli imati adekvatne preglede od specijalista i eventulano vršiti neke snimke kao što su 
CT , magnet a to se može uraditi na ekonomskoj osnovi da se smanje troškovi odlaska u Zenicu, 
Tešanj itd. Što se tiče toga da… nisam za to da se povećavaju usluge građanima Maglaja vezano za  
usluge koje pruža Dom zdravlja. Mi poreski obveznici to plaćamo svojim radnicima i to bi trebalo 
da bude tako kako jeste sada. Iz razloga tog što je Dom zdravlja javna ustanova kojoj je osnivač 
Opština Maglaj, koju finansira  ministarstvo zdravlja ZDK. Mi trebamo u tom smjeru i tražimo 
dodatna sredstva za Dom zdravlja u Maglaju. Znači da iskoristimo potencijal naših ljudi koji su 
prvo u vijeću, druga stvar koji su u kantonu, poslanici u skupštini da razgovaramo s njima i da na 
tu temu se iznalaze sredstva dodatna za određenu medicinsku opremu koja bi koristila građanima. 
Šta sam još…druga..treća stvar koju bih htio ovdje da iznesem je vezana za političke pritiske  koje 
svi znamo da ima u toj ustanovi i razne priče na kraju krajeva koje kruže koje 90%nemaju osnove i 
prednost je toga što je menandžment ovdje Doma zdravlja da nam jasno, glasno i za građane kaže 
šta se ustvari dešava u Domu zdravlja. Zašto je direktor koji je radio dobro posao sigurno 
podnio..radio ga je sigurno dobro znači ne sumnjam u to i što su vidjeli građani zašto je podnio 
ostavku. Zašto se konkursi koji se uredno raspišu, koji uredno se plate u objavljivanju zašto se oni 
poništavaju. Shodno tome želim da dobijem odgovore ja kao vijećnik i građani Maglaja. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Smailović. Gospodine Fermić prije vas se javio gospodin 
Smailović za riječ. Neću ja još prozivati, nije još..ima još prijavljenih vijećnika za diskusiju. Znači 
ima Smailović, Vehabović a onda…. 

Vijećnik Almin Smailović, ja pozdravljam sve prisutne. Pa ja sam ovdje imao utisak da slušam 
neki ders ili kritiku prema vijećnicima od strane gospođe  Krzić jel tako bilo. Pa postavljam sebi 
pitanje šta  sam kriv u poslovanju svih ovih predhodnih godina JU Dom zdravlja Maglaj. Da li su 
se te vizije i sve ostalo moglo ranije dok nije došao Dom zdravlja u još veću dubiozu iznositi, 
prezentovati itd. Ja ću ovdje da kažem u ime Novošeherskog kraja porodična ambulantna u Novom 
Šeheru ima najgore možda katastrofalne uslove za rad. Gore imamo neokrečeni prostor godinama. 
Također imamo rampu za invalidna lica koja je oronila itd.itd. znači trebaju obići prvo teren 
komplet i vidjeti u kakvom se stanju nalaze sve ambulantne porodične medicine. Dalje što se tiče 
pitanja mog ja bih postavio pitanje koliko broji jedan tim da li je to doktor i dvije medicinske 
sestre i zašto u porodičnoj ambulanti imamo dvije medicinske sestre i dva doktora povremeno da 
mi odgovorite na to pitanje, šta je problematika u tom dijelu a što se tiče podizanja cijena usluga ja 
se ako vjerujete privatno liječim i kad se podignu usluge svi ćemo se privatno liječiti znači 
pominjete sad neku predhodnu državu socijalizam a u socijalizmu je 99% sve bilo džaba. Ne 
tražimo za džabe imaju određeni uslovi.. 

 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospođo Nermina vi ćete dobiti priliku kad svi vijećnici 
izlože moći ćete se osvrnuti. 

Vijećnik Almin Smailović, ovo što ste vi iznijeli meni je to spisak nekih lijepih želja ovaj 
upakovan u neko ovaj u neku budućnost u narednih 50-60 godina. Izvinite ja to tako gledam. Znači 
sve bi mi započeli a ništa nismo ni započeli ni završili pa imate i pravnike imate i menandžment 
imate sve i onda se nama obraćate vijećnicima, ja sam ovdje stvarno bio ko neki optuženik na 
klupi. Pomozite nam, na koji način da vam pomognemo? Svi grcamo u dugovima sad treba Općina 
pomagati uslovno rečeno nekim sredstvima na koji način, dajte nam tu viziju na koji način trebamo 
mi kao vijećnicida i ja kao vijećnik dignem ruku da vam pomognem. Jel to pomoć što ćemo 
dignuti usluge, pa ćemo se poravnati sa uslugama privatnih ustanova šta ćemo dobiti? Dobit ćemo 
da ćemo svi ići u privatne ustanove zbog lista čekanja. Ja u Dom zdravlja rijetko kad dolazim zbog 
tih lista čekanja to je jedan od razloga tako da ne bih ulazio u taj dio problematike samo bih vas 
zamolio da povedete računa i da mi odgovorite vezano za ambulantu u Novom Šeheru, šta 
planirate uraditi u narednom periodu jer gore koliko imam informacije je oko 3800 zdravstvenih 
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osiguranika. Gore treba da se ode da se vidi koliko imaju posla ti radnici koji obavljaju svoje 
usluge. Hvala toliko. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, ne znam jeste vi sada jeste. Vehabović je bio 
prije vas Fermiću a molim vas samo za al stvarno redoslijed ima. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, pa dva kratka pitanja samo dakle, kratko pitanje koje je već postavio 
gospodin koji su razlozi za davanje ostavke dosadašnjeg direktora Elvira Vehabovića pitam ga kao 
bivšeg direktora ne kao kolegu vijećnika to je prva stvar i druga ja sam se osjetio malo prozvanim 
kao gospodin Smailović ovdje iz diskusije predsjednice Upravnog odbora koja nam je govorila 
dosta stvari a koje mi nigdje nismo do sada pročitali. Kad kažem pročitali mislim na one Izvještaje 
koje smo ranije raspravljali i dobijali i usvajali, ono što sam ja također za razliku od Smailovića 
tražio kad smo raspravljali informaciju o stanju zdravstva na području općine Maglaj tražio sam da 
raspravljamo i o Planu rada Doma zdravlja za 2022.godinu većina tada nije prihvatila taj moj 
prijedlog. Ja pitam evo i volio bih gospođo Krzić da ste nam ovdje danas iznijeli ovaj šta ste vi to 
stavili u svoj Plan rada i poslovanja za 2022.godinu konkretno da možemo malo o tome da 
raspravljamo i predložio bih u diskusiji na kraju da mi ipak imamo potrebe za jednom tematskom 
tačkom vezano za problematiku zdravstva odnosno funkcionisanja Doma zdravlja ovaj na sjednici 
Općinskog vijeća. Dakle dva pitanja zašto ste dali ostavku i drugo šta ste stavili u svoj Plan rada za 
2022.godinu. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam lijepo. Gospodin Vehabović. 

Vijećnik Elvir Vehabović,prije svega da vas sve srdačno pozdravim predsjednici Upravnog 
odbora da se zahvalim svih 6 godina smo imali maksimalno korektan odnos a sad ću vam pokušati 
kroz svoje izlaganje da odgovorim i zašto sam dao ostavku i šta je sve se dešavalo i kako se počelo 
dešavati. Kao što znate kroz sve nekakve priče okoliko bilo je svakakvih stvari o meni, da sam 
pokro da sa  radio mobing da sam uradio ovo, da sam uradio ono a evo sad ću ja činjenicama sa 
papira to vama prezentovati. Na sjednici Upravnog odbora održanoj 02.marta 2022.godine od 
strane člana Upravnog odbora koji je ovdje prisutan Adin Obralić a sve ove navode koje govorim 
znači mogu se potvrditi znači može predsjednica Upravnog odbora potvrditi, mogu potvrditi 
članovi koji su bili na toj sjednici kao što je Sedina Bjelobrković šefica računovodstva, Almin 
Pašić koji je pravnik i Ermina Muminović koja je zapisničar na toj sjednici. Počela su ispitavanja 
premi meni zašto i kako se kreću cijene igala, šprica, zavoja i ostalog sanitetskog materijala,. 
Valjda gospodin Adin Obralić nije znao i nije bio upoznat da tenderske procedure raspisuje 
Upravni odbor i da Odluku o izboru najboljeg ponuđača donosi predsjednica Upravnog odbora a 
direktor sa cijenama sanitetskog materijala nema ama baš nikakve veze. Niit ih određuje niti a sve 
su rađene tenderske procedure u skladu sa zakonom prema javnih nabavki i preko e-aukcije. Da bi 
na kraju tog sat i 45 minuta stajala ta ispitivanja, da bi na kraju mene član Upravnog odbora Adin 
Obralić optužio da sam falsifikovao potpis predsjednice Upravnog odbora na Odluci o pokrivanju 
gubitka, čuveni član 350.odnosno to se tamo u ekonomskim ne zove član nego se zove konto 3501 
na koji se kaže da se na kontu 350 stavlja akumulirani gubitak. Na moje pitanje zar ti misliš 
doktore pošto smo bili tada na ti da bih se ja potpisao na mjesto gdje piše predsjednica Upravnog 
odbora on je meni rekao šta ja znam. Ja sam tada ustao sa sjednice, nisam htio više da učestvujem 
u toj farsi i rekao predsjednici Upravnog odbora da će sutra ujutro imati pismenu ostavku na stolu. 
Ne želim da me neko proglašava lopovom. Hajmo sada možemo krenuti i o finansijama , igrom 
slučaja sam vijećnik 8 godina pa imam finansijski izvještaj iz 2017.godine a tom izvještaju ima 
puno detalja pa ću ih sada malo uporediti. 2017.zaključno sam danom 31.12.na transakcijskim 
računima ustanove je bilo 126.483,00 marke na dan 31.12.2021.godine na transakcijskim 
računaima ustanove je 379.284,00 marke, znači više 260.000,00 nego 31.12.20217.a rekli su da ja 
nešto kradem, pa sam volio da to i dokažu kako. Pa su onda nakon održanih političkih sastanaka 
nakon toga rekli da su te odluke koje sam ja kao predložio predsjednici Upravnog odbora da su 
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nezakonite, da ona kao predsjednica Upravnog odbora donošenjem odluke o pokriću može , mogu 
ja nju kao otjerati u zatvor i nju i predhodnog člana, predsjednika Upravnog odbora gospodina 
Hamidović Emira, međutim ne lezi vraže ima neko ko dođe i ko to sve izanalizira pa imamo 
Izvještaj odnosno imamo ja imam kod sebe ovdje a ima i za ovu godinu se može nabaviti Izvještaj 
finansijskog revizora koji udari svoj pečat pa u tom izvještaju revizora kaže mišljenje pozitivno. Pa 
bih ja volio da i druge institucije na ovoj našoj općini imaju pozitivno mišljenje revizije, 
uključujući i opštinu. Kaže prema našem mišljenu priloženi finansijski izvještaj fer i objektivno 
prezentiraju svim značajanim odrednicima finansijski položaj JU Dom zdravlja Maglaj na dan 
31.12.2020., znači govorim za 2020.a isti je ovakav i za 2021.godinu. njegovu finansijsku 
uspještnost i novčane tokove za završenu godinu u skladu kaže sa međunarodnim standardima 
finansijkog izvještavanja koji su usvojeni u EU MFSA. Znači mišljenje pozitivno nismo krali. 
Mogla je situacija biti i bolja mogli smo imati i više para. Kako na ovom izvještaju iz 2017.fino 
stoji iz Budžeta Općine Maglaj doznačeno 154.850,00 KM za 2017.godinu. svi znamo 20 i 21 da 
su bile pandemijske godine i kao što je rekla predsjednica da je bio povećan trošak. Kaže 
145.000,00 u 2021.godini 10.000 manje nego u 2017.pa nas pitate kako smo mi mogli. Mogli smo 
tako što smo trebali tražiti da se planirana sredstva u potpunosti isporuče Domu zdravlja planirano 
je bilo 192.000,00 75% izvršenja Budžeta. 2017.godine je bilo 96%, čime smo mi to tamo zaslužili 
da nam se kad je najviše potrebno …ne trebaju te pare Elviru, Elvir je imao platu istu ja dobio od 
Opštine 150.000,00 ja milion i po, to treba narodu. Mi smo 2020.godine sa prosjeka od 120.000 
pređenih kilometara se popeli na 190.000 a niste čuli da smo kukali da nemamo para, da nemamo 
zaštitnih odijela da nemamo rukavica da nemamo. Nismo kukali radili smo. Isto tako znate da smo 
u donošenju Budžeta za 2021.godinu odlučili da se iz načelnikove rezerve odvoje sredstva i kupi 
defriblirator, to ne treba sad za sada  Elviru Vehaboviću, možda će nekad zatrebati, treba narodu 
ovom. Nije ispoštovano, mi smo se snašli ukrali smo izgleda neđe pa smo nabavili al još niko nije 
otkrio gdje smo ukrali i kakvi smo sve tamo lopovi bili. Istina je da specijalizacija košta 150.000 i 
više, znači kad nekoga pošaljete na specijalizaciju morate ga i zaposliti i drugog radnika na 
njegovo mjesto. Ponosim se time što sam za 4,5 godine ja kao direktor ustanove poslao 5 ljudi na 
specijalizaciju a ne zbog svog interesa nego zbog interesa ovog grada. I šestu pokrenuo, dabogda 
naredne četiri godine još šest otišlo i dabogda naredne četiri godine se uštedilo i na računu bilo 
preko pola miliona nemam ja ništa protiv. Nemojte od mene praviti lopova, to vam neću halalit. 
Mogao sam i ne poslati nekoga na opvu specijalizaciju sad znam i koga ali to je moj problem. 
Njima neka je na čast što su pokušali mene napraviti lopovom. Reči ću vam samo jopš jedan detalj 
vezan za člana Upravnog odbora Adina Obralića. Na sjednici zakaznoj 16.03. u 16h u prostorijama 
Doma zdravlja se pojavila predsjednica Upravnog odbora, pojavio sam se ja kao tadašnji direktor, 
znači to je tada period podnošenja moje ostavke jer su oni imali 30 dana roka da me razriješe. 
Nedžad Lokmić se nije ni pojavio ni obavijestio a gospodin Adin Obralić u 16,10h ulazi u 
prostoriju gdje mi sjedimo i kaže rekao je načelnik nema sjednice. Podsjećam ovim putem 
gospodina Adina Obralića po članu 54.Zakona o zdravstvenoj zaštiti osnivač zdravstvene ustanove 
na području općine je Općinsko vijeće i Općinskom vijeću se podnosi Izvještaj i ono može reći 
nemoj raditi ovo i radi ono. Nikakav pojedinac. U tom mjesecu dana perioda od moje ostavke pa 
dok su me konačno razrješili bili su neki politički sastanci, pa se na tim sastancima pojedini 
stručnjaci iz Opštine tvrdili kako ja to hoću nekog u zatvor strpati. Pa sam ja zamolio predsjednicu 
Upravnog odbora da na tu zadnju sjednicu koja je bila održana 01.04.pozove tog ekonomskog 
stručnjaka iz Opštine šeficu računovodstva pa da ona kaže kako ja to njih hoću u zatvor da 
smjestim. Pa bi se na toj sjednici sam zamolio predsjednicu Upravnog odbora da pozove i revizora 
da usmeno saopšti u zapisnik tonski da je sve urađeno u skladu sa zakonom.Znate šta smo dobili 
kao odgovor Dženane Hadžiedhmović Grahić dobili smo uputu Upravnom odboru da osnivač od 
njih traži kao članove Upravnog odbora nešto. Pa sam ja upozorio jednom da prema članu 
54.Zakona o zdravstvenoj zaštiti osnivač zdravstvene ustanove na području općine je Općinsko 
vijeće da sam ja član Općinskog vijeća i da nisam upoznat ni sa jednim aktom koji je Općinsko 
vijeće uputilo prema Upravnom odboru i dalo nekakve upute ni ona ne zna Zakon o zdravstvenoj 
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zaštiti pa je to još dva puta ponovila pa sam je ja još samo jednom upozorio da ne dovodi Upravni 
odbor u zabludu. Tu sam još za kakva pitanja.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, taman sam htjela reći doktore Vehaboviću 
…hvala lijepo. Gospidin Šehić pa onda izvolite…izvini molim te.  

Vijećnik Senad Šehić, sve vas srdačno pozdravljam. Tamo u Izvještaju je navedeno u dijelu 
realizovani projekti da je pokrenuta akcija za prikpljanje novčanih sredstava za kupovinu 
neurofeedback uređaja. Pa ću se u ovom dijelu referisati na neki način i kritike prema vijećnicima 
da bi se u suštini svi trebali više uključiti kad je u pitanju rješavanje određenih problema u 
zdravstvu konkretno u Domu zdravlja. Pa evo nije zgoreg da ponovim evo iako to nije detaljno u 
Izvještaju navedeno naravno s razlogom, akcija je nedavno završena. Pa nije zgoreg da ponovim 
još jedno ovako i javnosti i svim kolegama vijećnicima koji možda nisu upućeni u to. Ja sam 
ponosan da je moja prva inicijativa u mom debitanskom mandatu u ovom vijeću bila inicijativa za 
kupovinu neurofeedback uređaja za potrebe Centra za rani rast i razvoj djece u Domu zdravlja u 
Maglaju. Ja sam ponosan jer sam sa svojim prijateljima skupio 25.000 maraka. Tender je završen, 
ugovor je čini mi se potpisan sa dobavljačem. On će uskoro da isporuči taj uređaj i dakle Dom, 
zdravlja Maglaj će biti bogatiji za jedan moderan centar koji će pružati tu vrstu pomoći djeci, 
mališanima koji su u toj potrebi. Ja ovom prilikom se zaista od srca moram zahvaliti predhodnom 
direktoru gospodinu Elviru Vehaboviću na otvorenosti, na spremnosti da prihvati tu inicijativu da 
pomogne ono što je u njegovom domenu. Također aktuelnoj direktorici gospođi Nejri koja evo već 
i edukovala kadar će da radi na tom uređaju i želim evo još jednom da istaknem da na tome 
nećemo stati. Radit ćemo na  dodatnom kako da kažem upgrade tog centra idemo i ka osnivanju 
senzorne sobe i tu imam prijatelje koji će pomoći i kompanije koje su spremne izdvojiti neka 
novčana sredstva. Dakle još jednom ponavljam ja sam kao vijećnik svoju prvu inicijativu upravo 
pokrenuo iz tog domena pomoći Domu zdravlja. Hvala vam.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo.  

Vijećnik Eldin Pehrat, selamim i pozdravljam sve prisutne. Što se tiče Izvještaja o radu JU Dom 
zdravlja Maglaj mi u Klubu vijećnika SDA smatramo da je politika u velikoj mjeri umiješana u 
sam rad ove javne ustanove što je donekle uticalo na gubitak od 203.053,00 KM u prosloj godini. 
Međutim isto tako zanima nas da li su neki od troškova koji su također utjecali na ovakav poslovni 
rezultat mogli biti manji. Također postavljamo pitanje da li je bilo neophodno u par godina poslati 
5 ljekara na specijalizaciju i time dodatno povećati troškove. Da budemo jasni mi smatramo da su 
nam itekako potrebni specijalista iz interne medicine, medicine rada i sporta, specijalisa 
epidemiolog, radiolog i neurolog ali postavljamo pitanje da li je bilo baš potrebe da u par godina 
svi budu poslani na specijalizaciju što je dovelo do povećanja troškova ove ustanove. Također 
prema podacima HESA na području općine Maglaj vakcinisano je 8716 osoba od početka 
pandemije. Bez obzira na stav ljudi o vakcini koji je pozitivan ili negativan smatramo da se ova 
ustanova trebala bolje organizirati po lokalni zajednicama gdje bi se ljudima u udaljenim 
područjima starijim osobama i slično omogućila vakcinacija na lački i jednostavniji način. Hvala .  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li ima još vijećnika, Bešić tako je pa onda 
Abdurahmanović.  

Vijećnik Mustafa Bešić, evo ovako ja bih vas sve poselamio i pozdravio pošto izlazim prvi put. 
Drago mi je što smo dočekali što je došao ovaj izvještaj JU Dom zdravlja Maglaj. Ne znam odakle 
bih krenuo. Pripremio sam se kod kuće stvarno sam iščitao materijal ali me je ovdje skoro što sam 
mislio postaviti sve su mi ljudi odgovorili. Dobro je i možda što sam se zadnji mislim možda će se 
još neko javiti. Evo vidite situaciju kakva nam je u općini Maglaj, u Domu zdravlja ovako je 
sigurno u čitavoj državi. Znači veća riba jede manju ribu, to ti je tako. Ja sam vijećnik 12 godina u 
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ovdje, kad sebe analiziram sebe znaš koliko sam grešaka napravio ovdje ja, samo da sebe svi 
analiziramo to bi bilo odmah bi bilo puno bolje da se malo ispravimo da se popravimo na put. 
Vratit ću se po pitanju Elvira Vehabovića u životu sa direktorom nisam popio jednu kafu sam 
popio za ovih čitavo vremena ali me ovo što je iznio ovdje čovjek što je iznio čovjek ovdje 
fasciniralo me. Nisam od onih ljudi znate ovdje da sjedimo ovdje je vrijeme i vakat da se iznese 
istina, ovdje. Nemojte mi Allaha ti tamo za kafom da me zaustavite pa me…to ja ne prihvatam. 
Beša nije takav više neće biti takav ni u čemu. Znači pravio Bešić greške više neće greške praviti 
sramota me…vrijeme je da se popravljamo, svako od sebe se mora popraviti. Šta se dešava kad 
smo ovdje kaže svi šute ja bih sada volio one moje prijatelje ovdje pod navodnicima koji su mi 
pričali stalno Vehabović je ovakav lopov, hajte molim vas ovdje Vehabovića demantujte. Evo 
hajte molim te izađite da Vehabović pokro te pare da je ovako da je onako. Evo 30 godina kako 
idemo i Upravni odbor da Dom zdravlja znači ne funkcioniše dobro da mu treba i reći će da se 
treba rekonstrukcija neka da treba nešto pokrenuti, da se mora nešto napraviti. Znači ni Vehabović 
napravio problem znači čitav ciklus je problem 30 godina je problem kako ja slušam ovdje. 
Trebamo ovo su ozbiljne stvari ovo stvarno da ljudi ako ovo otiđe u eter da vide ljudi općine 
Maglaj kako mi na čemu mi ovdje pričamo i šta je stvarno sam fasciniran bogami. Volio bih znači 
da me ovdje demantuje neko da izađe znaju dobro ovdje ljudi koji su koji su mi pričali tamo da je 
Vehabović ovakav da izađu da kaže evo ovo nije istina  a poslije mi nemojte bogati prilaziti ni 
pričati ne treba mi ta nikakva priča druga. Što se tiče toga što se tiče novošerskog kraja dolazim iz 
naseljenog mjesta Domislica imamo 8000 stanovnika. Nismo zadovoljni sa zdravstvenom uslugom 
znači može puno bolje, mislim da taj kraj zaslužuje da ima stalnu dežuru da imamo hitnu pomoć 
dole da imamo… velik smo kraj ali to trenutno nemamo. Treba naći rješenje ne mogu reći preko 
koljena da sad je uzet nekog ko Sport Bili iz tašnice pa evo da podijelimo. Imam pitanje za novu 
direktoricu v.d. jedno pitanje da li je sada evo 6 mjeseci kako funkcioniše novo rukovodstvo da li 
je sada bolje stanje od kako je Vehabović napustio to. Eto toliko. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, Abdurahamnović. 

Vijećnik Adis Abdurahamanović, evo kako je moj predhodni kolega Bešić rekao da je ostao 
frapiran nakon ovih nekih izlaganja iznošenja u javnosti stvari prvo ću poručiti kolegi Bešiću kad 
se prizna pola se prašta znači uvijek se može bolje i popravit se. Sad ću malo čitajući materijale 
neke podatke i pitati evo da li će odgovoriti nova direktorica ili predsjednica Upravnog odbora ili 
stari direktor pošto je pola ovog izvještaja u njegovom vremenu. Čitav odlično, znači usluge hitne 
pomoći mnoga pitanja je predsjednica već odgovorila ali evo ja ću dopuniti pa tražiti ponovo. 
Znači usluge hitne pomoći naveli ste da je uvedeno 18 KM naveli ste i razloge, ja znam da tu ljudi 
koji neće da čekaju u redu u radnom vremenu dođu u hitnu pomoć međutim meni je se javio 
stanovnik Kosove dao račun paragon blok dijete od 5 mjeseci oko pola 5 na pregledu naplaćeno 
mu je 18 maraka to je sramota. Ima i broj protokola i sve ako budete zainteresovani ima. Mogu 
vam dovesti i roditelje. Dalje, trebalo bi da bude gospođo zvao sam ja i Tešanj i Doboj Jug djeca 
su oslobođena. Pa dobro evo ja ću vam priložiti evo javno ću vam reći ako treba i objaviti. 
2017.godina kao što je naglasio doktor Vehabović Općina je prebacila 96 % planiranih sredstava 
odnosno 154.850 KM  a 2021.godine u jeku pandemije znamo koliko je se taj isti doktor 
Vehabović trudio, borio i dobije 75 % planiranih sredstava odnosno 145.000 KM i svi doktori 
moram pohvaliti sve doktore u jeku pandemije stvarno ste odgvorili zadatku i svaka vam čast. 
Dalje ja se pitam da li je nakon ustvari imam i odgovor nakon izlaganja doktora Vehabovića da li 
je razlog ovakvog izvršenja Budžeta gubljenje kontrole nad JU Dom zdravlja od strane načelnika i 
aktuelne vlasti, odnosno zbog neposluha doktora Vehabovića što se tiče zaposlenja, što se tiče 
raznih stvari. evo neka mi neko odgovori ali molio bih i doktora Vehabovića pošto ovo nije 
pomenuo možda nam i on može…dalje Novi Šeher sjednica Općinskog vijeća defibrilator mislim 
da je spomenuo i doktor Vehabović, znači Općinsko vijeće je donijelo odluku da se iz Budžeta iz 
rezerve kupi to mi neke odluke poštujemo neke ne poštujemo mi trebamo ustati ići odavdje, ne 
trebamo sjediti ovdje uopšte jer se realizuje ono što neko želi a ono što je vijeće donijelo ne pije se 
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vode. Dalje niko ovdje nije spomenuo evo ja ću spomenui upis u srednje škole na niovu ZDK. 
Pored papirologije koja je bila potrebna predhodnih godina prilikom upisa u srednje škole ove 
godine treba i ljekarsko uvjerenje. Ja posjedujem račune ljekarskih uvjerenja sa drugih opština 
ZDK, znači Tešanj Doboj Jug, Zavidovići, Zenica isto to ljekarsko košta 15 maraka i dobije se 
uredno kod porodičnog ljekara. Dok u Maglaju ljekarsko košta 43 marke i mora se obratiti u Dom 
zdravlja jeste da se radi detaljno to to uredu, znači nalazi sve sve, međutim pitanje je da li trebaju 
roditelji tri dana da dolaze da bi upisali dijete u školu i treba li roditeljima u ovom momentu 
ljekarsko od 43 marke, malo poslušajte šta narod priča i kakva je reakcija. Ove godine na području 
općine Maglaj u tri osnovne škole završilo 202 učenika. 202 učenika puta 43 marke je 8686 
maraka. Razlika u odnosu na ostale općine je 5656 maraka, ja predlažem i predložit ću da JU Dom 
zdravlja kako su znali donijeti odluku o ovim cijenama tako isto da se izvrši povrat svim ovim 
učenicima u razlici od ovih 28 maraka i evo pitam vas na osnovu čega ste donijeli odluku da 
Maglaj i JU Dom zdravlja Maglaj bude jedina ustanova na području ZDK gdje je ljekarsko 43 
marke. Naglasio sam detaljno se radi ali da li ima potrebe za upis, pa Bože dragi šta je to upis 
djece u školu, ljekarsko treba doći tri dana da se radi. Jednostavno jel našim roditeljima 
molim….jeste ali nije donijelo odluku da bude 43 marke…zamolio bih vas da izađete za govornicu 
i kažete… 

 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospodine Abdurahmanoviću pošto govorite o aktulenoj 
godini i stvarima koje se tiču recimo nekih drugih… 

Vijećnik Adis Abdurahmanović, ja sam imao potrebu ovo narod treba da čuje i ovaj odgovor i 
ove odgovore koje sam postavio pa bih molio sve odgovore koje sam postavio ako može i doktor 
Vehabović i njemu je se obraćalo i direktorici …. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dakle zamolila bih vas da svoje diskusije usmjerite na 
Izvještaj za predhodnu godinu. Izvolite da li ima još Fermić se jeste se javili. Fermić se javljao za 
riječ za diskusiju čini mi se jel odustajete ili…odustajete. Izvolite gospodin Kusur. Ne odustaje 
gospodin Fermić.  

Vijećnik Hajrudin Fermić, imam pravo na diskusiju međutim obzirom… 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, samo malo molim vas za pažnju. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, obzirom da je tačka Izvještaj za 2021.godinu pa da se tokom evo 
uvodnog izlaganja predsjednice Upravnog odbora pokazalo određenih problema, određenih 
aktivnosti koje se vode u Domu zdravlja Maglaj a za koje mi objektivno nismo informisani ovaj i o 
problemima i naravno o nekim potezima aktivnostima na poboljšanju zdravstvene zaštite. Obzirom 
da puno stvari se tiče različitih subjekata dakle ovo što je gospođa Krzić iznijela ima dosta 
problema koji su uzrokovani odnosom kantonalnog zavoda ima dosta problema koji se pojavljuju u 
funkcionisanju kada je u pitanju jel sam Dom zdravlja porodične ambulante. Evo kroz ovo sve smo 
onaj čuli šta se radi. Evo odluke Upravnog odbora ili menandžmenta ne znam ni ja na povećanju 
određenih usluga koje su već aktuelne u Domu zdravlja. Nažalost ovo Opštinsko vijeće zadnjih 10 
godina ja garantujem da je i zadnjih i 15 godina koliko pratim svaku sjednicu nije imalo na 
dnevnom redu Program rada JU Dom zdravlja ili Plan rada. Uvijek je to bila priča ovaj kad se 
donese Plan razvoja zdravstvene zaštite na nivou kantonalnog zavoda e onda ćemo mi pa onda će 
doći na vijeće. Iz tog plana mi da smo kao vijeće mogli da vidimo koje su to određene aktivnosti 
koje će se raditi voditi poduzimati u narednoj godini. Određeni problemi koji su evidentirani u 
predhodnoj godini i koji se dakle trebaju rješavati u narednoj godini puno bi nam bilo lakše. Da ja 
puno ne dužim dakle puno je subjekata u ovoj igri, predlažem da zaista mi sjednemo na sjednici 
vijeća uz pripremljenu analizu ili informaciju o stanju funkcionisanja Doma zdravlja sa svim ovim 
aspektima koje sam pomenuo i da poslije toga mi kao vijeće vidimo šta kako i koliko kao osnivač 
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možemo da pomognemo sad u narednom periodu u nekom budućem periodu a koliko eventulano 
da pomognemo, podržimo, pritisnemo ili kako god hoćete lobiramo druge institucije koje također 
jako puno možda i više mogu da pomognu ovaj Domu zdravlja. Bojim se da ste dovedeni u 
situaciju da donosite određene odluke koje nisu popularne a koje ćemo i mi ovdje itekako osjetiti 
na svojoj koži ovaj kroz prozivanja kroz kritike itd. To nam ne treba ako ćemo biti korektni ako 
ćemo u buduće zaista zajedno da radimo. Eto to je bio moj nekakav prijedlog da se za narednu 
sjednicu ili u septembru ili u oktobru zaista ukoliko nije prekasno pripremi ta informacija sa svim 
prijedlozima različitih ovaj poteza, različitih mjera koje bi potrebno bilo preduzeti da se poboljša 
stanje. Da ne razlažem zaista puno u detalje a od samog Budžeta koji će se tada planirati za 
2023.godinu pa dalje. 

 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Kusur. 

Vijećnik Eldis Kusur, pošto nisam dugo izlazio opet vas ja sve selamim i pozdravljam. Prvo ja 
bih pohvalio sve te tamo zdravstvene radnike koji rade u Domu zdravlja dolazim donekle iz te 
struke, završio sam srednju medicinsku školu tako da..prvo i osnovno treba uraditi analizu u kojim 
uslovima ti ljudi tamo rade. Zaista evo nakon izlaganja predsjednice Upravnog odbora, nakon 
izlaganja bivšeg direktora Doma zdravlja Elvira Vehabovića da se naslutiti da tamo ima mnogo 
posla a malo para. Znači ljudi nemaju čime da rade, ja sam bio svjedok 2020.godine kad sam imao 
povredu prsta da u hitnoj pomoći nije bilo adekvatnog konca pa se nisam bunio, doktorica Prasko 
tada je bila ne zam jel više u Maglaju, prst je urađen nekim drugim koncem debljim itd. ali se 
nisam bunio. Kao pacijent koji je zaposlen vadim nalaze platim većinom nalaze nisam se ni tu 
bunio šta ću eto morao sam platiti . samo zaista svi ovdje koji sjedimo trebamo povesti računa i 
kad se bude radio Budžet za 2023.godinu da se veća sredstva opredijele JU Dom zdravlja i drugo 
na strani 13 nije mi jasno u tabeli gdje se spominju prihodi i razhodi. Dva puta u tabeli se spominju 
prihodi prihodi da to nije kakva tehnička greška prilikom izrade a dole je taksativno nabrojano gdje 
su razhodi bili. Konkretno ne tiče se Izvještaja ali evo moji predhdnici su mnogo toga rekli ali me 
zanima samo evo pošto je ovdje i v.d direktorica i predsjednica Upravnog odbora jedna sugestija 
kao građanina da se povede računa kada se vade ljekarski pregledi da osobe koje uplate taksu da ne 
idu sa redovnim pacijentima. Evo lično sam imao priliku trebalo mi je ljekarsko uvjerenje  tri dana 
sam išao do Doma zdravlja kad vidim koliko ljudi čeka tu u redu, znači sa redovnim pacijentima 
sam ja morao sjediti po 2-3 sata da bi došao na red. Ja smatram ako sam uplatio uslugu da moram 
ići nekim drugim putem da te pacijente koji plate ljekarska uvjerenja da se moraju odvojiti od ovih 
redovnih pacijenata. Konkretno morao sam ići do neuropsihijatra kad sam došao sreća pa nisam 
uplatio 55 maraka, kad sam došao u hol tu gdje je neuropsihijatar 50 pacijenata. Kolega koji je isto 
ljekarsko morao da vadi tri sata je čekao da bi došao na red. To je jedna sugestija da se povede 
računa da odvoji. Što se tiće novošeherksog kraja moram se dotaknuti toga jel moja dva 
predhodnika Almin i Mustafa isto dolaze iz tog područja odakle sam i ja. Zaista ljudi koji rade 
gore u Domu zdravlja rade u uslovima kakvim rade. Ja do sada nisam osjetio nikakav problem 
prilikom dolaska u Dom zdravlja međutim oni znaju unutar organizacije posla adekvatnosti i svega 
toga oni dobro poznaju šta im fali i zaista treba se više povesti računa o područnoj ambulanti Novi 
Šeher jer ti ljudi nekad rade u nekim nenormalnim uvjetima. Znamo jedan problem koji su imali da 
su imali centralno grijanje koje je instalirano i dugo se čekalo da se to centralno grijanje pusti u 
pogon bila su i drva bilo je sve međutim čekao se taj neki mehaničar koji će otkloniti nekakav taj 
kvar ali to je bilo  u periodu prije dvije tri godine. Takve stvari ne smiju se dešavati. Zaista ovo što 
je kolega Elvir Vehabović iznio ovdje te stvari se ne smiju dešavati u našim javnim ustanovama. 
Na prvom mjestu sve ustanove su nam bitne ali JU Dom zdravlja je na prvom mjestu, znači 
moramo voditi kao vijećnici računa i kao pacijenti koji svakodnevno tražimo usluge. Drugo bih 
kazao da maćehinski odnosi kako iz Budžeta isplate tih sredstava znači zaista trebamo i mi kao 
vijećnici ovdje kad se neka odluka donese koja se tiče JU Dom zdravlja i drugih ustanova da se to 
provodi i evo apeliram ovdje….evo kad sam bio u Općinskom vijeću ja mislim mandat 2004-2008 
godina da smo mi redovno kao vijećnici dobijali i infomarciju o realizaciji zaključaka sa 
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predhodnih sjednica pa ako to može da se uvede u praksu. Da znamo ono što smo mi ovdje usvojili 
i što je ovo vijeće usvojilo da li je to realizirano.  

 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Pa ne znam više se nije čini mi se niko od 
vijećnika ni javljao imamo ovdje i šeficu službe ako želi da i ona da svoje…Eldina hoćete i vi 
nešto reći obzirom da je to služba pod vašom ingerencijom a onda ću zamoliti evo ili direktoricu ili 
predsjednicu ili kako god i jedna i druga da date odgovre na ova postavljena pitanja. 

Eldina Mehinagić, prije svega ja bih vas sve poselamila i pozdravila dok vi pričate o Domu 
zdravlja i o radu ljekara meni već ljekari rade na tome da mi poprave zdravlje obzirom da mi je 
nešto s pritiskom i…ja bih se kao rukovodilac službe osvrnula na rad  ove ustanove. Prije svega mi 
smo do sada stvarno imali fer i korektnu saradnju i evo kad je bila i ova zadnja poplava smo 
zajedno nekako reagovali. Oko ove problematike koja ima koja nije vezana za službu ja ne bih 
mogla ni davati odgovore ali ću se vezati za svoje predhodno izlaganje koje sam dala prošlo vijeće, 
da zaista  trebamo uraditi sve i drago mi je da idete ka tom pravcu svi da zadržimo mlade ljekare i 
mlado medicinsko osoblje u našem gradu. Ja mislim da zaista je ovo i pohvalno i što se možđe 
uraditi kad su u pitanju mladi. Ja sma neko ko je možda kompetentan da vam kaže o zdravstvenim 
uslugama Doma zdravlja Maglaj zato što sam ja možda mnog i ne znaju ali osoba koja se liječi sa 
ličnom kartom u Doboju i nemam pravo da…nije da nemam pravo sa  zdravstvenim osiguranjem 
sam u Doboju i plaćam tamo i tamo je zaista sve to drugačije uređeno obzirom na cijeli zakon ali 
znam da medicinsko osoblje Doma zdravlja gdje god da sam se pojavila po bilo kom osnovu je 
izašlo u susret, odnosno ti ljekari. To samo govori činjenicu kopliko to medicinsko osoblje se trudi 
da pomogne građanima i da pruži uslugu koja je potrebna. Drago mi je da se razmišlja o tome da 
se ide ka modernizaciji i da se imamo i mi specijalističke ordinacije koje možemo ovdje da 
uradimo u našem gradu i voljela bih da na neki način i nađemo rješenja da se to i ostavri. Svakako 
Dom zdravlja mora imati is egment socijalnog karaktera zbog ljudi objektivno nemaju mogućnosti 
da se liječe u onom domenu u kojem bi recimo možda neko drugi mogao. Vjerujem da se 
zajedničkim radom i zajedničkim trudom možemo bar jedan dio jedan po pojedan toga rješavati. 
Mi u službi smo nekako nastojimo uvijek da budemo u koordinaciji sa javnim ustanovama.zaista 
se ima tu i puno posla a nažalost mi kao služba nismo u nadležnosti da mijenjamo mnogo stvari 
niti da djelujemo obzirom da po njavećem dijelu rade po zakonskim procedurama koje donose viši 
organi vlasti i ukoliko šta god da odluči ovo vijeće ja se nadam da će donijeti takvu odluku da 
idemo ka poboljšanju. Ja samo mogu da kažem mi smo nekidan i vidjeli da postoji problema i 
izmještanje fizijatrije iz prizemlja na treći sprat odnosno četvrti potkrovlje jel tako. Jako lijepi 
prostor i ja mislim da se to isto tako može uraditi ali kritike koje se upućuju svakako mogu 
poboljštati da se to uradi. Ja sam evo ovako imala potrebu da vam kažem kao rukovodilac službe 
da nastojimo zaista  da sve moguće načine. Kad su u pitanju ova ljekarska uvjerenja to možda nije 
domen sada moj da sada govorim obzirom da se radi o strukturi obrazovanja, mi smo ja sam na 
vrijeme reagovala kod nadležnih ustanova i institucija po tom pitanju. Nažalost to je zakonska 
procedura koju su donijeli viši organi. O cijeni toga čak smo eto izašli u susret i rekla sam da 
roditelji koji nemaju mopgućnost da plate to ljekarsko da se obrate nadležnoj službi da će služba 
pokušati kroz neki vid pomoći da im pomogne. Eto toliko sam imala potrebu da kažem pa… 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala šefice. Evo sada u ime ustanove ne znam ko bi se 
obratio direktorica, izvolite.  

Nejra Nalić Međić, dobro ovako dobar dan ja bih sve da vas lijepo pozdravim. S obzirom na to da 
sma ja ovdje prvi puta ja sam doktorica Nejra Nalić Međić, specijalista psihijatrije u završnoj fazi 
edukacije za zvanje geštolp psihoterapeut. Na funkciji sam v.d.direktora neka 2 i pol mjeseca još 
uvijek nemam baš sve informacije koje vas danas zanimaju ali imam odgovore na neka vaša 
pitanja. Bilo ih je jako puno i ja ne znam sada s obzirom da je današnja tema usvajanje Izvještaja 
koliko sad auopšte da se ja upuštam u to? 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dakle tačka dnevnog reda jeste izvještaj ali obzirom da je i 
predsjednica Upravnog odbora govorila o nekim vizijama.. Nejra ako dozovlite samo jedna 
napomena Izvještaj o radu to možete i vi ponoviti ustanove za predhodnu godinu je usvojen na 
sjednici Upravnog odbora to sam možda ja trebala reći. 

Nejra Nalić Međić, tako je evo doktor Elvir Vehabović govorio to stoji , revizorsko društvo je 
usvojilo taj izvještaj tu ništa nije više sporno. Ono što se meni svidjelo danas su neki jako 
konstruktivni prijedlozi koji su se ovdje desili prvenstveno od vas  znam vam ime. Svidjelo mi se 
da se radi o  ovo javno privatno partnerstvo, to je jako dobro zato što mi raspolažemo sa 6000m2 
prostora koji onako poprilično neiskorišten i mislim da bi ovaj trebalo razmtrati takvu jednu 
inicijativu i da krenemo u realizaciju tako neke vrste projekta. Ovaj zadnji sprat koji ste spominjali 
ja sam ga već negdje iskoristila ovaj izmjestila sam fizikalnu medicinu odnosno iz podruma dole 
zbog problema za koji ste svi znali da tu se dešavaju prilikom svake malo jače kiše dešavaju se 
poplave. To su aparati koji vuku vlagu, to je na kraju krajeva osoblje koje diše taj isti zrak tako 
sam ja to iskoristila da izmjestim gore fizikalnu medicinu. Nekada davno dok je doktorica Drnda 
bila direktorica taj bila je ideja da se to napravi fiziklani rehabilitacioni centar. To bi bio centar 
koji bi bio na regionalnom nivou znači poslije Olova i Fojnice mi bismo bili centar za ovu regiju 
ovdje pa hajte evo vi kao vijećnici da pomognete da se tako nešto napravi i u Maglaju jer je to 
nešto što bi nam donosilo i prihode i nešto što bismo mi dodatno pružili uslugu našim građanima. 
Neurofeedback aparat je u proceduri odnosno čekamo isporuku taj isto apart zbog specifičnosti 
rada i zbog toga što zahtjeva da to bude jako jedan jako miran prostor to će se isto dešavati na 
ovom zadnjem gore spratu. Pričala sam sa kolegom Šehom vezano za ovu senzornu sobu i tako da 
ima puno ideja. To se sada negdje radi ulazimo malo u ove planove ovaj rada koji su još uvijek u 
izradi ja sam na funkciji v.d. do septrembra pa rado ću ja evo nekom predati svoje ideje i planove 
ako to ne budem ja. Po pitanju plaćanja i cjenovnika tu smo negdje najosjetljiviji ovo što je 
predsjednica spominjala to se ustvari odnosi za ne osigurana lica. To se odnosi na strana lica koja 
ja sam završila edukaciju koja košta 25.000 maraka i dođe meni iz Sarajeva pacijent i ja napltaim 
uslugu 10 maraka a ta usluga u Sarajevu košta 200 maraka pa mislim zar to nije poražavajuće? To 
je degradiranje mene, degradiranje svakog drugog ko je završio masu tih edukacija to se odnosi 
znači na neosigurana lica. Ja svakodnevno imam pacijente iz Žepča, Kaknja, Sarajeva znači jer 
sam tamo radila specijalizaciju i tamo sam intenzivno radila. To je za plaćanje. Što se tiče upisa u 
srednju školu, ovo je stvarno bilo ovako po meni nešto što je bilo jako brzo, nešto što je bilo onako 
suludo i nešto što je skupo. Ja sam dobila cijeli spisak pregleda koje učenici trba da urade, to više 
nije ljekarsko to je sistematski pregled. Radili su se laboratorijski nalazi, radio se EKG, pregled 
očiju, psihloško testiranje svakog djeteta i radio se pregled specijaliste medicine rada uz 
antropometriju, znači to je ogromno nešto što se stvarno moralo raditi tri dana po djetetu i to je 
prekvalitetno odrađeno, ja sma ponosna na to što je tako urađeno. Detektovali smo negdje veliki 
broj problema kod djece jer ovaj neko od vas je spomenuo obični  ljekarski za upis u srednju školu. 
Pa ne mi možemo onesposobiti dijete za upis u neku od srednjih škola. Ljudi uopće nisu svjesni 
ozbiljnosti takve jedne vrste pregleda. Po meni nije uredu to su ipak djeca treba tražiti od 
ministarsva ili ne znam ni ja od koga evo vi ste bolje upućeni u te stvari da nama neko isfinansira 
taj dio jer ja ne mogu to. …evo radi se o tome da se pruža masa usluga mi prihoda nemamo i mi 
idemo stalčno u minus i doktro Vehabović je tome govorio. Znači stalno trošimo, trošimo, trošimo 
a nama dolazi vrlo malo ili nedovoljno da bismo mi pokrili sve te troškove. Generalno znači cijelo 
zdravstvo i sve ono kako je poredano ne znam sad ni ja neko je spominjao uslove u kojima mi 
radimo, kako mi radimo.naše osoblje je sagorjelo. 90 % osoba ima sindrom sagorjevanja. Ove 
naplate u hitnoj znači ide se ka tome znači da se razvrsta šta je služba hitne, to je služba koja je 
potpuno odvojena od ostatka Doma zdravlja i to se zna sam naziv govori šta je. Ja ne mogu pružiti 
nikome taj komfor da zato što mu je mrsko ili zato što ima nekih drugih obaveza i kad je krenuo 
usput u šetnju a kašlje tri dana da dođe u hitnu. Imamo usluge u porodičnoj medicini, na kraju mi u 
hitnoj radimo samo ono što je hitno. Meni treba masa drugih aparata ne znam čega pomagala sve 
ono što mogu napraviti od 7 do 3 i opet kažem sutra se javite svom ljekaru a resurse ljudske sam 
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potrošila. Znači dešavalo se vikednom subotom do 7 sati do predaje smjene stoti pacijent pa šta 
mislite kako je raditi tim ljudima tamo, to je strašno, to je prosto nemoguće za izvesti. Što se tiče 
esencijalne liste lijekova, to je nešto što niko od vas nije spomenuo a nešto što nama jako 
predstavlja problem. Ona ima pravilnik propisivanja, taj pravilnik ako bismo mi poštovali pacijent 
ne bi dobio gotovo ništa i mi kršimo svakodnevno taj pravilnik propisivanja, svakodnevno dajemo 
pacijentima lijekove na koje oni nemaju pravo i svaki mjesec probijamo predviđeni Budžet za 20, 
25,30 i više hiljada maraka, svaki mjesec da biste vi dobili lopril, da viste dobili certalin. Evo ja 
mogu pričati o svojoj psihijatrsijskoj paleti, da biste dobili moj lijek morate imati šizofreniju za sve 
druge dijagnoze vi taj lijek trebate platiti 60 maraka. Ja kad kažem pacijentu trebate platiti lijek 60 
maraka oni mene za vratove. Sreća pa ta dijagnoza nije tako česta ali hoću da vam kažem da je to 
nešto što je neuređeno. Meni bi najprostije bilo da ja nemam esencijalnu listu i onda da mogu da 
radim onako kako treba da radim svoj posao a ne da se bavim ekonomijom i objašnjavam pacijentu 
ono pa stid me reći pa znaš 60 maraka. Mislim jako je neugodno,tako da problema ima jako puno. 
Za naplate još da ne bude zabune sve ovo što se naplaćuje naplaćuju se usluge sa sekundarnog i 
tercijanog  nivoa da vam bude jasno. Ono što pokriva primarna zaštita to se ne naplaćuje jer mi 
nemamo pravo, pacijenti su plaćali nekad participaciju sada ne plaćaju to imaju ove markice tako 
da doslvono ne plaćaju ništa. Te usluge prolaze bez ikakvih problema . ono što je sekundarni nivo 
to smo mi uveli da bismo približili ljudima uslugu , ne znam tipa da za jedan otisak stopala dijete 
ne ide tri puta za  ortopedske uloške u Zenicu nego da to sve završi ovdje u Maglaju. Nešto od toga 
pokriva i zavod ono što ne pokriva recimo usluge MMG npr.pretraga imate pravo raditi u Zenici, 
dođete gore dobijete termin za godinu, godinu i pol dana pa evo ko hoće neka čeka mi imamo tu 
uslugu doveli smo doktoricu i radi 50 maraka je pregled. Doktorica uradi, pacijent dobije nalaz. Ja 
ne mogu da radim manje zato što je tu potrošni materijal. Jedne iglice za MMG koštaju 900 
maraka, mislim da trebate znati neke te stvari da biste na kraju donijeli konačni sud i prozvali 
nekoga za 43, za 13. Ovo što su radili preglede ja sam zvala Tešanj, Zavidoviće jer sam tražila 
informaciju kako mogu dati ljekarsko uvjerenje za 13 maraka, hajde ga dam i ja. To je uvid u 
medicnski karton i pregled ljekara opšte prakse. To se kod nas prije tako radilo, sad smo dobili 
uputu da radimo drugačije i svako onaj ko je htio da uradi to kako treba i onako kako je 
preporučeno uradio je. Čak šta više puno je bilo povratnih informacija od roditelja da su 
prezadovoljni kako su ti pregedi odrađeni.  Ovako što se tiče hitne ja sam negdje imala ideju da se 
napravi druga smjena da se ne bi naplaćivali ovi pregledi ko nije stigao do 3 sata mada realno svi 
se mogu izorganizovati i doći međutim ne raspolažemo tolikim ljudskim resursima mi smo mala 
opština, nemamo veliki broj stanovnika. Nemam na osnovu čega s toji dakle otvoreno pitanje da se 
možda napravi i tu neka vrsta reorganizacije. Ne znam eto šta sam još htjela…ovo pitanje da li je 
sada bolje stanje to će procijeniti građani. To je to orptilike ne znam za Novi Šeher eh to moram da 
vam odgovorim. Novi Šeher je ovaj druga kako da kažem ustanova poslije centralne ustanove prva 
ustvari koja nosi najveći broj pacijenata koja nosi veliki veliki obim posla. Ja kad sam preuzela 
funkciju v.d.sam odmah u prvoj sedmici otišla u amabulatnu Šeher da vidim kakvo je stanje gore i 
sve stoji to što ste rekli gore je stanje katastrofalno. Znači od onih ulazne rampe, unutra onog 
socijalističkog izgleda, drvenih klupa, vrata na garaži ne mogu da se zatvore. Gore sestre padaju od 
posla znači stanje je  grozno. Ono što sam ja do sada uspjela da uradim a zato mi trebaju pare da 
bih ja okrečila, da bih ja izbetonirala da bih stavila novu garažu, da bi ne znam platila ne znam 
treba mi pare. Sad čekam da vidim šta kako da se reorganizujem i da napravim to. Ja sam negdje 
planirala da napravim što se može iz raspoloživih sredstava uraditi da se ta ambulanta malo 
upristoji  i da se malo dovede u neki red. Što se tiče ljudskih resursa dva doktora su uvijek gore, 
jedan doktoro je samo kad je drugi ljekar iz dežure odsutan. Gledamo da su uvijek dva ljekara. 
Zatekla sam stanje da smo imali dvije sestre jedna je vozila dijalizu i radila patronažu to znači za 
ambulantu Šeher da je to bila jedna sestra ne dvije. Ono što sam ja uspjela uraditi da tu dijalizu 
vozi neka druga osoba koja je ne medicinski kadar da obezbjedimo pacijentu dijalizu. Pomjerili 
smo patronažu za neko drugo vrijeme a d au ojoj glavnoj spici posla imamo dvije sestre. Ja stalno 
imam povratnu informaciju od ljekara da njima treba i treća sestra. To stoji i to će vjerovatno i da 
se desi čim budemo mogli. Sad je vrijeme godišnjih odmora, moramo da se organizujemo ljudi 
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imaju pravo na godišnje odmore. Toliko od mene za sada ako imate još nekih pitanja. Za 
razdvajanje eh to je isto dobar prijedlog, to smo isto gledali imali smo puno sistematskih ljekarskih 
pregleda pa smo gledali. Znate u čemu je problem dođu nam pacijenti..svaki ljekarski zahtjeva da 
se urade nalazi i urade se uzmete uzorak za nalaze ujutro. Ti nalazi nikako ne mogu doći do mene 
ili do bilo koga drugog prije 12 sati i onda se tu napravi nekakav raskorak. To je nemoguće evo 
specijalista biohemije doktor Elvir možda može da am objasni koliko treba za određeni nalaz 
vremena. Pa gledat ćemo da to razdvojimo evo kad dođu u 12 h da to bude negdje u nekomd 
rugom terminu jer se slažem s vama da je to nešto što je neko platio i ne želi da čeka. To smo 
pokušali uraditi evo to smo radili sa djecom, hajte uzmite uzorak danas pa nam dođite sutra ujutro 
bit ćete prvi i onda smo nešto tako u hodu uspjeli da riješimo ta neka tekuća pitanja i ostale stvari.  
s moje strane ja bih voljela da me češće pozivate i da vam češće barem dok sam tu kao direktor da 
vam podnosim izvejštaje čisto da mislim da je dobro da imate informaciju i da znate o čemu se 
radi.najgore je nešto što se širi informacija kao dezinformacija i to stvori i takav jedna raskol onda 
i vi dalje dajete pogrešnu informaciju i to ode u nedogled. Ja onda tu ne mogu ništa. Najbolje bi 
bilo da ste upućeni ako treba ja ću i pismeno napisati izvještaje nikakav problem uvid svega onoga 
što se tamo radi jer ustanova nije moja, ustanova je vaša i svih nas i mislim da se tako treba prema 
njoj odnositi. Za konkurs desio se prigovor za konkurs od strane pojedinih kandidata gdje se došlo 
do toga da konkursna procedura nije izvedena u pravnim okvirima. Ustvari da se od kandidata 
tražilo nešto gdje nije pravilnik nije usklađen sa uredbom. Uredba je iznad pravilnika,ta uredba je 
izašla u maju 2019.godine. rok za izmjenu pravilnika je bio 6 mjeseci taj pravilnik  nikad nije 
izmijenjen i to je sada došlo na naplatu. Šta će dalje biti nemam informaciju jer mislim da danas 
istiće 30 dana pa ćemo znati da li će to dalje ići do suda i koji je dalji postupak ja ne znam. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam doktorice. Isrcpno ste ja mislim i odgovorili na 
ova pitanja, hvala vam. Gospodin Vehabović, pa da ukoliko se slažete zaokružimo ovu diskusiju. 

Vijećnik Elvir Vehabović, nisam mislio više izlaziti ali moram replicirati v.d.direktorici. rekla je 
da je zatekla dvije medicinske sestre u Šeheru a ja moram sada spomenuti tri imena Edna 
Smailović, Velia Husić i Mgadalena Radoš. Kako god ja izborjim to je troje a Magdalena Radoš je 
poslije isteka mog mandata prebačena u JU Dom zdravlja Maglaj.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Morate doći za govornicu ako ćete pojasniti 
ovaj dio.  

Nejra Nalić Međić, pa to su interni organizacioni problemi, Magdalena Radoš je povučena iz 
Šehara meni se čini da je to ipak bilo malo ranije zbog zdravstvenih problema. Žena je bila na 
bolovanju i iz tog razloga više nije gore u ambulanti. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro znači ne ne zapravo ovdje se samo fizičkih prisutni i 
koliko je raspoređenih eto da ispravimo samo onda. Ok hvala vam. Dakle raspoređena jesu bila tri 
jedna osoba je bila na bolovanju. Ko se sada javio izvolite Abdurahamnović. Hajte molim vas da 
ovu tačku privodimo kraju. 

Vijećnik Adis Abdurahmanović, ja ću se v.d.direktorici zahvaliti na isrcpnom izlaganju i 
obrazloženju svih naših pitanja pa i na moja pitanja. Ja moram još jednom naglasiti, znači svaki 
radnik JU Dom zdravlja daje svoj maksimum. Imao sam priliku 2020.godine da koristim sve 
usluge od medicinske sestre do doktora i svi nema…međutim izlaganje doktora Vehabovića je ne 
može i ne smije politika da se miješa u vaš rad. Doktorica Drnda Čičeklić je smijenjena zbog 
politike. Imamo sad istu situaciju sa doktorom Vehabovićem i nemojte da dalje to radimo.  Znamo 
mi svi kako je to išlo a što se tiče ovih ljekarskih uvjerenja odnosno sistemtaskih pregleda mislim 
da sam naglasio da je to bilo detaljno. Ja sam svoju kćerku isto,što se toga tiče što se tiče vaše 
strane pregleda sve je full međutim jel to moguće da je došlo naređenje samo Maglaj da radi 
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sistematske a sve ostale općine da rade ljekarska uvjerenja gdje su radili kod porodičnog doktora 
sa uvidom u zdravstveni karton. Znači moja kćerka je upisala u Tešanj srednju školu sa drugom 
djecom sa tešanjske općine koji su došli sa običnim ljekarskim a naši učenici iz Maglaja dolaze sa 
sistematskim pregledima. Sve stoji vi ste svoj posao uradili međutim da li je u ovom momentu bilo 
potrebno raditi ta sistematska za upis u srednju. To je samo bilo. Hvala . znači vi gospođo tvrdite 
da je samo Maglaj dobio upute da radi sistematske a ostale opštine su mogle sa uvidom jel tako 
hvala.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ispravka krivog navoda.  

Vijećnica Svjetlana Zamboni (ispravka krivog navoda), dakle doktorica je i rekla da su oni 
htjeli da izvedu detaljno onako kako je i propisano . šta drugi rade nećemo mi osuđivati niti suditi 
niti je to naš posao. Ako nisu svoj posao odradili neka sami odgovaraju za ono što su naplatili.ja 
sam se javila za ispravku krivog navoda. Dakle doktorica Drnda Čičeklić nije smijenjena gospođi 
je istekao mandat i provedena je procedura. Nakon koje je doktor Vehabović imenovan za 
direktora. U drugom slučaju vezano za imenovanje v.d.direktorice doktor Vehabović je podnio 
ostavku a onda je imenovan v.d.opet u skladu sa zakonskim procedurama.  

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća. Doktorice javili ste  se za repliku, 
izvolite.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, nema potrebe rekla sam ja predugo smo ostali stvarno na 
ovoj tački, nepotrebno.  

Nermina Krzić, što je doktorica rekla da mi se posvetimo Domu zdravlja i da bude uvijek pitanje 
zdravstva ja mislim da je čovjek koji je zdrav najbolje doprinosi ovoj zajednici i da trebamo 
gledati da tu zaštitu imamo onakvu kako jeste. Ljekar ovdje lično ja i počev od svih kolega koji 
rade ne gledaju politiku. Znači nama vjerujte nikad nisam u životu gledala ni ime ni prezime 
pacijenta, nikad u životu. Znači pruža se maksimalna usluga i gleda se da se to uradi kako treba. 
Sve ovo što vi govorite kad je u pitanju cijena, naš narod jedino upravo to gleda cijenu a ne gleda 
način šta je pružio. Kad ode kod privatnika bude sav sretan što plati 100 maraka  a taj mu nije ništa 
nije odredio, mislim tek je krenuo u analizu svoje bolesti. Hoću samo da vam kažem hajmo da 
napravimo od Doma zdravlja bilo mi sad u ovom sazivu ili ko god da dođe da to bude jedna 
ustanova gdje će naši građani dobivati jednu kvalitetnu zdravstvenu zaštitu što je doktorica rekla. 
Primarna zaštita se ne naplaćuje, sekundarna će se naplaćivati. Mi gledamo da iškolujemo naše 
kadrove. Volila bih kad bi što više Maglajlija upisalo medicinu pa da ima specijalizacija da nam 
ostanu ovdje i da pružaju kvalitetnu.. da bi pružili kvalitetno svoje znanje moraju imati i aparaturu. 
Pored aparature moraju imati i prostor i sve to vuće finansije.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da ne otvaramo samo nove teme molim vas da se 
svedemo… 

Nermina Krzić, ja sam zato tražila posebno da se navede Dom zdravlja kao tačka. Ja razumijem, 
kad sam ja bila strpljiva vas slušati kad se raspravljate za tačku dnevnog reda koja je nebitna 
mislim za mene jel me razumijete pa čekam do 11 hajte molim vas slušajte i vi mene. Ja slušam 
hoćete li vi pristati na jednu tačku ili nećete a Dom zdravlja je..ovo ja govorim za sav dobrobit 
Maglajskog naroda. To je to. Bila sam u Upravnom odboru kad je bila doktorica Drnda, znači ja 
sam ako sam ja politički druga stranka mi smo doktoricu gledali do isteka njenog mandata. Znači 
odradili smo pošteno. Možda je bilo priča skini je, šta će ona…ne ja sam jednostavno tada  rekla 
pošto sam bila predsjednik Upravnog odbora idemo ispoštovati proceduru. Završena procedura čak 
imam i pohvale za doktoricu što kažem da je osposobila zgradu, napravila ugled one zgrade. Znači 
kad idete imate šta da vidite. Dala onoliki prostor, usmjerila je novac ako je dobila i od 
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humanitarne. Ko god dođe ja kažem treba da se ide dalje.  Nije bilo loših investicija. Prema tome 
hvala i doktorici Drndi a i Vehaboviću evo i ova mlada doktorica sa svojim mladim godinama 
mislim da će mladi kadar možda nešto doprinjeti ovom gradu. Pomizte da riješimo. Ja sam bila ja 
vama opet kažem u kantonalnom zavodu oni daju koliko daju. Rekla sam dajte odavdje kad krene 
inicijativa onda oni ne mogu vrdati. Mi kad tražimo oni nama to moraju pružiti a ovako reći će 
ništa ne tražite pa šalje u Zenicu i u Tešanj. Dat ćemo mi vama programe, mi ćemo sada raditi na 
programu šta bi mogli mi. Dobra inicijativa gospodine Jasko, isto tako dase iskoristiti taj prostor pa 
ako ništa koliko nam plate kupit ćemo pelet. Mislim ima mnogo stvari gdje se treba posvetiti ne 
može se znate mi kao ljekari možemo se usmjeriti u ono pacijentu. Mi nismo ekonomisti. Drugo da 
vam objasnim kad kažete pao konkurs. Zapošljavate ljude koji nemaju iskustva upravu e zašto eto 
to je to. Koji će pravnik reći direktorici nemate vi tu osnovu i ne počinjite , ne možete dati taj 
konkurs ne važeći je. Ekonomistica ne možete direktorice ići u te financije jer ne možete, doći će 
procedura i gotovo. Kadar ne valja to potvrđujem. Nemam ja šta drugo da kažem ovo vam 
govorim iskreno. Eto zato kažem ali neću govoriti čiji je kadar ako ćemo u politiku. Pričam kad je 
došla direktorica u Zenicu moram dovela je i pravnika i ekonomistu. Jeste me razumjeli dalje neću 
ni pričati. Shvatit ćete poentu  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, meni je jasno ja u svoje ime govorim, hvala vam lijepa. 
Doktor Vehabović izvolite. 

Vijećnik Elvir Vehabović, normalno da sam dao ostavku ko bi normalan radio kraj člana 
Upravnog odbora koji te optužuje da si falsifikovao nešto. Ko bi normalan ostao tu raditi. Drugo 
opet ću vam se prijaviti, tražite način da me eliminišete i treće koliko god mi kukali na pravnike i 
na ekonomiste u Domu zdravlja. Za 4 i po godine mandata nismo platili ni jednu tužbu. Nije nas 
niko ni zašto tužio niti je….pa nije ja samo kažem da nije bilo…. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ovo nije bazirano na izvještaju. Hvala vam doktor 
Vehabović. Evo ako se slažete čini mi se dobili ste odgovore na sva pitanja. Ja sma baš pomno 
pratila i dobili ste odgovore na postavljena pitanja uz napomenu da je Izvještaj o radu JU Dom 
zdravlja Maglaj usvojen na sjednici Upravnog odbora i kao takav dostavljen ovom vijeću na 
potvrdu odnosno usvajanje dakle evo. Zaključila sam raspravu. Pa jeste vjerovatno ako se radi o 
prihodima i razhodima ako je vidljivo sasvim da se…prije izjašnjenja Klub vijećnika SDA traži 
pauzu. Rasprava je zaključena. Nastavljamo s radom. Zamolila bih vijećnike da zauzmu svoja 
mjesta. Vijećnici molim vas zauzmite svoja mjesta. Evo ovaj rasprava je zaključena, Klub SDA je 
prije toga prije glasanja tražio ovaj kratku pauzu dakle samo da vas informišem da ću iz ove 
diskusije proizašao sam po sebi jedan zaključak koji su nametnuli i vijećnici ali i uprava evo rekla 
bih rukovodstvo i Upravni odbor ali i direktorica a to je da se u dogledno vrijeme po okončanju 
Programa rada o kojem ste govorili i nekoj vašoj viziji razvoja ustanove da se to dostavi ovom 
Općinskom vijeću na razmtranje i mislim da će to biti dobra prilika da sagledamo sve ovo o čemu 
smo i danas slušali a i dakle da govorimo konkretno i o budućnosti. To će biti jedan prijedlog 
zaključka mislim da se on  gospodine Fermiću slaže i sa onim o čemu ste vi govorili i naravno 
drugi prijedlog zaključka jeste da se usvoji Izvještaj o radu za predhodnu godinu JU Dom zdravlja 
Maglaj. Pa idemo jedno po jedno. Dakle prvo prijedlog zaključka da se Program rada nađe na 
dnevnom redu jedne od narednih sjednica čim bude gotov vi ga dostavite vijeću a vijeće će ga 
aplicirati na dnevni red. također ćete i tada biti pozvani. Ko je za usvajanje tog prijedloga ? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Hajrudin 
Fermić (DF), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv; Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA),  
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Uzdržani: nema 

Jasmin Begić i Edin Osmić su odustni. Drugi prijedlog je dakle predlažem da usvojimo Izvještaj o 
radu JU Dom zdravlja za 2021.godinu ko je z ? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Hajrudin 
Fermić (DF) 
Glasalo protiv; Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA),  
Uzdržani: Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 

Jasmin Begić i Edin Osmić su odustni. Hvala lijepo.  

Z A K L J U Č A K 
4.1. Da se Program rada JU „Dom zdravlja“ Maglaj nađe na dnevnom redu jedne od narednih 
sjednica Općinskog vijeća Maglaj, odnosno čim bude gotov da se dostavi Općinskom vijeću, a 
Općinsko vijeće će ga aplicirati na dnevni red; 
4.2.Usvaja se Izvještaj o radu JU „Dom zdravlja“Maglaj za 2021.godinu. 
 
 
AD – 5Izvještaj o radu Komisija Općinskog vijeća Maglaj od imenovanja 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na zahtjev dva Kluba kratka pauza za Kolegij da 
dogovorimo o nastavku sjednice. Nastavljamo s radom. Nakon ove kratke pauze Kolegija 
usaglasili smo se da pauzu napravimo u dva sata da to tada radimo što intenzivnije i da pokušao 
stvarno prolaziti malo efikasnije kroz ovaj dnevni red. Četvrta tačka je završena prelazimo na petu 
tačku a to je Izvještaj o radu Komisija Općinskog vijeća Maglaj od imenovanja. Informacija 
pardon materijal vam je dostavljen. Povađen je iz zapisnika dakle komisija koje su zasjedale, broju 
njihovih sjednica, dnevnim redovima itd. Otvaram raspravu. Izvolite Salatović pa Fermić. Strogo 
ću voditi računa o minutaži u diskusijama pa vas molim da svoje diskusije usmjerite odmah na srž 
da možete završiti izlaganje u propisanom roku.  
Vijećnik Edin Salatović, pošto prvi put izlazim sve selamim i pozdravljam. Stav Kluba vijećnika 
SDA vezano za rad komisija  Općinskog vijeća jeste da nećemo podržati ovaj Izvještaj jer dosta 
komisija se jako slabo sastaje. Neke komisije nisu imale ni jednu sjednicu a neke su se sastale 
samo jednom i više od godinu dana nisu imale sjednice. Treba također istaći da su neke komisije 
zaista trudile se da rade svoj posao radili kako treba ali je to nedovoljno i ne ispunjava se ono zbog 
čega bi ove komisije, zbog čega su ove komisije formirane. Ono što smo isto još jedna opaska da 
su možda danas i predsjednici tih komisija biti ovdje na ovom vijeću da nam odgovore na 
određena pitanja. Znači stav Kluba vijećnika SDA da nećemo prihvatiti ovaj Izvještaj. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Fermić.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, ja ću također upitati zašto u pisanom materijalu nismo dobili 
mišljenje ili zapažanja predsjednika i članova komisija koji su tu. Obzirom da sam ja jedan od onih 
inicijatora koji je tražio i kad smo raspravljali o Izvještaju o radu Opštinskog vijeća da imamo ovu 
danas tačku na dnevnom redu, tako sam i rekao da čujemo šta i oni mogu predsjednici komisija da 
daju u svojim zapažanjima a vezano za poboljšanje rada. Dakle kratko je to obrazložio kolega 
Salatović šta je i kako je komisije koje su radile ali globalno rečeno komisije nisu dale odgovor i 
nisu položile test i nisu jednostavno nisu radile u skladu sa svojim nadležnostima a koje su 
regulisane Poslovnikom o radu vijeća. Poprilično hajde da kažemo decidno i jasno. Zašto nisu 
radile, razloga je puno jedan i najvažniji razlog po meni je činjenica da se u funkcionisanju i radu 
vijeća Maglaj u cijeloj ovoj organizaciji koja ide od pripreme, predlaganja, obrade materijala, 
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sjednica Kolegija pa do same sjednice vijeća zapravo ne animiraju ne traže mišljenja stavovi 
komisija. Iako su one sa svojim zaključcima i prijedlozima obavezujuće da zasjedaju i da daju 
svoja mišljenja prije svake sjednice vijeća. Da li je to svjesno urađeno pa jednostavno se hajde da 
kažemo manje pare iz Budžeta potroši na rad komisija koje jesu jedno…tako su zamišljene jedno 
stručno ali isto i tijelo koje predstavlja demokratski rezultat, princip i dostignuća u radu vijeća koje 
sigurno poboljšava kvalitet njegovog rada. Nažalost kad se pogledaju. Pogledajte ovih par komisija 
koje ću sada pomenuti, Komisija za mlade imala tri sjednice od kojih je jedna konstituirajuća i 
dvije sjednice na kojoj su raspravljali o jednoj inicijativi konkretno mojoj dakle za godinu i po 
dana. Ista ta inicijativa nikad nije dobila svoj pisani epilog, svoj pisani odgovor meni odnosno 
vama koji dobijate zajedno odgovor. Dakle to je jedna komisija, dalje Komisija za društvene 
odnose, vjerska, boračka i socijalna pitanja jedna konstiuirajuća i jedna šta im je nadležnost. 
Obrazovanje sport nauka kultura tri sjednice. Poljoprivreda četiri samo isključivo kad je u pitanju 
Program poticaja poljoprivrede. Za turizam, kulturo historijsko i prirodno naslijeđe iako tamo piše 
privredno imali dvije sjednice. Na drugoj sjednici prijedlozi za unapređenje turističke ponude. Evo 
ja postavljam pitanje gdje je taj njihov zapisnik kome je dostavljen, gdje su ti prijedlozi i šta 
konkretno u njima stoji. Zašto mi kao vijeće nismo dobili prijedloge za unaprijeđenje turizma. Ja 
ću malo kasnije i reći da ta komisija nije ni u jednom momentu se sjetila ni da kaže dajte ljudi da 
organizuje načelnik koji je obavezan bio po zaključku Skupštine ZDK daj načelniče organizuj 
javnu raspravu o Nacrtu Zakona o turizmu u ZDK koji je evo jučer usvojen a od marta mjeseca 
bila je otvorena javna rasprava sa zaključkom da su obaveze načelnikada raspravljaju.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, minut još.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, dobro minut još. Također drugostepena komisija tri žalbe. Zašto mi 
nismo nikad imali informaciju od ove drugostepene komisije šta je na tim dnevnim redovima. 
Podsjetit ću ja samo da je u Službenim novinama Općine Maglaj objavljena presuda Ustavnog 
suda da nam se pobija Odluka da je neustavna Odluka o komunalnim taksama u pojedinim njenim 
dijelovima pa evo do dodanašnjeg dana vijeću nema prijedloga izmjene te odluke da je usaglasimo 
sa Ustavom odnosno sa zakonom. To je strašno. Dkale imamo odluku koja se vjerovatno ne 
primjenjuje u tim dijelovima ali zašto mi nismo dobili ovdje tu informaciju i zašto nadležna služba 
nama nije pripremila Nacrt ovaj izmjena Odluke o komunalnoj taksi. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, vrijeme vam je isteklo gospodine Fermiću šest minuta 
izlaganja. Isteklo je vrijeme. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, isteklo je vrijeme. Jel moguće da je šest minuta. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, vjerujte da jeste. Imate priliku u televiziji pregledati 
snimak. Idemo dalje.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, ja na kraju samo da predložim da se pokrene inicijativa za izmjenu 
Poslovnika o radu u kojima će jasno decidno da stoji obaveza predhodnog pribavljanja mišljenja 
komisija vijeća o svim tačkama dnevnog reda koje se nađu na dnevnom redu. Dakle da se ne može 
raspravljati ni o jednoj tački ako nema mišljenja. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  hvala vam lijepo. Da li ima još vijećnika koji se javljaju za 
diskusiju po ovoj tački? Što se tiče samih izmjena Poslovnika čini mi se Statutarna komisija radi 
neke prijedloge za izmjene pa eto u okviru same komisije. Što se tiče Izvještaja o radu Komisija 
stavljam ga na glasanje, obzirom da se niko ne javlja za riječ. Izvolite ko je za usvajanje ovog 
Izvještaja o radu, članovi su iz svih političkih partija. 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH)  
Glasalo protiv; Jasmin Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, 
Eldis Kusur, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Hajrudin Fermić (DF) 
Uzdržani: nema 
Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. 
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Z A K L J U Č A K 
5.1.Usvaja se izvještaj o radu Komisija Općinskog vijeća Maglaj od imenovanja; 
AD – 6 Prijedlog Odluke o obilježavanju ulica i trgova imenom i zgrada brojevima 
 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
obilježavanju ulica i trgova imenom i zgrada brojevima. Izvjestilac po ovoj tački trebao bi biti 
gospodin Ćatić jel tako. Ja otvaram raspravu. Izvolite Bejzić. 

Vijećnik Mirsad Bejzić, selamim i pozdravljam sve prisutne. Klub vijećnika SDA razmatrao je 
ovaj prijedlog uzimajući u obzir da je ovo preduslov projektu izrade adresnog registra kao i 
potrebu za ovakvim obilježavanjem u slučajevima intervencija hitnih službi, vatrogasne službe, 
policije itd. Uočili smo greške u dijelu koji se odnosi na kaznene odredbe i to. Član 20. tačka1.iza 
teksta u zagradi poziva se na član 14 a treba se pozvati na član 13. koji se odnosi na upisani 
prekršaj. Tačka 2. iza teksta u zagradi poziva se na član 15 a treba se pozvati na član 14.koji se 
odnosi na upisani prekšaj. Tačka3. Iza teksta u zagradi poziva se na član 16.a treba se pozvati na 
član 15 koji se odnosi na upisani prekršaj. Tačka 4.iza teksta u zagradi poziva se na član 17 a treba 
se pozvati na član 16.koji se odnosi na upisani prekršaj. Tačka 5.iza teksta u zagradi poziva se na 
član 18 a treba se pozvati na član 17.koji se odnosi na upisani prekšraj. Potpuno ista greška je 
napravljena i u članu 21.Prijedloga Odluke te je potrebno i to ispraviti. Predlažemo da se usvoji 
Odluka u predloženom tekstu uz ispravke koje se odnose na članove 20.i 21. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  hvala lijepo. Javljam se za riječ. 

Vijećnica Svjetlana Zamboni, moje pitanje bit će konkretno za šefa službe. Ukoliko je potrebno 
da se uključi tu i privreda zamolila bih da daju konkretan odgovor da ili ne. Promjena adrese 
pravnom licu pa čak ako je u pitanju i broj podrazumjeva i izmjenu u sudskom registru. Izmjena u 
sudskom registru bez obzira o čemu se radi da li je vlasnička struktura, adresa ili bilo što drugo 
podrazumjeva plaćanje od najmanje 800 KM. Ukoliko bi se objekti koji su danas označeni 
adresama bb zamijenili brojevima to bi podrazumjevalo pravnim licima o njima govorim jer će oni 
jedini iz svega toga dakle imati promjenu. To bi značilo da im pravimo određeni namet u smislu 
plaćanja tih taksi. Da li donošenje ovakve odluke znači da se nikome ne mijenja broj. Da ostaje 
znači bb za pravna lica koja se nalaze na adresama koje u svom nazivu imaju bb ili će pak ova 
odluka nametnuti da se tim pravnim licima uvede broj što znači izmjenu u sudskom registru. Ja 
mislim evo ograđujem se, dakle ako mi može šef službe odgovoriti na to pitanje. Odgovor mi je 
potreban da bih znala kako ću se izjasniti. Hvala. 

 Nedžad Ćatić, evidencija znači evidencija adresnog registra se vodi otprilike prije jedno 7-8 
godina je krenula ta aktivnost i mi smo možda među zadnjim opštinama koja je ušla u ovu 
aktivnost. Recimo ove opštine oko nas su već uradile. Tešanj je uradio prije 7-8godina čitave 
općine. Mi smo prije dvije godine potpisali ugovor o međusobnoj saradnji jer na niovu federacije 
to radi Federalna geodetska uprava koja pokriva sve opštine koje su u federaciji i preko njih se to 
radi. Mi smo prije dvije godine znači potpisali ugovor o saradnji za izradu adresnog registra i znači 
već dvije godine radimo na tome. Znači tu se radi o jednoj aplikaciji koju su oni nama proslijedili i 
koja se bazira na onoj aplikaciji koju vjerovatno svi koriste katastar.ba i tu se na toj aplikaciji se 
daju brojevi kućni brojevi kućama, zgradama, poslovnim prostorima itd. sad smo došči u fazu 
implementacije tog projekta, ustvari početka implementacije. Mi smo za ovu godinu planirali u 
Budžetu 10.000 maraka i dobit ćemo još 10.000 znači 50 % daje Federalna geodetska uprava i tu 
imamo potpisan sporazum prije mjesec dana gdje bi išli u realizaciju dijela. Znači gdje bi faktički u 
skladu sa javnim nabavkama odabrali firmu koja bi napravila te table i postavila ih samim tim bi 
počeli s tim dijelom. Adresni registar se radi na cijeloj opštini Maglaj. Znači za gradski dio i 
vangradski dio i sva naseljena mjesta. Sad da li će doći do toga ja to pravo da kažem ne znam, 
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mislim nisam u tome stručnjak ovaj da li će imati ovaj potrebe privredna društva da plaćaju 
ponovo tu promjenu adrese kod registracije u sudu. Postavlja se pitanje da li će se moći nekad i 
registrovati u budućnosti bez adrese.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  nisu oni bez adrese. 

Nedžad Ćatić,  pa bez adrese je bb. To je bez adrese. Mislim ako imamo sad pogotovo imamo u 
naseljenim mjestima imamo naselja i sve je bb. To je faktički bez adrese.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  imate i u gradskoj zoni također.  

Nedžad Ćatić, mislim ovo je nešto mi već radimo i mislim da ne treba biti sada…jednom se mora 
prekinuti i ovo. Na kraju krajeva kako ćemo imamo ovdje regulisano kako ćemo za novu gradnju 
koja će se izgraditi. Kako će dobiti broj, regulisano je. U slučaju da nemamo adresnog registra ne 
može dobiti, idemo opet sa bb i tako u nedogled. Mora se jednom..mislim da je to i da projekat 
dobar i da treba ga podržati po tom pitanju. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  Fermić pa Mešić. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, ja sam također želio upitati ali evo vi ste predsjedavajuća šta je sa 
eventualnim troškovima izmjene ovaj izmjene adrese u sudskom registru kod poslovnih subjekata 
obzirom da jeste po zakonu obaveza i to po zakonu u toj proceduri zaista se plaćaju pa i znatna 
sredstva. Iz tih razloga htio sam da predložim nešto ali osim ovog dakle da pomenem da moramo 
voditi računa o tim dodatnim troškovima za pravna lica koja će biti ovaj obuhvaćena ovom 
odlukom da sugerišem vidi se da u izradi ove odluke nije radio pravnik. Tamo piše na nekoliko 
mjesta nadležna općinkska služba pa bih ja insistirao i predložio da gdje god to piše da se striktno 
navede služba za urbanizam i imovnisko pravne odnose. Da se zna precizno jer to jeste njihova 
nadležnost i jesu nadležni ali da ne bi u nekoj realizaciji dovodilo u zabludu i stranke itd. treba da 
stoji i tako se i rade pravni akti. Inače sama odluka zaista je potrebna i dobro je urađena ovako u 
tom pogledu i treba nam ovdje u Maglaju da se uredi ta oblast. Ono dok sam pripremao se za ovu 
sjednicu malo sam gledao kako je to rađeno po drugim opštinama i evo da vam kažem da 
uglabnom  dobar dio općina je uvrstio u ovu odluku i obavezu plaćanja odgovarajuće naknade 
prilikom podnošenja zahjeva. Hoće li to biti administrativna, hoće li biti komunalna taksa ili neka 
simbolična ali najveći dio opština ima to tako regulisano. To govorim da se plaća naknada za novi 
broj koji će mu se …mora podnijeti zahtjev za nove objekte zaista jeste. Za nove objekte kad se 
podnese zahtjev tad se i plati određena naknada. Da li je to dvije marke, dvadeset u to ja nisam 
ulazio ali eto da se razmisli malo obzirom na troškove. Ovaj šta sm htio predložiti evo upravo ovo 
hajde da se dogovorimo da se napravi nekakav plan implementacije ove odluke. Da se napravi 
korak po korak step by step. Pošto vi rekoste da ime nekih 10.000 maraka to je sasvim sigurno 
dovoljno da se napravi tek dio posla u ovoj 2022.godini. Da se odrede mjesta, lokacije, ulice u 
kojima najmanje ima ovih problema. Da se krene s tim i onaj u nekom razumnom  periodu, godinu 
dvije koliko već treba da se završi ovaj proces i ovaj projekat. Jednostavno pripreme poslovni 
subjekti i za takvu vrstu promjene kako bi im lakše bilo da planiraju te dodatne troškove. Dakle da 
odluka se prihvata uz ovu tehničku intervenciju ali da s enakon donošenja ove odluke napravi 
nekakav plan implementacije ove odluke u 2022.godini.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,   javljam se za riječ. 

Vijećnica Svjetlana Zamboni, evo dok smo mi raspravljali o ovome predsjednik Kluba SDP-a je 
provjerio odmah šta znači ova promjena dakle broja pravnom licu, odnosno ovaj nekom 
privrednom subjektu, 380 maraka se mora platiti otprilike ta promjena. Iskreno ne znam koliko je 
to svugdje..ne znam možemo li Nedžade izbjeći to makar u ovoj prvoj fazi ili nekako se ograditi 
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kroz donošenje ove odluke u smislu koje bi se odnosile na privredne subjekte, odnosno pravna lica. 
Ne znam vjerovatno..ne znam imate li podatake o tome koji su to obuhvati na koga se odnosi gdje 
se nalaze eto.  

Dopredsjedavajuća Aida Bašić,  hvala predsjedavajuća.  

Nedžad Ćatić, mislim nemam ja podatke koliko ima tih subjekata ovaj….ako ste pogledali mi što 
se tiče gradskog dijela i Novog Šehera tu se faktički gdje imaju brojevi, gdje postoje brojevi, tu se i 
ne mijenja. To mi znači ostavljamo te postojeće ulice. Koliko ima bb u gradu?  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  ima veliki privredni subjekata pod bb. Evo Natron je bb. 

Nedžad Ćatić, pa dobro mora se uraditi. Mislim jesu to troškovi ali možemo mi ići u vangradski 
dio gdje ima manje privrednih subjekata tamo uraditi. Ja ne vidim , mislim ovo je adrese su 
potrebne. To mora jednom doći ako ćemo mi sada…mislim to i posao je urađen nekakav i to 
..planirali smo ove godine . 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  evo Begić pa onda Mešić. 

Vijećnik Jasmin Begić, što se tiče  ove odluke vezano za numerisanje zgrada i domaćinstava to 
treba svakako podržati. To iziskuje troškove i pravnim i fizičkim licima. Da li odmah ili naknadno. 
Nekad se mora doći do toga jer ja kad sam registrovao firmu prije možda 15-20 godina kad sam 
rekao u Upravi za indirektno oporezivanje da je bb oni su morali doći na lice mjesta i uslikati tačno 
sjedište gdje je firma. Onaj većina opština u BiH je uradila, možda čak i sve. Jedino smo mi i 
ostalo tu koji nisu uradili. Međtuim zbog same složenosti posla koji se treba raditi ja predlažem da 
se prvo rade ruralni dio opštine gdje će se ujedno vidjeti i anomalije u svemu tome vezano za 
numerisanje ovih privatnih objekata, eventulano i privrednih. Tako da ovaj ja sam za to stvarno da 
se to jednom počne realizovati. Evo vidjeli smo u Tešnju svaka kuća ima broj ali da ne govorimoo 
firmama. Iziskuje sigurno i privatnim subjektima troškove. Prvo sudsko rješenje, uvjerenje o 
statistici ali mislim tako da bi trebalo za sljedeću sjednicu da nam pripremite koliko stvarno 
privrednih subjektaka ima numerisano u Maglaju. Ja mislim da ih ima prilično. Većinom je 
nenumerisano oni koji imaju poslovne prostore u novijim ovim stambenim objektima. Tako da ja 
predlažem…u sklopu objeka jeste jeste. Fizičkim licima će nametnuti troškove prilikom promjene 
lične karte, morat ćete mijenjati ličnu kartu sama adresa nije ta….super hajde barem nek onda 
fizička lica nemaju troškova. Slažem se treba… 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,   nema Jasmine troškova za fizička lica. Cips samo 
preuzima i da… Mešić. 

Vijećnik Mirza Mešić,evo kao što je predsjedavajuća rekla ja sam u međuvremenu provjerio i 
iznesemo je koliko je otprilike na našim prostorima košta promjena adrese. Ja sam mijenjao ista je 
adresa bila Aleja ljiljana ali je bio broj 26. I toliko je otprilike koštao da se izmijeni. Međutim ovo 
sada o čemu cijelo vrijeme govorimo svi dobro je dobro..naravno da je dobro i da treba da idemo 
ka tome. Prije ili kasnije mi ćemo doći u taj dio da to moram odraditi. Uradili ove godine ili 
naredne mi to moramo. S tim ja vjerujem da je ovo tek početak. Kad će se krenuti u ovo možda to 
neće ni do nove godine. Jedan dio hoće itd.  raspisuje se tender , krenut će se u tu proceduru. Po 
meni bi trebali da podržimo ovu odluku i da se ide u tu proceduru. Samim tim ja sam kod šefa 
službe bio poslije našeg Kluba gdje smo razgovorali da je dobra ideja da stoji tamo da će se znati 
gdje počinje jedno određeno naseljeno mjesto. Što smo svi mi ovdje potencirali. Puno će biti lakše. 
Evo prije glasanja ja bih tražio jednu pauzu od 2-3minuta za Klub da se usaglasimo. 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  može može. Ako bude trebalo da nam se Nedžad pridruži 
u smislu formulacije samo…nastavljamo s radom . evo mislim da vijećnik Đuhera će iznijeti stav 
Kluba SDP-a izvolite Jasmine. Ja vas molim da slušate jer ovo je sad prijedlog zaključka koji se 
odnosi na ovu odluku pa. 

Vijećnik Jasmin Đuhera, selamim i pozdravljam sve pristutne. Klub vijećnika SDP-a predlaže da 
se u prvoj fazi izostave pravna lica kojim se mijenja adresa radi troškova koji bi nastali 
donošenjem ove odluke.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  eto jednostavno, šef službe je rekao da je to moguće. 
Izvolite Jasmine. Fizička lica nemaju nikakvih torškova. 

Vijećnik Jasmin Begić, stav Kluba vijećnika SDA je da će podržati ovu odluku i ovaj prijedlog od 
SDP-a ali samo uz one tehničke ispravke koje je navedeno u odluci da bude to. Eto . 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  naravno, što je pročitao vijećnik Bejzić. Izvolite Bejziću. 

Vijećnik Mirsad Bejzić,nije mi jasno ovo što se dešava evo ovdje neposredno prije mog izlaska. 
Nadam se samo da će glasanje ići onako kako je predviđeno Poslovnikom. Da će se prvo glasati o 
prijedlogu koji sam ja iznio pa onda ovo dalje.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,   gospodine Bejziću bila je pauza za Klub i Klub je iznio 
svoj stav nakon pauze, naravno da ćemo se i gospodin Begić je rekao uz ove izmjene koje ste vi 
iznijeli. Znači ništa više. Dakle evo ja ću ponoviti predlažem da se usvaja Odluka o obilježavanju 
ulica i trgova imenom i zgrada brojevima uz tehničke ispravke same Odluke o kojima je govorio 
vijećnik Bejzić i da se u prvoj fazi provođenja Odluke izostave pravna lica u provođenju ove 
odluke kako bi se izbjeli troškovi nastali donošenjem ovakve odluke. Ko je za ? 

Emina Hasanić, ima i Fermin prijedlog. Samo malo? Ferma jel tvoj prijedlog bio vezano za 
nadležnu službu, da se stavi Služba za urbanizam.? 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,   hajde sve su to tehničke ispravke. Dobro evo i uz tu 
tehničku ispravku u teksu same odluke. 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Hajrudin 
Fermić (DF), Jasmin Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Evlir Vehabović( samostalni 
vijećnik) 

Glasalo protiv: nema  

Uzdržani: nema 
Z A K L J U Č A K 

6.1.Donosi se Odluka o obilježavanju ulica i trgova imenom i zgrada brojevima uz tehničke 
ispravke same Odluke o kojima je govorio vijećnik Mirsad Bejzić; 
6.2. Da se u prvoj fazi provođenja Odluke izostave pravna lica kako bi se izbjegli troškovi nastali 
donošenjem ovakve Odluke i da u tekstu Odluke umjesto nadležna služba Općine Maglaj piše 
Služba za urbanizam, geodetske i imovinsko pravne poslove. 
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AD – 7 Prijedlog Odluke o privremenoj izmjeni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih 
objekata na području općine Maglaj, broj:02-04-1-1848/21 od 28.10.2021.godine 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,   prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
privremenoj izmjeni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata na području općine Maglaj, 
broj:02-04-1-1848/21 od 28.10.2021.godine. Kako sam i na Kolegiju kazala dostavljanjem 
dnevnog reda vijećnik Đuhera je reagovao i da bi bilo dobro da ovo vijeće razmtro i ovu odluku, 
obzirom da ulazimo u ljetnu sezonu. Rad ugostiteljskih objekata trebao bi biti duži itd. otvaram 
raspravu. Izvolite gospodin Fermić. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, samo jedno pitanje, obzirom da nemamo nikakvog obrazloženja dakle 
ova Odluka o izmjeni Odluke o radu ugostiteljskih …nema nikakvog obrazloženja. Ne znam ko je 
obrađivač. Ko je obrađivač? Zato što bih volio da znam mi smo nešo ovako donijeli prošle godine  
i to je bila izmjena one važeće odluke u tom dijelu. Da li imamo potrebe ponovo da donosimo ovu 
odluku ako su već te izmjene stavljene tamo. To mi nije jasno.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, tu smo odluku donijeli od 04.07.do 30.09. 100 % 
provjereno, pročitano. Dakle..izvorna je donesena 04.07.2018.godine a privremena koja se ticala.  

Emina Hasanić, samo malo ja se izvinjvam Odluka o javnom redu i miru, da ne brkamo pojmove. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da onda smo 13.07.2021.godine donijeli Odluku o dopuni 
Odluke o javnom redu i miru broj taj i taj i onda smo donijeli Odluku o radnom vremenu 
ugostiteljskih objekata na području općine Maglaj 28.10.2021.godine eto. Zatim smo …to je ta..a 
ova koja je bila privremenog karaktera prošle godine važila je od 04.07. do 30.09. i ova Odluka je 
zapravo privremenog karaktera i tretira ovu ljetnu sezonu sa važenjem do 30.09. eto. Važila bi od 
01.07. do 30.09. materijal ste dobili vidjeli ste šta piše u Odluci. Nije duga mogla se pročitati. Evo 
ko je za donošenje ove Odluke ? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Evlir Vehabović( samostalni vijećnik) 

Glasalo protiv: Hajrudin Fermić (DF), 

Uzdržani: nema. 
 

Z A K L J U Č A K 
7.1. Donosi se Odluka o privremenoj izmjeni Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata na 
području općine Maglaj, broj:02-04-1-1848/21 od 28.10.2021.godine. 

AD – 8 Prijedlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku. Dakle dolazi set Odluka iz 
oblasti urbanizma. Prva je Prijedlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa.Izvolite, otvaram 
raspravu.  
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Vijećnik Safet Jašić, kada je u pitanju ovaj prijedlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa ja ću 
iznijeti stav Kluba i uglavnom najbitnije je da ćemo podržati ovo jer je zaista treba neopohodno 
ovaj projekat relizovati. Znači putem Službe za urbanizam općinskom vijeću Maglaj se obratilo 
Ministarstvo za prostorno uređenje, promet i komunikacije i zaštitu okoline tek Kantonalna 
direkcija za ceste ZDK su podnijeli prijedlog za utvrđivanje javnog interesa za eksproprijaciju 
nekretnina u svrhu realizacije projekta sanacije klizišta i izgradnja pješačke staze u naselju 
Ulišnjak. Zahtjev je upućen 15.06.2022.godine resornoj službi pod brojem: 05-27-1-3204/22 te se 
pozivaju na odredbe člana 16.a u vezi sa člankom 14.stav 4.Zakona o eksproprijaciji. Kao korisnik 
eksproprijacije nadležno ministarstvo se obraća Općinskom vijeću za utvrđivanje javnog interesa 
kako bi se moglo pristupiti realizaciji ovog projekta. S obzirom da nam je poznata lokacija koja je 
predmet projekta a za cilj ima rješavanje dugogodišnjeg problema u MZ Ulišnjak, Klub vijećnika 
SDA će podržati ovaj Prijedlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa a za izgradnju pješačke staze 
koja je neophodna za ovo naseljeno mjesto.  
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Evo dio iz obrazloženja same ove Odluke. 
Zaključujem raspravu po ovoj tački te Odluku stavljam na glasanje. Ko je za ? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Evlir Vehabović( samostalni vijećnik), Hajrudin 
Fermić (DF), 

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: nema. 
 

Z A K L J U Č A K 
 
8.1.Donosi se Odluka o utvrđivanju javnog interesa. 
 

AD – 9 Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina (Ćibrić Ćazim i Općina Maglaj) 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
zamjeni nekretnina (Ćibrić Ćazim i Općina Maglaj). Otvaram raspravu. Evoizvolite gospodine 
Jašić. Jel vi iznosite stav Kluba Safete za sve ove iz urbanizma. 

Vijećnik Safet Jašić, znači ovdje se radi o zamjeni zemljišta između Općine i Ćibrić Ćazima MZ 
Bijela Ploča, naselje Plane. 07.07.2021.se službi sa zahtjevom obratio imenovani Ćibrić. 
Imenovani je došao do saznanja da je prilikom postavljanja ograde na parceli ušao u dio zemljišta 
koje je vlasnik Općina Maglaj. S druge strane asfaltni put koj prolazi, odnosno koji je građen 
neposredno pored parcele imenovanog je urađen i prolazi kroz parcelu Ćazima Ćibrića. Znači treba 
se izvršiti izmjena i ovdje je razlika 54, 51 kvadrat između Općine Maglaj i ovog Ćibrića. Ja 
mislim da treba i ovo podržati iz razloga što je put već i urađen i da ne bi…a on je zagradio ono što 
je bilo općinsko znači 3 kvadrata da to služba to sa njim poravna na neki način i da to bude to to. 
Znači Klub vijećnika SDA će podržava i ovaj Prijedlog Odluke.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Nema prijavljenih za diskusiju. Zaključujem 
raspravu, te Prijedlog Odluke stavljam na glasanje. Ko je za ? 
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Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Evlir Vehabović( samostalni vijećnik),  

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: Hajrudin Fermić (DF), 

Z A K L J U Č A K 
 
9.1.Donosi se Odluka o zamjeni nekretnina (Ćibrić Ćazim i Općina Maglaj); 
 
AD – 10 Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom Vuković (Haso) 
Hasibu iz Maglaja, radi oblikovanja  građevinske parcele 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
prodaji nekretnine neposrednom pogodbom Vuković (Haso) Hasibu iz Maglaja, radi oblikovanja  
građevinske parcele, uz materijal smo dobili i Zapisnik o utvrđivanju prometne građevinske 
vrijednosti nepokretnosti i prava i predloženu cijenu od strane Komisije te vas molim da i to 
uzmete u obzir prilikom diskusija. Izvolite gospodine Osmić. 
Vijećnik Edin Osmić, evo i ja prvi put izlazim pa vas pozdravljam, što se tiče tačke ove Klub 
vijećnika će podržati.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Zaključujem raspravu po ovoj tački, te 
predlažem da usvojimo Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom Vuković 
(Haso) Hasibu iz Maglaja, radi oblikovanja  građevinske parcele vodeći se cijenom predloženom 
od strane Komisije. Ko je za? 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Evlir Vehabović( samostalni vijećnik),  

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: Hajrudin Fermić (DF), 

Z A K L J U Č A K 
10.1.Donosi se Odluka oprodaji nekretnine neposrednom pogodbom Vuković (Haso) Hasibu iz 
Maglaja, radi oblikovanja  građevinske parcele, po cijeni od 30,00 KM po 1m2  predloženoj od 
strane Komisije 
 

AD – 11 Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom Hasić (Zijad) Aniti 
iz Gornjih Bradića, općina Maglaj, radi oblikovanja  građevinske parcele 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
prodaji nekretnine neposrednom pogodbom Hasić (Zijad) Aniti iz Gornjih Bradića, općina Maglaj, 
radi oblikovanja  građevinske parcele i uz ovaj materijal dostavljen je Zapisnik Komisije te 
predložena cijena. Izvolite gospodine Salatović. 
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Vijećnik Edin Salatović, ja ću samo iznijeti stav Kluba vezano jer sam razgovarao sa ovim 
gospodinom koji je zastupnik Hasić Anite. Znači on je dogovorio sa resornom službom tu cijenu 
od 80 maraka za dio te parcele. Ustvari za tu parcelu 126 kvadrata , tako da će Klub vijećnika SDA 
podržati ovu odluku.  

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, i u zapisniku je tako. Hvala lijepo. Zaključujem raspravu 
po ovoj tački  te Prijedlog Odluke stavljam na glasanje, uz predloženu cijenu kako Komisije tako 
evo i ovo što je rekao predstavnik Kluba SDA. Ko je za? 
 
Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Evlir Vehabović( samostalni vijećnik),  

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: Hajrudin Fermić (DF), 

Z A K L J U Č A K 
11.1. Donosi se Odluka o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom Hasić (Zijad) Aniti iz 
Gornjih Bradića, općina Maglaj, radi oblikovanja  građevinske parcele, po cijeni od 80,00 KM po 
1m2 predloženoj od strane Komisije. 
 
AD – 12 Prijedlog Odluke o isknjižavanju osnovnih sredstava u Općini Maglaj 
 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
isknjižavanju osnovnih sredstava u Općini Maglaj. Otvaram raspravu. Izvolite gospodine Kusur.  

Vijećnik Eldis Kusur, ništa samo evo zaista ova Komisija od 5,6 koliko već članova imala je 
zaista velik posao i konačno ja vidim da se popisala ta neka imovina koja postoji i koja ne postoji. 
Koje ima i koje nema i taksativno je tačno nabrojano šta je bilo, šta nema, šta nedostaje itd. samo 
me interesuje evo jedno pitanje bih postavio je li se ranije radio ovaj popis ili je evo neki popis 
unazad od nekih 7-8 godina. Vidim mnogo tamo ima stvari koje ste vi evidentirali, da su bile pa ih 
nema jesu one fizički nestale iz zgrade. Evo nešto što je mene zaparalo, vidim kućica za pse vidim 
nedostaje. Vidim mnošto aparata od fotoaparata, kasetofona. Ja mogu razumjeti da su se auta 
mijenjala pa da je to s autim razhodovano. Zaista pitanje interesuje me jel ovo ranije rađeno ili je 
ovo nakon dužih niz godina prvi put urađeno. Zaista ova Komisija koja je uradila ovaj mukotrpan 
posao čestitam i ujedno će se evo donekle  pod navodnicima riješiti otpada nekoga koji već stoji 
tamo po kancelarijama a ne može se riješiti ili se vodi kao osnovno sredstvo ili kako već. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da vidim da li ima još.evo Emina je tu ona će. 

Emina Hasanić, obzirom da sam ja predsjednik ove Komisije kolega Eldise mi smo komisija za 
obavljanje vanredne kontrole znači o izvršenim popisima. Popis je vršen svake godine od 2016. Na 
ovamo i mi smo samo izvršili kao komisija kontrolu te komisije. S tim da smo utvrdili stanje ne 
samo kroz papire nego i fizički. Išli smo od kancelarije do kancelarije, od podruma do tavan. 
Obišli sve i zato ovim putem kao predsjednik  molim vas da glasate za donošenje ove odluke, 
obziro da toliko stvari ima koje se vuku. Ja evo kao dodatno u opisu posla sam matičar, kada dođu 
mladenci i sva ostala pratnja u našu ustanovu, kad avidim onaj otpad na samom ulazu to je 
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katastrofa. Zato vas molim da otpišemo sva ta sredstva koja se ne koriste i sva koja ne postoje. S 
tim da ko je zadužio, ko je razdužio mislim u principu mi nemamo evidencije ko je zadužio te 
stvari a osoba koja je i zaduživala te stvari dalje je raspoređivala. Mi ne  možemo staviti osobu 
koja je bila referent u tom periodu, prije 2016.godine koja je radila i zaduživala te stvari sigurno ih 
ona nije koristila. Ona je dalje razdužila a te evidencije nema. Jeste jeste sad aje drugačije.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Emina, to je sasvim dovoljno. Nema više vijećnika 
prijavljenih za diskusiju. Zaključujem raspravu po ovoj tački, te Prijedlog Odluke stavljam na 
glasanje. Ko je za ? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Evlir Vehabović( samostalni vijećnik), Hajrudin 
Fermić (DF), 

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: nema.  

Z A K L J U Č A K 
 

12.1.Donosi se Odluka o isknjižavanju osnovnih sredstava u Općini Maglaj; 
 
AD – 13.Informacija po Zaključku sa 16.redovne sjednice OV Maglaj od 30.05.2022.godine, 
a u vezi sa strukturom zaposlenih  u javnim ustanovama  i javnim preduzećima, njihovim 
uslovima  za sticanje penzije, odnosno obavezama poslodavaca prema uposlenicima 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Informacija po 
Zaključku sa 16.redovne sjednice OV Maglaj od 30.05.2022.godine, a u vezi sa strukturom 
zaposlenih  u javnim ustanovama  i javnim preduzećima, njihovim uslovima  za sticanje penzije, 
odnosno obavezama poslodavaca prema uposlenicima. Otvaram raspravu. Almin Smailović 
izvolite i pozdravljam predstavnicu Upravnog odbora.  

Vijećnik Almin Smailović, obzirom da sam ja bio jedan od ovaj kako da kažem kreatora ove 
traženja ove informacije o strukturi zaposlenih u javnim ustanovama. Većina javnih ustanova je 
uradila poprilično dobro ovaj izvještaj. Koristili su većina njih jednu metodologiju što mi se sviđa i 
lijepo je urađeno osim javne ustanove Opća biblioteka Maglaj koja je uradila ovo vrlo šturo i KJD 
Maglaj pa bih ih zamolio da nam dostave informacije na način i po metodologiji koji je urađen za 
sva ova druga preduzeća.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala, Firuz Galijašević izvolite.  

Vijećnik Firuz Galijašević, pozdravljam sve prisutne zamolila me je grupa građana da postavim 
jedno pitanje a ja to nisam mogao odbiti. Je li istina da jedan uposlenik radi u KJD bez dana 
prekida radnog odnosa i to od 01.07.1981.godine pa sve do danas a da nije otišao u penziju po sili 
zakona, po ispunjavanju uslova od 40 godina radnog staža. Isti uposlenik ima radni staž u 
građevinskoj radnoj organizaciji 22. decembar Maglaj od 04.03.1980.do 30.06.1981.godine i radni 
staž u Natron komercu od 11.03.1979.do 11.04.1979.godine. Na današnji dan uposlenik ima preko 
42 godine radnog staža. Mislim da to nije jedini uposlenik koji ima preko 40 godina radnog staža a 
da nije prestao raditi u KJD d.o.o. Maglaj po ispunjavanju uslova za penziju.  
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Abdurahamanović pa Fermić. 

Vijećnik Adis Abdurahamanović, evo ja ću se složiti sa izlaganjem kolege Smailovića. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja bih vas samo zamolila za malo pažnje.  

Vijećnik Adis Abdurahamanović, isto kolega Smailović, sve ostale ustanove i preduzeća su 
poprilično odgovorili zadatku ono što je se tražilo, dok sam ovdje vidio Veterinarska stanica koja 
ima četiri zaposlena, ovdje nam ne obrazlaže i kaže nismo u prilici potkrijepiti sigurnom 
informacijom o dugovanjima kao navode razloge jer je poslovnica PIO Maglaj zatvorena zbog 
godišnjih odmora. Znači ovo je mislim nema smisla. Pa dobro kako su ostali dostavili. Nije znači 
na vrijeme tako isto čini mi se da Dom kulture znači u tabelarnom prikazu nisu stavili dugovanja. 
Imaju još neki koji nisu stavili ali su dole ostavili i naveli. Međutim Dom kulture ne navodi niti su 
stavili u tabelarnom prikazu niti su naveli dole ima li ili nema. Ovo što je iznio kolega ovaj 
Galijašević čisto me zanima i volio bih da neko odgovori na ovo pitanje koje je baš baš postavio 
kolega, tako da to je to. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Gospodin Fermić. Gosti čekaju da završe 
vijećnici. 

Vijećnik Hajrudin Fermić, lebdi negdje u zraku motivacija i diskusija i stavljanje ove tačke na 
dnevni red, ovakva kakvu sada imamo. Može se to namirisati, šta su motivi šta su razlozi. Ja sam 
prihvatio na prošloj sjednici Općniskog vijeća ovu inicijativu da dobijemo informaciju kako smo i 
dobili i smatrao sam da ćemo mi sada zapravo analizirati pod broj jedan šta ćemo sa ovim 
dugovima koje imaju javne ustanove i preduzeća, pogotov taj ratni period a i određene periode. 
Kakva je naša nadležnost, kakva je naša obaveza kao osnivača tih ustanova i preduzeća prema tim 
dugovima. Dakle ja to ne čujem da bilo ko priča. Mislim da bi svakako trebali jer svaka od ovih 
ustanova i preduzeća ima određenih problema. Također ima određenih problema i naša  Opština, 
odnosno organ uprave i dobro bi bilo da nam i oni pošalju ovo, također ovu informaciju.ne znam 
zašto se nije tražilo i od njih. Evo ja lično znam da je problem ovaj uplaćivanja ratnog staža tu a i 
broj ljudi koji su pred penzijom smanjuje se ali ih ima još uvijek a da nam je da znamo ovaj kakva 
je situacija u organima uprave. Dakle ako ćemo mi da razgovaramo o ovoj temi onako kako 
trebamo kao Opštinsko vijeće znači prvo treba da vidimo šta ćemo s tim dugovima koji se vuku u 
ustanovama i preduzećima. Evo locirali smo ih. Druga stvar da vidimo da se kao vijeće 
principijelno izjasnimo šta ćemo sa ljudima koji su ako se dokaže a ne možemo mi ovdje 
dokazivati niti siliti ni puškom tjerati nekoga. Zna se ko dokazuje da je uplaćeni penzioni staž onaj 
koji se samo pika u PIO-u. Ako se dokaže da ima takvih ljudi a neće i ne žele u penziju onaj da se 
pokrene ono što piše u Zakonu o radu. Dakle i šta ćemo mi inače sa podmlađivanjem kadrova 
pogotovo ako imamo u situacijama ovaj situacije da imamo nekoga ko je već zaslužio, odnosno 
dobio ovaj te uslove da ide u penziju po sili zakona a potreban je ustanovi i preduzeću. Evo mi 
smo govorili dugo vremena u domovima zdravlja u vrijeme pandemije da su se mogli bez ikakvih 
problema anagžovati i oni koji su u penzijama i oni bez konkursa itd. ovaj dakle to su ta pitanja 
kojima  mi trebamo razgovarati i razmišljati ovdje. Ovo što se postavlja pitanje neko, moj bivši 
direktor evo reći ću imao je 47 godina staža, radnog staža ali je jedva na kraju ove godine uspio da 
izgura da dobije 40 godina uplaćenog staža i da ode u penziju. Dakle zna se ko tračno utvrđuje 
kome je potrebno nešto da bi otišao u penziju. Mi ovdje da sad nešto otvaramo te široke rasprave o 
toj priči, o toj temi aspolutno je apsurdno, nepotrebno i na kraju krajeva nije nam to ni nadležnost 
kao vijeću. 

 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo.evo nema više vijećnika prijavljenih pošto se 
gospodin Bilić javlja za riječ. Izvolite.  
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Jasmin Bilić,gospođo predsjedavjuća, dopredsjedavajuća, gospođo Emina, poštovani vijećnici. 
Evo mi smo vam dostavili odgovor na vaš dopis. Znači Dom kulture nema nikakvih dugovanja 
vezano po dopisu Općinskog vijeća.znači vezano za PIO i sve ono što je bilo vezano za dopis. 
Znači bila su dugovanja do 2006.godine poslije toga je sve urađeno,isplaćeno, ljudi su otišli u 
penziju. Znači, nikakvih dugovanja, nula prema zaposlenicima nema do 17.06.ove godine. To je 
to. Ako vam još šta treba stojim na raspolaganju. Znači vezano za ovaj dopis u zadnjoj rubrici smo 
i stavili da nema nikakvih dugovanja. Hvala lijepo. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospodin Bešić 

Vijećnik Mustafa Bešić, evo po pitanju hoću da odgovorim, ustvari repliciram Biliću. Mi smo na 
Kolegiju imali vezanu tačku za problematiku ju Doma kulture pa je li u pitanju mogu li ovdje da 
odgovori, pošto je najavio on problem do 07.06.nema problema…zbog čega je šta je uzrok 
problema, obustave. Čekaj jel mogu raspravljati po tom pitanju.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to i jesu dugovanja, sad proizišlo dugovanje… 

Vijećnik Mustafa Bešić,  ako mogu po tom pitanju. Ako ne mogu ja neću pričati, ne bih želio da 
otvaram. Jel u okviru tačke dnevnog reda. Ako pričati da pričam.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, informacija koju smo mi tražili…Bešiću znači ono što smo 
mi tražili da bila je struktura uposlenih i da li postoje dugovanja prema uposlenicima i to je to.  

Vijećnik Mustafa Bešić, evo on je se dotakao te teme i mene je sad spopalo da izađem. Pa ne , mi 
smo na Kolegiju, evo bio je uvaženi kolega, bila je Aida, bili ste vi. Imali jedan dopis od Doma 
kulture gdje imaju jedna obiman veliki problem. Gdje je prema gospodinu Jasminu Biliću ima 
dugovanje presuda donešena, konačna presuda od 51 hiljada i ne znam tačno koliko. Ja sam ostao 
evo po pitanju ovoga i znaš šta me još interesuje. Mi smo imali raspravu i evo hoću ovdje javno da 
iznesem  pred kolegama. Da je po pitanju vas da je se htjelo da se napravi ta neka dogovor da vi 
nista htjeli ni u kom smislu navodno da pristanete da taj cjelokupan iznos da vam se uplati na taj 
račun. Međutim ja sam obavio s vama razgvor evo hoću da javno ovdje i pozvao sam kolegicu 
Aidu da prisustvuje da čuje šta ste vi meni rekli. Gdje vi kažete da ste vi nudili na raspolaganje se 
dajete, evo i sad se dajete tako ste rekli na 78-80 mjeseci ne znam ni ja koliko da se to napravi. Da 
vrijedi s vama da se može razgovarati, da se napravi dijalog da se to riješi pitanje problema 
ustanove.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Bešiću mogu li ja. Evo i za informaciju svim vijećnicima 
ukoliko nisu predsjednici prenijeli ili ukoliko neko nije član Kolegija, zaključak sjednice Kolegija 
je bio da se održi vanredna sjednica Kolegija na koju će biti pozvani direktor ustanove, predsjednik 
Upravnog odbora jer nije fer da govorimo ako smo samo s jednom stranom razgovarali mislim da 
nije fer i korektno prema ovom vijeću. Bolje onda da zadržimo to za…znači na Kolegiju će 
prisustvovati svi članovi Kolegija, direktor javne ustanove, predsjednik Upravnog odbora, 
Općinska pravobraniteljica  i načelnik gdje ćemo mi kao Kolegij dakle čuti o čemu se tu radi, štaje 
problematika i šta je u pitanju itd. Na samom Izvještaju smo imali dakle ovaj problem iznesen od 
strane direktora.  

Vijećnik Mustafa Bešić, evo ja neću onda ništa više, hvala vam.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ne možemo mi donijeti ništa u tom smislu jer je to izvršna 
presuda suda.  
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Vijećnik Mustafa Bešić, evo ja sam samo pitao…ja sam samo htio da prenesem ostalim 
vijećnicima šta smo mi razgovarali na Kolegiju.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, nije znači točka dnevnog reda tako da ne bih otvarala nove 
diskusije. Ako ima nešto vezano za staž, odlazak u penziju itd.to ok ovo ostalo. Šta ste..ako je 
vezano za odlazak u penziju uposlenika ustanove dakle na vanrednom Kolegiju koji će biti 
organiziran…dakle govorit ćemo…ok ok imaju i zapisnici Upravnog odbora također. Izvolite 
gospodin Kusur. Ja vas molim samo da se držimo ovoga. Nemojte da…ovo je ipak nešto što je 
izašlo iz okvira ove tačke pa da ne otvaramo nove teme. 

Vijećnik Eldis Kusur, samo me interesuje, mislim ušli smo u nešto drugo a nije…ali zaista zar je 
evo pitanje, mislim ne znam evo…zar je zaista nadležan Kolegij da raspravlja o ovakvim stvarima, 
o dopisu koji je uputila javna ustanova. Zar to nije Općinsko vijeće, zar to nije načelnik i resorna 
služba koja opslužuje. Ne znam zaista mislim dolazim u dilemu da je zaista Kolegij Općinskog 
vijeća uzeo sebi previše nekih stvari za koji nije nadležan. Mislim to ja konstatujem, hoću da ako 
nisam upravu, demantujte me.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ako dozvolite dakle taj dopis je došao…ja ga nisam ni 
zaprimila u vijeću tada još uvijek. Znači Kolegij je bila je sjednica u toku kad je jedan od članova 
Kolegija spomenuo tu problematiku onda sam dobila dopis koji je došao na Općinu a kroz naš 
protokol još nije bio prošao i onda smo to inicirali dakle nismo imali ništa crno na bijelo da to 
stavimo na vijeće tako da smo mi zaključili da je dobro održati vanrednu sjednicu Kolegija inicirati 
šta nam treba a onda se ide na vijeće naravno pa to je javna ustanova, pobogu i problematika svih 
nas. Hajte izašli smo, hajmo se vratiti na ovo što nam je tačka. Mislim idemo na glasanje, nije 
glasanje dakle u pitanju je informacija po zaključku konstatujem da informaciju primamo k znanju. 
Dakle prijedlog zaključka od strane gospodina Fermić je evo dajem ga na glasanje a to je da i 
Općina Maglaj dostavi istu strukturu po uzoru na ove i bila je ova sugestija od gospodina Almina 
da i KJD i Biblioteka po isto metodologiji obradi podatak, pa evo neka se odnosi i na Općinu. Da 
bude ista metolodigija za sve. Ko je za ?  

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Elvir Vehabović( samostalni vijećnik), Hajrudin 
Fermić (DF), 

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: nema.  

 Konstatujem da smo jednoglasno usvojili prijedlog zaključka i da Informaciju primamo k znanju. 

Z A K L J U Č A K 
13.1 Prima se k znanju Informacija po Zaključku sa 16.redovne sjednice OV Maglaj od 
30.05.2022.godine, a u vezi sa strukturom zaposlenih  u javnim ustanovama i javnim preduzećima, 
njihovim uslovima  za sticanje penzije, odnosno obavezama poslodavaca prema uposlenicima; 
13.2. Da Općina Maglaj, kao i JU Narodna biblioteka Maglaj i „KJD“ doo Maglaj dostave traženu 
informaciju na način i po metodologiji po kojoj su radile ostale ustanove. 

AD – 14 Prijedlog Kriterija za dodjelu studentskih stipendija za studente općine Maglaj u 
2022.godini za studentsku 2021/2022 godinu 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu… vama predstavnicima Upravnih 
odbora hvala na dolasku. Prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Kriterija za dodjelu 
studentskih stipendija za studente općine Maglaj u 2022.godini za studentsku 2021/2022 godinu. 
Izvjesilac je u Sali, gospođica Eldina je tu. Otvaram raspravu. Izvolite Osmić. 

Vijećnik Edin Osmić, Klub vijećnika SDA prihvata prijedlog opštih kriterija za dodjelu stipendija 
redovnim studentima prvog i drugog ciklusa studija sa područja općine Maglaj za akademsku 
2021/2022. Saglasni smo da se Konkurs za dodjelu stipendija objavi tek nakon što Ministarstvo za 
obrazovanje, nauku, kulturu i sport ZDK donese konačnu listu korisnika stipnedija. Ukoliko se 
desi da ne budu sve predviđena sredstva utrošena za stipendije, predlažem da se iz ostatka 
sredstava nagrade naročito uspješni studenti koji su u predhodnom periodu okončali studije sa 
prosjekom ocjene iznad 9,0 a koji nisu za takav uspjeh nagrađeni.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro lijepo. Eldina čuli ste prijedlog zaključka to se i 
uklapa u oni diskusiju koju smo vodili. Nema diskutanata, zatvaram raspravu te ovako sačinjen 
prijedlog zaključka odnosno način donošenja ovih kriterija stavljam na glasanje. Ko je za ? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH) Jasmin 
Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid 
Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA), Elvir Vehabović( samostalni vijećnik), Hajrudin 
Fermić (DF), 

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: nema.  

Z A K L J U Č A K 
14.1.Donose se Kriteriji za dodjelu studentskih stipendija za studente općine Maglaj u 2022.godini 
za studentsku 2021/2022 godinu. 
14.2. Da se konkurs za dodjelu studentskih stipendija za studente općine Maglaj u 2022.godini za 
studentsku 2021/2022  iz Budžeta Općine Maglaj, objavi tek nakon što  Ministarstvo za 
obrazovanje, nauku, kulturu i sport ZDK donese konačnu listu studenata korisnika stipendije za 
školsku 2021/2022.godinu, a ukoliko se desi da predviđena sredstva ne budu utrošena za 
stipendije, da se iz ostatka sredstava nagrade naročito uspješni studenti koji su u prethodnom 
periodu okončali studije sa prosjekom ocjene iznad 9, a koji nisu za takav uspjeh nagrađeni. 
 
AD – 15 Izvještaj o realizaciji aktivnosti iz Lokalnog akcionog plana  za 2021.godinu. 
 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na 15.tačku a to je Izvještaj o realizaciji 
aktivnosti iz Lokalnog akcionog plana  za 2021.godinu. otvaram raspravu, Maide izvolite.  

Vijećnik Maid Suljaković,selamim i pozdravljam sve prisutne. Cijeneći iznesene stavove u 
Izvještaju o realizaciji aktivnosti Lokalnog akcionog plana, evidentno je da je realizacija još uvijek 
na samom početku. Ista se trenutno odnosi isključivo na osposobljavanje Lep tima , aktivnih osoba 
kojima je i namjenjena ova aktivnost do sada nije ni bilo. Lijepa intencija obnajvljanja zapuštenih 
prostora općine i ustanova. Ono što me zanima i volio bih da bude neki kraći odgovor u kojoj fazi 
je sanacija stana u vlasništvu Centra za socijalni rad i u kojoj je fazi pretvorba namjene objekta u 
Vatrogasnom domu, ako sam dobro shvatio da je u pitanju pretvorba. Hvala . 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Hvala lijepo. Da li ima još pitanja možda vezano za ovaj 
materijal, nema vijše vijećnika.Izvolite Eldina taman da odgovorite.  

Eldina Mehinagić, ovako što se tiče stana neki dan je bio tehnički pregled on je kad je u pitanju 
ovaj stan Centra za socijalni rad. on jeste namjenjen za osobe za readmisiju ali u principu se taj 
stan može koristit i za potrebe u kojima Općina i Centar za socijalni rad procijene da može u tom 
momentu do pojave readmisonih osoba iskoristit se. Što se tiče stana Vatrogasnog ja sam, mi smo 
podnijeli, razgovarali smo sa nadležnom općinskom službom, tu malo ima procedure vremenske 
da se to završi. Treba to napraviti mislim da će, nema Nedžada kako se to kaže ovaj…ne znam sad 
stručno kako se kaže taj dio što se mora odraditi ali treba se sada razdvojiti objekat pa da nešto 
bude stambeno nešto poslovno. Procedura je u toku ali taj stan je u priči da se može realizovati. 
Kad god mi završimo taj proces mi već imamo od strane donatora obezbjeđena sredstva ta njegovu 
sanaciju.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. To bi bilo to. Zaključujem raspravu. To je 
Maide jel dovoljan ovaj odgovor. Dakle Izvještaj o realizaciji aktivnosti iz Lokalnog akcionog 
plana  za 2021.godinu stavljam na glasanje. Ko je za? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH),Elvir 
Vehabović( samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić (DF), 

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: Jasmin Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis 
Kusur, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA). 

Z A K L J U Č A K 
15.1. Usvaja se Izvještaj o realizaciji aktivnosti iz Lokalnog akcionog plana  za 2021.godinu 
 
AD – 16 Izvještaj o realizaciji Zaključka OV Maglaj broj:02-04-1-2302-13/21 od 
28.12.2021.godine- Metodologija  MZ-a; 
 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je Izvještaj o 
realizaciji Zaključka OV Maglaj broj:02-04-1-2302-13/21 od 28.12.2021.godine- Metodologija  
MZ-a. Izvjestilac je tu, Eldina je tu. Eldina možemo li spojiti ovo i viziju razvoja MZ u 
diskusijama, tako da mogu vijećnici iznositi stavove. Izvolite, otvaram raspravu. Gospodin Bejzić. 

Vijećnik Mirsad Bejzić, Klub vijećnika SDA razmatrao je ovaj Izvještaj saglasni smo da se set 
dokumenata predložen od UNDP-a prihvati kao edukativni materijal koji će pomoći 
predstavnicima MZ-a da se bolje osposobe i obuče za rad. Posebnu pažnju smo posvetili 
dostavljemom urneku modelu Statuta MZ, predlažemo da se prije dostavljanja ovog modela 
detaljno pregleda dokument od strane predlagača i u tekstu otklone pravopisne i druge greške kao i 
izvrše korekcije kako slijedi. U članu 5.stav 2.alineja 5.riječ spolni treba brisati kao nepotreban dio 
teksta. Član 23.stav2.alineja 3.tekst ovom statutu zamijeniti tekstom Statutu Općine Maglaj. Član 
29.stav 4.alineja 2.iz teksta dobili isti broj glasova treba dodati ponovno dobiju isti broj glasova 
kao nedostajući dio teksta. Član 32.mandat članova vijeća MZ prestaje zbog treća stavka piše smrti 
i sedma stavka smrću, treba brisati jednu od navedenih stavki. Isto u članu 32.ako u periodu od 30 
dana neopravdano ne izvršava ili neuredno izvršava povjerene poslove, zadatke i dužnosti, 
utvrđene odrebama ovog Statuta i odredbama Pravilnika Poslovnika, Odluka i zaključaka vijeća 
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MZ što je u suprotnosti sa članom 40.alineja 2.koji glasi vijeće MZ zasjeda po potrebi a najmanje 
jednom u dva mjeseca. Ovdje je potrebno produžiti period od 30 dana na neki duži period ili brisati 
dio teksta u periodu od 30 dana. U članu  36.alineja 2.iza riječi 90 dana riječ dostaviti treba 
zamijeniti tekstom od dana dostave. U članu 43.stav 3.propisuje da u samom Poslovniku o radu 
treba da bude naveden i sam postupak primopredaje dužnosti vijeća MZ kao i Kodeks MZ. Ovdje 
se postavlja pitanje da li treba Kodeks MZ da bude sastavnio dio Poslovnika o radu MZ ili treba 
sačiiti Kodeks MZ kao zaseban dokument.  Mi predlažemo da to bude zaseban dokument i u tom 
slučaju predlažemo da se briše dio teksta u članu 43.stav3.alineja 2.koji glasi kao i Kodeks MZ. 
Nakon prečišćavanja teksta urneka modela Statuta isti dostaviti MZ-a da na Zborovima građana 
usvoje konačan tekst koji će nakon toga dostaviti vijeću na potvrđivanje. Pored navedenog 
predlažemo da predlagač urneka ovog modela nakon usvajanja Statuta MZ sačini i urnek model 
Poslovnika o radu MZ, kao i urnek Kodeksa MZ koji će dostavciti MZ radi usvajanja na 
zborovima građana kako bismo imali unificiran obrazac ovih dokumenata za sve MZ u općini 
Maglaj. To je ono što je vezano za tačku 16. A pošto smo spojili evo i tačku 17,onda ću usput 
pročitati i zaključak vezan za tu tačku. Prijedlog vizije razvoja MZ na području općine Maglaj 
Klub vijećnika SDA je razmatrao ovaj prijedlog  koji je jako lijepo napisan. Želja nam je da ovaj 
dokumenat ne ostane  samo mrtvo slovo na papiru. Nadamo se da će radna grupa u predviđenom 
vremenu izraditi operativnio plan implementacije vizije razvoja MZ u općini Maglaj za period 
2023/2025 godina kao i da će se taj plan implementirati na terenu te da ćemo 2025.godine imati 
uređene i funkcionalne MZ u općini Maglaj kakve naši građani i zaslužuju. Toliko.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Gospodin Fermić.  

Vijećnik Hajrudin Fermić, hoću samo da nakon ovih diskusija samo nekoliko rečenica ovako 
mojih zapažanja odnosno informacija obzirom da sam predsjednik ove Komisije za propise i 
Poslovnik i statutarna pitanja, koja je evo i učestvovala u izradi ovog. Više u utvrđivanju mišljenja 
stručnog mišljenja o urneku Statuta MZ, dakle nama je bilo to želim da kažem na neki način 
ograničeno našim kompetencijama i nadležnostima komisije kako da uđemo u taj poožaj i poziciju 
i naravno da smo kao Komisija zaista učinili sve da pomognemo ne samo službi nego prije svega 
nama  a ono što je najvažnije ljudima aktivistima u MZ. Obzirom na situaciju da smo imali imamo 
naš Statut Općine Maglaj i imamo Odluku o osnivanju i potvrđivanju MZ koju smo donijeli tamo 
nekad 2018.godine i imamo neke Stattue MZ koje su fantomski i koje niko nije pokazao i prikazao 
gdje su i šta su i imamo taj Nacrt Statuta MZ iz 2011.godine koji je objavljen u službenim 
novinama i za kojeg pretpostavljamo svi da je objavljen tada pod time imenom upravo da bude 
model MZ u kojim okvirima da se kreću. Dakle da ja sad ne dužim dalje, sad govorim kao vijećnik 
smatram da je ovo izuzetno važan korak naprijed u funkcionisanju MZ u njihovoj transformaciji 
sigurno će trebati vremena zaista dok se MZ ne postave na nivo funcionisanja onakav kakav 
moraju da imaju a isto tako i njihovi odnosi i prema Općini i prema drugim organima, 
institiucijama itd. zato što ovaj Statut uz uvažavanje koliko sam mogao pratiti gospodina Bejzića 
svakako da to treba uraditi, ispraviti pogotovo te logičke, gramatičke greške koje su se tu pojavile 
ali zašto su se pojavile iz prostog razloga što se evo pokušavalo i nešto što je bio prijedlog UNDP-
a  a što zadovoljava uslove da je u skladu sa našim Statutom Općine a može unaprijedi rad i 
funcionisanje MZ tu ugrađivalo tako da je vjerovatnop tu i dolazilo do nekih duplih stvari ili 
eventualno nekih omaških prilikom kucanja teksta. Ja se također slažem sa gospodinom Bejzićem 
to ću prihvatiti da osim ovog urneka koji će biti objavljen kad ga usvojimo kao zasebni dokumenti 
budu Poslovnik o radu MZ i Etički kodeks i to ja mislim i korenspondira sa i UNDP- ovim 
projektom a i sa mišljenjem službe barem onako kako smo govorili. Opo što bih volio i apelovao a 
to je da prilikom izrade pojedinačnih Statuta MZ i izrade Poslovnika zaista služba učini sve i u 
svakom momentu. Ako treba službi pomoć evo nek se odredi ko će im pomoći da li je to komisija, 
da li je neka radna grupa u vijeću koja će svakom predsjedniku MZ da bude ovaj servis u 
stručnom, tehničkom i u svakom drugom pogledu, da prilagodi taj konkretan Statut MZ ovom 
modelu Statuta. Dakle zaista ljudi ako široko budu gledali i završavam u MZ ovaj model daje 
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prilično jednu širinu samostalno u funkcionisanju MZ u određenim rješenjima koje će dati itd. da 
razmisle malo svaki , evo govorimo o zborovima vi u Poslovniku dakle možete da odredite na koji 
način se sve mogu vršiti zborovi, organizovati, pripremati, sazivati itd.a da budu validni da 
zadovolje sve one moguće kiterije da ste onemogučili bilo kojem mještaninu u nekom zaseoku, 
invalidu ili bilo kojoj drugoj osobi da nije imao priliku. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, vjerovali ili ne isteklo je 6 minuta.  

Vijećnik Hajrudin Fermić, evo gotovo je..ja ovaj imam pravo dvostruko. Dakle podržavam ovo i 
samo predlažem…pa dobro ovo su važne stvari. to što je meni 6 minuta, to nije ni do vas, to je do 
zamora što nam se stavljaju 20 tačaka. Evo 17.sjednica Općinskog vijeća Tešanj 7. Tačaka. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, teče vrijeme i dalje, 

Vijećnik Hajrudin Fermić, evo završio sam ja. Ja sam znači predložio i neću….. 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,stvarno pokušati treba nekako kanalisati tu diskusiju. da li 
ima još prijavljenih za diskusiju? Ukoliko nema ja bih zamolila Eldinu ako može da se osvrne na 
ove diskusije Bejzića i Fermića i da vidimo ove predložene ispravke je li to to. 

Eldina Mehinagić, prvo da se stvarno zahvalim svim vama koji ste uzeli i pregledali ovaj 
materijal jer sasvim je normalno kad se rade materijali uvijek postoje stvari koje pogriješite ili se 
desi nešto prebacivanjem. Naravno ovi prijedlozi koji su došli da se izmijene, naprave, dopune to 
su stvarno pravi prijedlozi i na kraju krajeva ovo će sigurno biti jedinstvena prilika da mi usvojimo 
jedan zajednički urnek i da to odradimo. Posebno mi je drago što ste dali mogućnost radi brzine 
vremena da služba odradi ovaj dio posla kad su u pitanju Poslovnici i Kodeks i da svakako 
Poslovnik o radu MZ i Kodeks bi sigurno trebali biti dva dokumenta. Mi smo to predložili iz 
razloga što nismo željeli da smai damo da ne bi bilo forsiranja ali evo drago mi je da se došlo i na 
tu ideju. Mi smo imali podršku od strane…moram iskrena biti imali smo podršku od strane jednog 
člana Komisije za Statutarna pitanja koji se maksimalno potrudio da sa službom odradi ali bogami 
nismo imali neku podršku od onih ljudi koji su bili u toj priči. Vjerovatno su ljudi bili zauzeti 
poslom, nisu stizali a mogu da kažem da im je možda ovaj oblast malo bila i nepoznata pa se nisu 
upućivali. Da služba kaže da su primjedbe na mjestu, da ovo što je evo predloženo svakako će 
nama to dobro doći da mi to odradimo. Ono gdje bude nama bila potrebna pomoć mi ćemo tražiti 
od nadležnih komisija, službi pa na kraju i vijeća i evo zaista ste puno pomogli samom ovom 
činjenicom da ovo danas bude usvojeno.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Ja bih predložila prijedlog zaključka dakle da 
se Metodlogija , zapravo Izvještaj o realizaciji Zaključka OV Maglaj broj:02-04-1-2302-13/21 od 
28.12.2021.godine- Metodologija  MZ-a usvaja kao i tekst Metodologije MZ-a, Eldina samo me 
slušajte hoće li to biti dobar prijedlog zaključka kao i tekst Metodologije MZ-a uz sve iznesene 
sugestije u toku diskusije vezano za sam tekst i odvajanje Poslovnika i Kodeksa. Je li to… evo 
sugestije iz Kluba SDA ali i predsjednika Statutarne komisije. Ko je za donošenje, usvajanje ovog 
Izvještaja  i ove sugestije i sve ostalo.  

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH),Elvir 
Vehabović( samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić (DF), Jasmin Begić, Edin Osmić Adis 
Abdurahamnović, , Mirsad Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin 
Salatović (SDA). 
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Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: nema. 

Z A K L J U Č A K  
16.1. Usvaja se Izvještaj o realizaciji Zaključka OV Maglaj broj:02-04-1-2302-13/21 od 
28.12.2021.godine, kao i tekst  Metodologije  MZ-a uz sve iznesene sugestije u toku diskusije 
vezane za sam tekst i odvajanje Poslovnika i Kodeksa. 
 
AD – 17Prijedlog Vizije razvoja MZ-a Općine Maglaj 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Prijedlog Vizije razvoja MZ-a Općine Maglaj stavljam na 
glasanje. Ko je za usvajanje ovog prijedloga? 

Glasalo za ; Svjetlana Zamboni,Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Aida Bašić(A-SDA),Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH),Elvir 
Vehabović( samostalni vijećnik), Jasmin Begić, Edin Osmić Adis Abdurahamnović, , Mirsad 
Bejzić, Safet Jašić, Eldis Kusur, Maid Suljaković, Eldin Pehrat, Edin Salatović (SDA). 

Glasalo protiv: nema. 

Uzdržani: nema. 

Gospodin  Fermić nije prisutan za vrijeme glasanja u Sali.  

Z A K L J U Č A K 
17.1. Usvaja se Vizija razvoja MZ-a Općine Maglaj 
 
AD – 18 Informacija o stanju zaštite od požara i vatrogastva u općini Maglaj u 2021.godine 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Informacija o stanju zaštite od požara i vatrogastva u 
općini Maglaj u 2021.godine. Otvaram raspravu. Izvolite Emina oprostite Aida. Ne mogu više 
stvarno.  

Vijećnica Aida Bašić, sve vas selamim i pozdravljam. Drago mi je da danas imamo  ovu 
informaciju u periodu kada vladaju izuzetno visoke temperature i kada sigurno svi smo svjesni 
značaja PVJ Maglaj. Iz ove informacije možemo da vidimo kakvo je stanje i koliko su imali 
intervencija i kakve su njihove potrebe u budućnosti. Iz ličnog iskustva sam se uvjerila šta znači 
kada vam zatreba pomoć vatrogasne jedinice. Ako je pomoć bila potrebna jednom gigantu kao što 
je Natron Hayat koji ima svoju vlastitu vatrogasnu jedinicu onda mogu da zamislim kakva je slučaj 
sa firmama koji nemaju nikakav vid fizičke, tehničke niti vatrodojavne zaštite. Ovom prilikom 
želim da se zahvalim u svoje lično ime i u ime firme Natron Hayat PVJ Maglaj na pomoći koju 
nam je ukazala u momentu kada nam je bilo potrebno. Vidjela sam da u informaciji da im je 
potrebno novo vatrogasno vozilo. Nije njima nego svima nama. Smatram da ćemo to imati na umu 
kada budemo radili Budžet za narednu godinu i da im dodijelimo određena sredstva kako bi se ovo 
moglo realizovati. To neće biti investicija u vatrogasnoj jednicu nego u našu sigurnost. Sigurnost 
svih građana kako građana tako i pravnih lica na području naše opštine. Hvala . 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam. Maide izvolite.  
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Vijećnik Maid Suljaković, Klub vijećnika SDA ovu informaciju prima k znanju te predlaže 
zaključak u dijelu informacije pod tačkom tri koja se odnosi na poboljšanje sistema zaštite od 
požara, da se uvrsti i obnavljanje i rješavanje imovinskih odnosa za objekat u Novom Šeheru koji 
se koristio u svrhu zaštite od požara kao i da se planira formiranje odjeljenja u Novom Šeheru sa 
potrebnom infrastrukturom i potrebnim materijalnim sredstvima. Po pitanju predloženih 
poboljšanja molim da se zaduže resorne službe u Općini i odgovorna preduzeća da naprave Plan 
aktivnosti kako bi se ova poboljšanja u narednom periodu i realizovala. Te da dostave na sljedeću 
sjednicu vijeća Plan aktivnosti Općinskom vijeću na razmatranje. Ne bih se ponavljao za Natron 
Hayat. Hvala.  

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, Arif.  

Vijećnik Arif Mujkanović, iskoristit ću također priliku da pozdravim sve prisutne u Sali i da se 
zahvalim na lijepim riječima našoj Aidi zaista zato i služimo. Zaista pokazali ste i vi visok nivo 
profesionalnosti. Bili smo zaista kao tim i pokazali smo prije svega zašto služimo građanima 
općine Maglaj. Žao mi je danas što nema načelnika da on kaže to. Krenulo se zaista ozibljno u 
proceduru nabavke cisterne . Također iskorisit ću priliku da se zahvalim Maidu na kontrusktivnoj 
raspravi i ići će se uskoro će se krenuti…nadam se da ćemo ubrzo vas obradovati sve nas i građane 
Maglaja sa novom cisternom. Hvala lijepo. 

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Arif. Da li se još neko javlja za riječ. Izvolite Haris.  

Haris Šahman, prvo da poselamim i pozdravim sve prisutne. Samo bih se nadovezao na Arifovo 
izlaganje oko procedure nabavke ovog vatrogasnog vozila. Mi smo obavili posjetu u Živinicama i 
Srebreniku pošto ima u Živinicama jedna firma koja se bavi proizvodnjom, odnosno nadogradnjom 
vatrogasnih vozila i u Srebreniku smo imai priliku da vidimo jedno vatrogasno vozilo ovaj koje su 
oni proizveli. Tako da smo imali priliku da vidimo ono što bi ustvari nama trebalo. Ti neki da 
kažem gabariti vozila, spremnik rezervora, kapacitet i sve ono znači što bi zadovoljilo znači naše 
potrebe budući da imamo i nepristupačnih terena. Još jedna informacija mi smo dobili prednacrt 
Zakona o zaštiti od požara. Ovdje se potkrala mala greška u nazivu tačke fali i vatrogarstva. To je 
vjerovatno Anto usaglasio sa Eminom pa..prednacrt Zakona o zaštiti od požara koji je sačinilo 
Ministarstvo unutrašnjih poslova i ustvari ono treba da bude u njihovoj nadležnosti. Još nismo 
iščitali taj prednacrt pa pred nama je vrijeme da vidimo kako će se dalje odvijati. Pretpostavljam da 
će se to odužiti, budući da je tek tekst prednacrta u pitanju. Zahvaljujem se Aidi također na 
izlaganju, vatrogasci su uvijek na raspolaganju svima tako da nema potrebe da dalje komentarisati 
kad su ove aktivnosti u pitanju.  

Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predstavniku službe. Da li se još neko javlja za riječ. 
Zatvaram raspravu i konstatujem da informaciju primamo k znanju uvažavajući prijedlog Maida 
vezano za Novi Šeher.  

Z A K L J U Č A K 
 
17.1. Prima se k znanju Informacija o stanju zaštite od požara i vatrogastva u općini Maglaj u 
2021.godine uvažavajući prijedlog vijećnika Maida vezano za Novošehersko područje 
 
 
AD – 19 Informacija po provedenoj obaveznoj preventivnoj sistematskoj deratizaciji na 
području općine Maglaj – proljetna faza 2022.godine 
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Dopredsjedavajuća Aida Bašić, prelazimo na tačku 19. Informacija po provedenoj obaveznoj 
preventivnoj sistematskoj deratizaciji na području općine Maglaj – proljetna faza 2022.godine. 
otvaram raspravu. Zatvaram raspravu i konstatujem da smo informaciju primili k znanju. 

Z A K L J U Č A K 
16.1. Prima se k znanjuInformacija po provedenoj obaveznoj preventivnopj sistemskoj deratizaciji 
na području općine Maglaj –proljetna faza 2022.godine 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, sada prelazimo na vijećnička pitanja i inicijative.  
Vijećnik Samir Fetić,  da vas pozdravim i poselamim pošto prvi put izlazim za govornicu. Moje 
vijećničko pitanje molim pažnje molim vas. Gospodine Bešić ja vas slušam kad vi govorite. Moje 
pitanje glasi šta Općina Maglaj konkretno može uraditi na sanaciji putne komunikacije koja nas 
povezuje sa susjednom općinom Tešanj a koja prolazi kroz naselejna mjesta Misurići, Ošava i 
Oruča a koja su u sastavu naše općine. Ovo pitanje ću malo obrazložiti kako bih vas podsjetio 
kakav značaj ima za našu općinu. Vjerujem i siguran sam u to da svi koji ste ovdje prisutni to znate 
a kao i svi građani naše općine. Nije loše da se svi prisjetimo na dešavanje iz perioda unazad od 
rata pa katastrofalnih poplava koje su zadesile našu općinu. Naime radi se o dužini puta po mojoj 
procjeni 10km gdje je veći dio u ovom lošem stanju. Ako uzmemo u obzir činjenicu da je tokom 
ratnih dešavanja te u periodu poplava ovaj put bio jedina moguća veza sa opštinom Tešanj i kojim 
se svaka vrsta pomoći za Maglaj dostavlja ovim putem, dovoljno govori koliki značaj za Maglaj 
ima ovaj put. Svjestan da za sanaciju te dužine trebaju velika sredstva koji sada sigurno nema ali 
bih lično bio veoma zadovljan da se o tome počne ozbiljno razmišljati i razgovarati. Volio bih da 
ovo prihvate kao poziivnu inicijativu jer se radi o interesu svih građana naše općine. Nepotrebno je 
da se po ovom pitanju djelimo prema politčkoj opredjeljenosti jer  kad nastane nevolja a ona ne 
poznaje nikakve političke opcije. Zato bih sretan da bude, Bešiću. … 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hajde strpite se jo malo molim vas.  
Vijećnik Samir Fetić, zato bih bio sretan da budem usaglašen oko ovog pitanja jer se tiče svih 
nas. Hvala.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala.  
Vijećnik Fikret Delić, prošlu sjednicu Općinskog vijeća obećao sam podnijeti inicijativu za 
donošenje odluke nedjeljom neradnim danom., isto tako kao i državnim praznicima. Istražujući 
ovo, ova odluka u mnogm općinama je donešena s tim da privrednici, privatnici nemaju nikakve 
štete samo za dobrobit građana znači da se nedjelja na općini Maglaja proglasi neradnom hvala. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, da li se još neko javlja. Pehrat izvolite. 
Vijećnik Eldin Pehrat, evo imam jednu vijećničku inicijativu. U ime građana Novog Šehera 
podnosim vijećničku inicijativu koja se odnosi na problem izlijevanja kanalizacije u centru Novog 
Šehera (u blizini džamije), kao i u ulici Gornja Mahala. Do izlijevanja kanalizacije dolazi skoro 
svaki put pri kišnim padavinama što izaziva ogroman smard i poplavu kako u centru čaršije, tako i 
u spomenutoj ulici.Potrebno je izvršiti pregled i čišćenje šahtova za odvod površinskih voda i 
kanalizacije na navedenim lokacijama, kako bi se ovaj problem dugoročno riješio. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala, još neko. Evo ja se javljam za riječ.  
Vijećnica Aida Bašić, Pokrećem vijećničku inicijativu za formiranjem odnosno aktiviranjem rada 
Općinske službe za pristupanje sredstvima međunarodnih fondova. Uspostavljanjem odnosno 
formiranje Općinske službe čiji bi isključivi zadatak bio aktivno uključenje u podršku raznim 
udruženjima građana, klubovima i općinskim javnim institucijama za kreiranje razvojnih projekata 
i apliciranje prema međunarodnim, preograničnim i drugim fondovima (kao što su EU/IPA, 
USAID, razne nevladine institucije tipa SOROS i drugi fondovi) sa ciljem da dosadašnja 
djelimična orijentacija na budžetsko finansiranje Općinskih potreba zamjeni projektnim 
finansiranjem korištenjem međunarodnih faktora. 
 Naime čak i nama laicima je jasno koliki je potencijal navedenih međunarodnih faktora i raznih 
EU fondova, gdje su mnogobrojni subjekti kvalitetnim i planskim pristupom uspjeli priskrbiti 
mnogobrojne projekte za  potrebe lokalnih zajednica(izgradnja mostova, puteva, vjerskih objekata, 




